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V glasbi uživalo 2000 obiskovalcev
V družbi Radio-Tednik Ptuj smo se za slovo od poletja odločili za glasbeno prireditev Na grad po ljubezen. Na 
turnirskem prostoru ptujskega gradu so s svojo glasbo in pesmimi razvajali Klapa Skala, Trio tenorjev, Eros, Klapa 
Maslina in Marko Škugor. Tudi dokaj hladno vreme z mrzlim vetrom in nekaj dežnimi kapljicami odličnega vzdušja ni 
pokvarilo. Več na strani 10.
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Avtomobilska proizvodnja sodi 
med pomembne generatorje eko-
nomskega in tehničnega razvoja. 
Napovedi o prihodnosti, stabil-
nosti, rasti ali padcu v branži so 
v večini evropskih držav temelj 
nacionalne ekonomije. Ohlajanje 
v avtomobilski industriji je resen 
znak zaostrovanja razmer. Nekate-
ri evropski avtomobilski velikani se 
že srečujejo s padcem naročil, zato 
se v načrtih za prihodnja obdobja 
pripravljajo ukrepi racionalizacije 
poslovanja. Med temi je tudi rez 
v kadre. Po poročanju avstrijskih 
medijev naj bi število zaposlenih v 
prihodnje zmanjševali tudi v graški 
Magni, ki je pomemben delodaja-
lec za avstrijsko in slovensko Šta-
jersko. Poznavalci panoge pravijo, 
da so kadrovska nihanja v avtomo-
bilski industriji sicer stalnica. To pa 
zaradi nihanj na trgu. Zato podjetja 
za lažjo in enostavnejšo fl uktuacijo 
delovne sile poleg redno zaposle-
nih sodelavcev najemajo še tako 
imenovane agencijske delavce. 
Teh je v panogi v podjetjih po vsem 
svetu med 10 in 15 odstotki.

Na delu v graški tovarni 
2.000 Slovencev

Glede na podatke o ohlajanju 
v panogi je pričakovati, da bodo 
agencijski delavci v graški Magni 
ostali brez dela. Delovna mesta 
redno zaposlenih naj bi bila vsaj 
za zdaj še varna. „V avtomobilski 
industriji so spremembe na po-
dročju števila delovnih izmen ter 
dolžine delavnikov del običajnega 
poslovanja. Trenutno v graški to-
varni zmanjševanje števila redno 
zaposlenih ni predvideno, kar po-
meni, da prav tako ni predvidena 
sprememba števila zaposlenih v 
hoški tovarni. Obseg proizvodnje 
v hoški tovarni v letu 2019 ostaja 
nespremenjen,“ so povedali v pod-
jetju Magna Steyr, ki je eden izmed 
največjih in pomembnih zaposlo-

valcev v širši regiji, čeprav čez dr-
žavno mejo. V graškem obratu je 
zaposlenih okoli 2.000 slovenskih 
delavcev, v glavnem iz podravske 
in pomurske regije. Večina jih je 

zaposlenih redno, nekaj jih je tudi 
agencijskih. Za primerjavo: Talum 
ta čas zaposluje 1.500 sodelavcev, 
približno enako tudi Perutnina 
Ptuj. Boxmark Leather Kidričevo 

je v začetku leta zaposloval 1.750 
sodelavcev.

Se bodo v Hočah držali 
zaveze o zaposlovanju?

V obratu Magne v Hočah je re-
dno zaposlenih 200 sodelavcev, do 
leta 2022 naj bi jih bilo predvidoma 
400. Takšna je vsaj zaveza podje-
tja, ki izhaja iz pogodbe o državni 
subvenciji, sklenjene s slovensko 
vlado. S to pogodbo se je Magna 
tudi zavezala, da bodo kadre ne-
posredno zaposlili in da agencij-
skih delavcev v Hočah ne bodo 
najemali. 

Glede na krizne čase, s katerimi 
se avtomobilska industrija že sreču-
je, pa bi lahko v kratkem času tudi 
v Magni prišlo do bolečih ukrepov. 

Zaenkrat naj bi bilo delavcem v 
Hočah povedano, da se lahko zgo-
di, da bodo novembra dva tedna 
doma.

Avstrija, Podravje � Odpuščanja v Magni

Na prepihu najprej agencijski delavci
Avtomobilska industrija je na pragu pomembne prelomnice. Prihodnost panoge bo prej ali slej vodila v 
elektrifi kacijo vozil, pa tudi v brezpilotno upravljanje vozila ali tako imenovano avtonomno vožnjo, ko 
bo vozilo namesto voznika upravljal računalniški sistem. Še pred tem revolucionarnim preporodom pa 
se nad njo zgrinjajo temni oblaki.

Pred kratkim smo poročali, da se 
izgradnja medgeneracijskega doma 
počasi približuje koncu. Glede na 
potek del v CSO Ormož predvideva-
jo, da bodo institucionalno varstvo 
starejših oseb pri Svetem Tomažu 
začeli izvajati v decembru.

»Na podlagi čakalne liste ter pov-
praševanja po namestitvi v enoto 
Sv. Tomaž lahko zatrdimo, da bodo 
vsa ležišča zasedena,« je sporočil 
direktor CSO Ormož Bojan Burgar 
in dodal, da bi glede na javno dosto-
pne podatke ter trend staranja pre-
bivalstva na Ormoškem potrebovali 
še od 32 do 50 mest. Sicer pa bodo 
v tomaževski enoti za začetek pred-

vidoma zaposlili 12 novih delavcev 
na delovna mesta nege in oskrbe. 
»Zaposlovanje bo potekalo pos-
topoma glede na polnjenje doma. 
Razpisi za nova delovna mesta so 
bili že objavljeni v začetku tega te-
dna. Planiramo, da se bodo dopol-
njevale določene naloge v negi in 
oskrbi s kadrom iz CSO Ormož, zato 
bomo razporejali obstoječi kader z 
novimi zaposlitvami. Prednost pri 
zaposlovanju bodo imeli zaintere-
sirani kadri iz občine Sveti Tomaž, 
seveda ob predpogoju, da bodo 
izpolnjevali vse zahtevane pogoje,« 
še pove Burgar.

Sveti Tomaž � V prvi fazi bodo zaposlili 12 novih delavcev

V novem domu prednost domačinom
V Medgeneracijskem centru Sveti Tomaž, ki bo deloval pod okriljem Centra za starejše občane (CSO) Ormož, 
bodo zaposlili predvidoma 12 oseb. Prednost bodo imeli domači občani.

Foto: MH

Ptuj � Kako (ne)čist je zrak v mestu

Zdravju nevarne snovi 
v zraku tudi v mestu
Na Ptuju se na pobudo lokalne skupnosti od leta 2017 izvaja-
jo meritve kakovosti zraka. Čeprav je merilno mesto name-
ščeno ob bolnišnici, kjer je obremenitev zagotovo manjša kot 
ob glavnih prometnicah v mesto, pa so bile dnevne mejne 
vrednosti trdih delcev v zraku (PM10) predlani presežene 
36- in lani 25-krat. Letno je dovoljeno 35 preseganj.

Republiška agencija za okolje (Arso) je meritve kakovosti zraka na 
Ptuju v minulem obdobju opravljala dvakrat. Prvič jeseni 2006 na Za-
grebški cesti in drugič na območju bolnišnice od decembra 2011 do 
marca 2012. Meritve na Zagrebški cesti, ki je, podobno kot vse preos-
tale vpadnice v mesto, prometno zelo obremenjena, so pokazale, da 
so bile ravni delcev PM10, dušikovih oksidov in ogljikovega monoksida 
med najvišjimi v Sloveniji. „Mejna dnevna vrednost delcev PM10 je bila 
prekoračena v več kot polovici dni. Povprečna dnevna raven benze-
na je bila druga najvišja v Sloveniji,“ so o rezultatih meritev kakovosti 
zraka iz leta 2006 povedali na Arsu. Druge meritve v zimi 2011/12 so 
izvedli na prometno manj obremenjenem območju, znotraj komple-
ksa ptujske bolnišnice. „Rezultati so pokazali 24 prekoračitev dnevne 
mejne vrednosti za delce PM10, kar je bilo na ravni večine merilnih 
mest v Sloveniji. Več prekoračitev je bilo izmerjenih v Zasavju, Celju in 
Žerjavu. Izmerjene ravni dušikovega dioksida (NO2) so bile med naj-
nižjimi v Sloveniji, ravni benzena pa sorazmerno visoke in primerljive z 
merilnima mestoma Ljubljana Bežigrad in Maribor center.“

Levji delež onesnaženosti prispeva promet
Na spletnem portalu okolje.info navajajo, da v Sloveniji največji 

delež k celotnim izpustom dušikovih oksidov prispeva cestni promet. 
V letu 2008 je bil delež 44-odstoten. Negativne posledice na zdravje 
ima dušikov dioksid (NO2), ki nastane iz dušikovega oksida, ko se ta 
v ozračju spoji z ozonom. „Poleg emisij delcev iz prometa v hladnih 
zimskih dneh k emisiji trdnih delcev pomembno prispevajo tudi indivi-
dualna kurišča na les in fosilna goriva. Še vedno pa lahko govorimo o 
dominantnem onesnaževanju zaradi prometa. Onesnažen zrak ogro-
ža zdravje ljudi ne glede na že sprejete strožje emisijske standarde, 
boljši sistem spremljanja kakovosti zraka in zmanjšanje onesnaženja 
zraka z nekaterimi klasičnimi onesnaževalci,“ je med drugim navede-
no na portalu okolje.info.

Foto: Magna

Pred avtomobilsko industrijo niso rožnati časi. Usodo branže, ki se srečuje s padcem naročil, deli tudi avstrijsko-
-kanadska multinacionalka Magna, ki daje kruh okoli 2.200 slovenskim delavcem. 2.000 jih dela v Gradcu in 200 
v Hočah. Magna izdeluje avtomobile za štiri pomembne svetovne gigante: BMW, Mercedes, Jaguar in Toyoto.

Foto: Črtomir Goznik

Civilna iniciativa za Ormoško cesto in izgradnjo ptujske obvoznice si 
prizadeva, da bi merilnik za ugotavljanje kakovosti zraka namestili ob 
Ormoški cesti, ki je ena izmed prometno najbolj obremenjenih vpadnic 
v mesto Ptuj. Tako bi dejansko prišli do relevantnih in točnih podatkov 
o onesnaženosti zraka.

Trdi delci, benzen, dušikovi 
oksidi in ogljikov monoksid

Benzen je rakotvorna snov in sodi v prvo skupino rakotvornih 
snovi po mednarodni klasifi kaciji.

Delci PM 10 in PM 2.5 povečajo umrljivost za boleznimi dihal, 
srca in ožilja. Če vsebujejo težke kovine, so še bolj strupeni. 
Dokazali so, da prisotnost cinka v delcih poveča moč vnetja, 
stopnjo odmiranja tkiv in preobčutljivosti pljuč.

Dušikov dioksid najbolj prizadene kronične bronhitike in 
asmatike. Povzroča kašelj, bronhitis, oslabitev imunskega 
sistema, alergije … 

Ogljikov monoksid se absorbira v kri in preprečuje transport 
kisika do tkiv. Najhuje so izpostavljeni možgani, srce in 
razvijajoči se plod pri nosečnicah. Najbolj ranljiva skupina 
so ljudje s slabšim delovanjem srca in pljuč, starejši ljudje z 
boleznijo zoženih arterij, ljudje s kroničnim bronhitisom in 
slabokrvni ljudje. 

V Hočah odpoved šestim redno 
zaposlenim delavcem

V petek je v Podravju konkretno završalo, saj je brez dela v 
hoškem obratu Magne ostalo šest redno zaposlenih delavcev 
s pogodbo za nedoločen čas. To kaže tudi na to, da so zlati časi 
zaposlovanja v Magni verjetno mimo in da službe v tem pod-
jetju več niso tako sanjske, kot so jih še pred časom opisovali. 
Dva izmed šestih odpuščenih delavcev v Hočah naj bi delo 
izgubila zaradi uporabe mobilnega telefona med delom, tretji 
zaradi zamujanja na delo. Odpuščene delavce so med delov-
nim časom pozvali, naj se oglasijo v kadrovski službi. Tam so 
jim izročili odpovedi, iz tovarne so jih pospremili varnostniki. 

V Magni so za javnost sporočili, da so odpuščene delavce 
zamenjali z novimi, število zaposlenih tako ostaja enako. Od-
puščeni delavci bodo s pomočjo sindikata pravico iskali na 
sodišču.
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Mati z otroki in njen partner so 
živeli v najeti hiši. V kleti hiše naj bi 
v nemogočih razmerah životarilo 
več psov. Bili naj bi tako sestradani, 
da naj bi jedli svoje lastne iztrebke. 
Julija je bila na terenu veterinarska 
inšpekcija, ki kršitev ni zaznala. Pse 
so iz nemogočih razmer rešili akti-
visti društva Srce za bulle. Čeprav 
so videli že marsikaj, jih je tokratna 
situacija pretresla. „Prizori so bili 
res grozljivi,“ je za medije med dru-
gim povedal predsednik društva Si-
mon Mihorič. Za eno izmed rešenih 
psičk ni bilo več pomoči. Bila naj bi 
shirana, imela odprte rane in velik 
tumor. Zato so jo evtanazirali. Po 
izpovedi lastnice hiše na družab-
nem omrežju naj bi podnajemniki 
bivali v zelo zanemarjenih prosto-
rih. Živalski iztrebki naj bi ležali pov-

sod po hiši, kot tudi oblačila, hrana, 
smeti in vse drugo. Družina se je iz 
Mihovc že odselila.

Inšpekcija samo na 
dvorišču, v hišo ni 
vstopila

Ptujski območni urad Uprave za 
varno hrano (UVHVVR), pod okrilje 
katerega sodi veterinarska inšpek-
cija, je bil 23. julija anonimno obveš-
čen, da je na naslovu Mihovce 6, 
občina Kidričevo, nekaj psov, ki naj 
bi bili shirani oziroma v slabem rej-
nem stanju. Isti dan so inšpektorji 
na tem naslovu izvedli ogled, a po-
sebnih odstopanj niso zaznali. Na 
ograjenem dvorišču so se prosto 
gibali trije psi: „Vsi trije psi so bili v 
primernem rejnem stanju, gibali so 
se na ograjenem dvorišču, v času 
pregleda so imeli na razpolago 
vodo in hrano. Lastnica je lastništvo 
odrasle samice izkazala s potnim 
listom. Povedala je, da drugih psov 
nima. Tudi iz Centralnega registra 
psov izhaja, da na naslovu Mihovce 
6 ni vpisanih drugih lastnikov psov. 
Ker ob nadzoru ni bilo ugotovljenih 
odstopanj v rejnem stanju živali in 
ker ni bilo suma, da so v stanova-
nju še kakšne živali, ni bilo razloga 
za vstop v stanovanjske prostore. 
Za vstop v stanovanje mora inšpek-
tor pridobiti soglasje stanovalca, 
v primeru suma na prekršek pa 
odločbo sodišča,“ so pojasnili na 
ministrstvu za kmetijstvo, pod okri-

lje katerega sodi uprava za varno 
hrano. Ob tem so poudarili, da so 
po objavi na družabnem omrežju 
po 12. septembru uradni veterinarji 
začeli zbirati podatke o primeru. 
„Do sedaj zbrani podatki kažejo 
na okoliščine, ki zahtevajo nadalj-
nje raziskave in zbiranje podatkov 
tako na terenu kot po arhivih s ci-
ljem podati ovadbo zoper mučitelja 
živali in njegove sostorilce. Društvo 
Srce za bulle o slabih razmerah, ki 
so jih odkrili v septembru, ali o tem, 
kje so odkrili izmučeno žival, ni ob-
vestilo inšpekcije, ki bi v primeru 
stanja živali takoj ugotovila imetni-
ka živali in ga obtožila za sum sto-
ritve kaznivega dejanja mučenja 
živali. Prav tako po naših informa-
cijah društvo ni obvestilo policije o 
sumu mučenja živali.“

Za mučenje živali 
denarna kazen in zapor

Tudi predstavnik za odnose z 
javnostmi Policijske uprave Ma-
ribor Miran Šadl je povedal, da o 
primeru niso bili obveščeni, so pa 
ga zaznali po objavi na družabnem 
omrežju in se z njim že ukvarjajo: 
„Preiskujemo sum storitve kazni-
vega dejanja mučenja živali. V in-
teresu preiskave druge informacije 
ta čas javnosti niso na voljo.“

Kidričevo, Slovenija � Hiša groze sredi Dravskega polja

Aktivisti so pse rešili. Kaj pa otroci?
Te dni v javnosti odmeva še ena šokantna zgodba zanemarjanja živali. V Mihovcih v občini Kidričevo sta partnerja v nemogočih razmerah 
pustila živeti pse. Po besedah očividcev naj bi se valjali v lastnih iztrebkih in jih zaradi izstradanosti tudi jedli. Prav tako naj bi zaradi lakote 
ogulili lesene podboje na vratih. Zanemarjeni naj ne bi bili samo psi, temveč domnevno tudi otroci.

Foto: ČG

Pri družini, ki je živela v najeti hiši v Mihovcih pri Cirkovcah v občini 
Kidričevo, so psi domnevno životarili v kleti. Od podhranjenosti naj bi jedli 
celo svoje iztrebke.

Mačke v vrečkah ali smetnjakih
Veterinar Tilen Mlakar iz Veterinarskega centra Mlakar 

ocenjuje, da primerov zanemarjanja psov na ptujskem obmo-
čju ni veliko. „Menim, da večina ljudi na Ptuju in v bližnji 
okolici dobro skrbi za svoje pse. Na podeželju, mogoče kje v 
Halozah in drugih od mesta bolj oddaljenih krajih, se najdejo 
primeri, ko so psi pripeti na zelo kratkih verigah. Seveda se 
kakšen primer zanemarjena zasledi tudi v urbanih naseljih, 
a je v večini to dobro prikrito. Bolj kot zanemarjanje psov je v 
našem okolju pogosto zanemarjanje mačk. Velikokrat naleti-
mo na mucke, zavržene v smetnjaku.“

Foto: M24

Leta 1999 jo je ustanovilo 13 
občin, pozneje se jih je pridruži-
lo še devet. Prvi direktor skupne 
uprave je bil Stanislav Napast. Na 
direktorski funkciji ga je nasledila 
Alenka Korpar. Kot je povedala 
ob robu jubilejne svečanosti, so se 
nove in manjše občine po reformi 
lokalne samouprave znašle pred 
težavo, saj so v svojo pristojnost 
dobile enake naloge, ne glede na 
njihovo velikost, kadra pa so zlasti 
najmanjše imele premalo, in še to 
neusposobljenega za specifi čna 
področja. „Ker je ptujska občina 
razpolagala s primernim in stro-
kovnim kadrom, se je leta 1999 
rodila ideja, da 13 lokalnih skup-

nosti ustanovi skupno občinsko 
upravo.“

SOU Spodnje Podravje izvaja na-
loge za 22 podravskih občin. Med 
njihove naloge sodijo urejanje 
prostora, varstvo okolja, občinsko 
inšpekcijsko nadzorstvo, občinsko 
redarstvo, notranja revizija, pro-
računsko računovodstvo, pravna 
služba in urejanje prometa. „Šte-
vilo nalog se je v zadnjih dveh de-
setletjih za nas podvojilo, povečalo 
se je tudi število občin, pri čemer 
nekatere sodelujejo le na nekate-
rih področjih. Temu primerno se je 
od prvih devetih sodelavcev števi-
lo zaposlenih povečalo na 39,“ je 
dejala direktorica Korparjeva.

V Sloveniji trenutno deluje 52 
skupnih občinskih uprav, v katere 
je vključenih skoraj 200 občin. 

Ptuj � 20 let Skupne občinske uprave občin Sp. Podravja

Medobčinska uprava, ki v regiji povezuje 22 občin
Skupna občinska uprava (SOU) občin Spodnjega Podravja letos zaznamuje 20 let delovanja. Jubilej so proslavili s slovesnostjo v domini-
kanskem samostanu.

Foto: Črtomir Goznik

Gostje na osrednji slovesnosti ob jubileju so bili predstavniki ministrstev in občin. Županja MO Ptuj Nuška Gajšek je direktorici SOU Spodnje Podravje 
ob tej priložnosti izročila protokolarno darilo.

CSD s primerom seznanjen
Deklici družine, ki je stanovala v Mihovcih in pri kateri so 

aktivisti iz nemogočih razmer 
rešili več psov, sta lansko šolsko 
leto obiskovali OŠ Cirkovce. 
Ker smo neuradno izvedeli, 
da naj bi družina neustrezno 
skrbela tudi za otroke, smo 
vprašanja o tem naslovili na 
vodstvo šole. Ravnateljica 
Ivanka Korez je pojasnila, da 
sta deklici od 17. decembra 
lani do konca šolskega leta (24. 
junij 2019) obiskovali tretji in 
sedmi razred. „Pri mlajši smo 
opazili pomanjkljivo osebno 
higieno in neprinašanje šolskih 
potrebščin, druge vrste zanemarjanja pa ne. Pri starejši to ni bilo 
tako očitno. Koliko je v tem času bilo mogoče, smo navezali stik 
s CSD Ptuj in izvedli skupne sestanke s starši. Kaj več se v tem 
kratkem času ni dalo storiti,“ je povedala Korezova.

Vršilec dolžnosti direktorja CSD Spodnje Podravje (Ptuj) Miran 
Kerin je dejal, da primer poznajo, več informacij pa zaradi varstva 
osebnih podatkov z javnostjo ne morejo deliti.

Foto: Arhiv

Fotografi ja je simbolična.

Število 
evidentiranih 
kaznivih dejanj 
zanemarjanja ali 
surovega ravnanja 
z živalmi
2014 2015 2016 2017 2018
48 66 63 51 52

Vir: GPU

Foto: splet

Iz pekla so živali rešili aktivisti. Zaradi bolezni in izčrpanosti so eno izmed psičk uspavali.

Število primerov zanemarjanja živali
Zaščita živali 2014 2015 2016 2017 2018
Prijave 698 520 421 419 441
Prekrškovni postopki 632 577 530 501 518
Odvzemi 140 223 156 159 143

Vir: MKGP

„Zanemarjanje ali surovo ravna-
nje z živalmi se obravnava kot ka-
znivo dejanje mučenje živali (341. 
člen Kazenskega zakonika), za ka-
terega je zagrožena denarna kazen 
in (ali) zapor od enega do treh let. 
Kaznivo dejanje je lahko storjeno 
v več oblikah: kot surovo ravnanje 
(pretepanje, poškodovanje), nepo-

trebno povzročanje trpljenja (neu-
strezen prevoz, zaprtje brez hrane 
in vode) ali kot organizacija borb 
živali in stav, povezanih z borbo 
živali, ter kot vzreja in vzgoja živali 
z namenom uporabe za borbe,“ pa 
je dodal Drago Menegalija iz Gene-
ralne policijske uprave (GPU).
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Predsednik DU Gorišnica Vili Hor-
vat je povedal, da so po dveh tek-
mah občinske lige Gorišnica izbrali 
po pet najboljših moških in po pet 
žensk za tekmovanje v okviru Spo-
dnjega Podravja, ki je potekalo v 
Miklavžu pri Ormožu. Med 17 prijav-
ljenimi moškimi in ženskimi ekipami 
se je ekipa moških v izjemno močni 
konkurenci na tej tekmi uvrstila na 
prvo mesto, s tem pa tudi na držav-
no tekmovanje.

Šestega septembra so v Dupleku 
tekmovali: Ludvik Purgaj, Franc Za-
muda, Ivan Mikša, Slavko Cvirn in 
Franc Tašner. V ekipi do državnega 
tekmovanja pa sta se trudila še Ja-
nez Meško in Milan Toplak. V boj 
za najboljša mesta so na državnem 
tekmovanju štartali z 12., zadnjega 
mesta tekmovanja. Ves čas tekme 
so zanje navijali člani DU Miklavž pri 
Ormožu in Središča ob Dravi ter do-
mačini iz DU Gorišnica s predsedni-
kom Vilijem Horvatom na čelu, prid-
ružil pa se jim je tudi gorišniški po-
džupan Jože Petek. Na koncu so bili 
odlični tretji. Na nov uspeh jih bodo 

spominjali pokal in priznanje, vsake-
ga posameznika pa še medalja.

Zelo so veseli, da jim je uspelo 
zasesti tretje mesto, saj so si tako 
poplačali ves vložen trud. Sekcija v 
kegljanju na vrvico je sicer aktivna 
že trinajst let. Njeni člani so pove-

dali, da tekmujejo za sebe, zdravje, 
rekreacijo in druženje. Trenirajo 
najmanj dvakrat tedensko, vmes pa 
nadvse uspešno tekmujejo v občin-
ski in medobčinski ormoški ligi.

Njihova največja želja je, da bi v 
občini Gorišnica imeli vsaj eno po-

krito igrišče za kegljanje glede na 
veliko število kegljačev, tako moš-
kih kot žensk, ki dosegajo odlične 
rezultate v občinski in ormoški ligi, 
kar dokazujejo tudi prehodni po-
kali.

Duplek, Gorišnica � Športniki DU Gorišnica ponovno uspešni

Tekme za zdravje, rekreacijo in druženje
Na dan, ko se je z izjemnimi rokodelskimi izdelki v Zlatem kotičku na Ptuju predstavila njihova sekcija za 
ročna dela, so se prizadevni člani sekcije v kegljanju na vrvico v Dupleku borili za uvrstitev na najboljša 
mesta v državi.

Foto: Črtomir Goznik

Ekipa DU Gorišnica je bila odlična tretja na državnem tekmovanju Zveze društev upokojencev Slovenije v visečem 
kegljanju. Na fotografi ji (od leve): Slavko Cvirn, Ivan Mikša, Franc Zamuda, Ludvik Purgaj in Franc Tašner. 

V občini Podlehnik ne želijo de-
lati samo cest, vendar je bilo kljub 
temu v letu 2019 izvedenih največ 
del prav tem področju. Nekatere 
lokalne ceste so bile poškodova-
ne, delno tudi zaradi gradnje av-
toceste. V okviru sanacije lokalnih 

cest so bili po besedah župana 
Sebastiana Toplaka zaključeni trije 
projekti. Modernizirana je bila ces-
ta Bukovje–Dežno. Dvoletni pro-
jekt v vrednosti 137.480 evrov se 
je končal v začetku leta 2019. Us-
pešno sta bili modernizirani cesti 

Loka–Stanošina ter Kamen–Stano-
šina in Stanošina–Pestike v skupni 
vrednosti 89.721,40 evra. Skupno 
je bilo obnovljenih 2,5 km cestnih 
površin. Prav tako uspešno so sani-
rali plaz v Zgornjem Gruškovju, kjer 
čakajo samo še na asfaltiranje. Sa-
nacija je bila nujna, saj je plaz, ki ga 
je spomladi sprožilo neurje, ogro-
žal stanovanjsko hišo. Investicija je 
znašala približno 10.000 evrov.

Trenutno je v teku modernizacija 
ceste Vranušek. Dela na terenu se 
bodo začela ob koncu septembra, 
končana pa bodo v letu 2020. Sku-
pna vrednost investicije bo znašala 
165.953,52 evra in obsega prenovo 
1,4 km cestne površine. V teku je 
tudi izdelava občinskih podrobnih 
porostorskih načrtov (OPPN) v 
vrednosti 39.800 evrov. Toplak je 

povedal: »Želimo, da se v središču 
občine začnejo pozidave. Na ta 
način bomo mladim omogočili, da 
si v naši občini ustvarijo domove.« 
Vizija glede občinskega območja 
v središču občine obsega gradnjo 
socialnih stanovanj, doma za os-
tarele ter po potrebi tudi širitev 
tega doma. V središču Podlehnika 
bodo uredili tudi površine z igrali 
za otroke, kjer bodo v sodelovanju 
s klubom Soroptimist Ptuj postavili 
hiško za knjige oziroma Little free 
library.

Veliki načrti za »Jezero 
Dežno«

Po županovih besedah čakajo 
na odločitev pristojnega ministr-
stva glede spremembe občinskega 

prostorskega načrta. Župan je po-
jasnil: »Na območju ribnika v Dež-
nem si obetamo širitev turistične 
ponudbe v obliki camping in glam-
ping turizma ter postajališča za 
avtodome.« Dokumentacija za po-

stajališče je že pripravljena, v letu 
2020 pa je načrtovana izvedba pro-
jekta v skupni višini 25.100 evrov.

Idej ne zmanjka
V prihodnjem letu je načrtovana 

obnova Športnega parka Dežno, 
kjer bodo uredili Medgeneracijski 
športni center. Na obstoječem 
objektu bodo izvedena vzdrževal-
na dela, ob tem bodo objekt raz-
širili in nadgradili. Dogradilo bodo 
pokrito rusko kegljišče, prostore 
za starejše in invalide ter večjo sej-
na soba. Obnovili bodo tudi tradici-
onalno haloško hišo, v Viničarskem 
muzeju bodo vzpostavili avtentični 
razstavni prostor in uredili tradi-
cionalna ležišča. Pozornost bodo 
v prihodnosti namenili tudi izgra-
dnji kolesarskih površin, ureditvi 
sprehajalne poti okrog ribnika v 
Dežnem in še bi lahko naštevali. Z 
optimizmom za prihodnost pa je 
župan zaključil: »Ob 20-letnici de-
lovanja občine Podlehnik čestitam 
vsem občankam in občanom.«

Foto: ČG

Župan občine Podlehnik Sebastian Toplak

Center za starejše občane Ormož je  v tem tednu objavil razpis, s 
katerim išče novega direktorja. Sedanjemu direktorju se namreč pri-
hodnje leto spomladi izteče prvi mandat, pred tem je dve leti vodenje 
doma opravljal kot vršilec dolžnosti. Burgar nam je zatrdil, da za direk-
torja ne bo več kandidiral. Razlog: »Iz spoštovanja svojih starostnih 
in delovnih let sem se odločil za zaključek svoje kariere,« je pojasnil 
Burgar in še poudaril, da je bilo v času njegovega vodenja opravljene-
ga veliko. Dodajmo, da je za njim 48 let delovne dobe, od tega 40 let 
na vodstvenih položajih.

Ormož � Center za starejše občane kmalu 
v iskanje novega direktorja

Burgar se poslavlja, kdo 
bo njegov naslednik?
Sedanjemu direktorju Centra za starejše občane Ormož 
Bojanu Burgarju se spomladi prihodnje leto izteče petle-
tni mandat. Kot je povedal, se za naslednji mandat ne bo 
potegoval.

Foto: MH

Kdo bo v prihodnje vodil ormoški center za starejše občane?

Podlehnik � Z županom Sebastianom Toplakom ob občinskem prazniku

Zagotovili bodo ugodne pogoje za mlade družine
Pohvalijo se lahko z mnogo uspešno zaključenimi naložbami, načrti za prihodnost pa so v znamenju zagotavljanja ugodnih pogojev za življenje.
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Da so končno dočakali javno 
razgrnitev osnutka novega pro-
storskega načrta občine Sveti To-
maž, ki je osnova vsake gradnje in 
razvoja občine na splošno, je zbra-
ne, komaj kakih ducat občanov, 
uvodoma nagovoril župan Mirko 
Cvetko, ki je sicer pričakoval, da 
se bo zbralo več občanov: »Veseli 
me, da smo prišli tako daleč s spre-
jemanjem OPN, kajti gre za več kot 
zapleteno zgodbo, birokratsko 
zavito v tančico. Pri nas se mlade 
družine želijo naseliti in graditi, a je 
država tista, ki bi na eni strani rada 
vzpodbujala, da bi bilo čim več dr-
žavljanov, po drugi strani pa na tak 
način to zavira.«

Kot je v nadaljevanju povedal 
Boštjan Najžar iz Medobčinske 
uprave občine Ormož, Središče ob 
Dravi in Sveti Tomaž, so postopek 
sprejemanja novega prostorske-
ga plana začeli že leta 2015. Ta se 
je najbolj zavlekel pri pridobitvi 
mnenj vseh 27 nosilcev urejanja 

prostorov, saj so nekateri zakon-
sko predpisane roke močno preko-
račili. Najdlje, skoraj poldrugo leto, 
so čakali na mnenje Direkcije za 
vodo, je poudarila Barbara Babič iz 
murskosoboškega podjetja Zeu, ki 
je pripravljavec omenjenega akta: 
»Za mnenje smo jih zaprosili janu-
arja 2018, prejeli pa smo ga šele 
maja letos. Na en papir smo čakali 
več kot leto dni!« 

Precej bodo razširili 
stavbna zemljišča, kljub 
temu bodo nekateri 
razočarani

Po osnutku bodo znatno razširili 
stavbna zemljišča za stanovanjsko 
gradnjo. Kot je povedala Babiče-
va, nov OPN namreč predvideva 
skoraj 30 hektarjev novih stav-
bnih zemljišč, za kar morajo biti 
ob dejstvu, da je v občini že 12 ha 
nepozidanih stavbnih zemljišč, za-

Sveti Tomaž � Nerazumno dolgi postopki OPN: na en papir čakali več kot leto dni

Za 30 ha novih stavbnih zemljišč
Komaj kakih ducat občanov se je sredi tedna zbralo na javni obravnavi osnutka sprememb in dopol-
nitev občinskega prostorskega načrta (OPN) občine Sveti Tomaž, na katerega sicer čakajo že več let. V 
javni razpravi je kot edino sporno na plano priplavalo območje, namenjeno za obrtno cono, ki je tik ob 
stanovanjski hiši Stanka Klobase, vendar je bilo pojasnjeno, da tako določa že sedanji odlok, novi pa v 
tem delu ne prinaša nobenih sprememb.

Opredeljevanje je potekalo 
v 31 zavodih, od tega so stavko 
podprli v kar 28. Sodelovalo je 
1.708 zaposlenih, za stavko jih 
je glasovalo kar 97,48 %. Temu je 
sledila uradna napoved stavke, 
Sindikat vzgoje in izobraževanja 
(SVIZ) pa je na Vlado RS posre-
doval stavkovne zahteve. „Eno-
dnevna opozorilna stavka mobil-
nih učiteljev bo torej izpeljana v 
sredo, 23. oktobra, če pred tem v 
pogovorih, ki med sindikatom in 

Slovenija, Podravje � Mobilni učitelji bodo stavkali

Prva stavka šolnikov že naslednji mesec
Med 27. avgustom in 6. septembrom je na zavodih, na katerih so zaposleni mobilni učitelji, potekalo opre-
deljevanje o izvedbi enodnevne opozorilne stavke. Izvedbo je podprlo kar 97,5 % vseh, ki so se udeležili 
glasovanja. Če do srede, 23. oktobra, SVIZ ne doseže dogovora z Ministrstvom za izobraževanje, znanost in 
šport, bo na ta dan potekala opozorilna stavka mobilnih učiteljev.

Foto: ČG 

Spodnje Podravje � Okroga miza o zdravi pitni vodi

„Oskrba s pitno vodo 
neprofi tna, a ne zastonj“
V našem časopisu smo že nekajkrat opozorili, da je neopo-
rečna pitna voda velik problem Spodnjega Podravja; z na-
tančnimi in nazornimi podatki, dejstvi in argumenti. Tej 
temi so pozornost namenili tudi govorniki na nedavnem 
dogodku ob 20-letnici delovanja Skupne občinske uprave 
(SOU) občin Spodnjega Podravja.

Igor Žavbi z Ministrstva za javno upravo (MJU) je povedal, da se na 
področju oskrbe s pitno vodo pripravlja sprememba zakonodaje. Po no-
vem naj bi za oskrbo skrbela izključno javna podjetja in občinski režijski 
obrati. „Oskrba s pitno vodo mora ostati neprofi tna, kar pa ne pomeni, 
da mora biti zastonj. Ker to enostavno ni mogoče,“ je dejal Žavbi.

Direktor Komunalnega podjetja (KP) Ptuj Janko Širec je opozoril 
na dve težavi ptujskega vodovodnega sistema, iz katerega se v regiji 
oskrbuje 25.000 uporabnikov. Prva je prisotnost pesticidov in nitratov 
v pitni vodi, druga pa dotrajanost vodooskrbne infrastrukture. „Pesti-
cidi v naši pitni vodi so še vedno težava, zlasti atrazin. Da so zmanjšali 
koncentracijo pesticidov v vodi, so leta 1995 začeli črpati vodo iz štirih 
globinskih vodnjakov. A globinska voda je omejen vir. Z vidika gospo-
darjenja z vodnimi viri je nesmiselno, da jo črpamo in se nam potem 
na omrežju izgubi. Zaradi dotrajanosti infrastrukture imamo namreč na 
omrežju 25-odstotne izgube vode, kar je veliko. Sistem bo treba obnovi-
ti, da se izgube zmanjšajo. Po drugi strani se bo treba lotiti tudi izvorov 
onesnaženja. Med drugim imam v mislih nujno sanacijo divjih odlagališč 
na Dravskem polju. Rešitve bo treba iskati še na kmetijskem področju 
v smislu vodovarstvenih območij – da bodo zemljišča postopoma pre-
hajala v javno last, bodisi z odkupi bodisi z zamenjavami. Tako bi omejili 
nekontrolirane vnose škropiv in gnojil,“ je poudaril Širec.

Foto: MH

Dvorana je bila na pol prazna.

Foto: Črtomir Goznik

Z leve: direktor KP Ptuj Janko Širec, predstavnik MJU Igor Žavbi, direk-
torica SOU Sp. Podravje Alenka Korpar, državni sekretar MKGP Jože 
Podgoršek ter predstavnika MOP Janez Dodič in Bernarda Podlipnik

pristojnim ministrstvom sicer že 
tečejo, ne bo sklenjen ustrezen 
kompromis oziroma dogovor,“ 
pojasnjujejo v SVIZ-u.

Ureditev naslednjih področij: 
povračila stroškov za uporabo 
lastnega avtomobila v službene 
namene, napredovanja v nazive 
na delovnem mestu ter odprava 
povečanih učnih obveznosti mo-
bilnim učiteljem ostajajo njihove 
glavne zahteve.

Kdaj bo OPN dejansko zaživel, 
si ne upajo napovedati

Občani so podali kar 600 pobud, kar je precej za tako 
majhno občino, sploh ob dejstvu, da je to že drugi OPN; prve-
ga so namreč kot ena izmed prvih občin sprejeli leta 2011.

Dopolnjen osnutek OPN je javno razgrnjen do 27. sep-
tembra v prostorih občinske stavbe in v digitalni obliki preko 
spletnega portala Piso. 

Ljudje lahko v tem času oddajo svoje pripombe, do katerih 
se bo morala občina opredeliti, zatem pa ga bodo ponovno 
presojali nosilci urejanja prostora. Kdaj bodo tako svetniki 
dokončno sprejeli OPN in bo ta dejansko zaživel, pa si Babi-
čeva zaradi dolgotrajne odzivnosti nekaterih nosilcev ne upa 
napovedati. Ob tem je poudarila še, da bo naslednja spre-
memba OPN zagotovo »še dolgotrajnejša in bolj boleča«.

Foto: MH

Boštjan Najžar iz Medobčinske uprave občine Ormož, Središče ob Dra-
vi in Sv. Tomaž in Barbara Babič iz murskosoboškega podjetja Zeu

dovoljni. Kljub temu pa bo nekaj 
lastnikov tudi razočaranih, saj je 
takih, ki želijo graditi in narediti 
spremembo iz kmetijskih zemljišč 
v stavbno 79, a je že sedaj jasno, 
da jih bo svoje parcele lahko pozi-
dalo manj kot 74. Sicer pa je vseh 
sprememb skupaj kar okoli 5.600, 
največ se jih nanaša na uskladitev 
dejanske rabe kmetijskih in grad-
benih zemljišč ter uskladitev po-
datkov zemljiškega katastra.

Poleg hiše obrtna cona
Besedo so dobili zainteresirani 

občani, ki so jim bili strokovnjaki 
ob koncu dogodka na voljo tudi 

za individualna vprašanja. V javni 
razpravi je enega od razpravljav-
cev zanimalo, ali so se spremenili 
izvedbeni pogoji glede gradnje sta-
novanjskih hiš. Stanko Klobasa pa 
je pripomnil, da je poleg njegove 
hiše predvideno območje za obr-
tno cono, kar mu ni prav: »Nimam 
nič proti obrtni coni, a je to na vsak 
način preblizu stanovanjski hiši in 
se s tem ne strinjam.« Pripravljav-
ka akta je pojasnila, da tega z no-
vim odlokom niso spreminjali, saj 
je tako predvideno že v sedanjem 
OPN, ter še, da bo za območje 
obrtne cone treba izdelati podrob-
ni prostorski načrt.

Razpravo je nadaljeval Janez Dodič z Ministrstva za okolje in prostor 
(MOP). Izpostavil je, da Slovenija za območja Dravske kotline, Pomurja 
in Savinjskega do zastavljenega roka ne bo izpolnila okoljskih ciljev EU. 
Težava je prav neoporečnost pitne vode. Razlogov, da je podtalnica one-
snažena, je po Dodičevih besedah več: „Kmetijstvo, divja odlagališča, 
izpusti industrijske odpadne vode, izpusti iz komunalnih čistilnih naprav 
(fekalije).“ Največje vire onesnaženja je v svojem referatu predstavil tudi 
državni sekretar na ministrstvu za kmetijstvo (MKGP) Jože Podgoršek: 
„Zagotovo so to fi tofarmacevtska sredstva in gnojila, pa tudi slabo 
očiščene odpadne vode. Kemična ustreznost pitne vode je 99-odsto-
tna, mikrobiološka pa 75-odstotna. Torej je mikrobiološko onesnaženje 
intenzivnejše. Atrazin je prepovedan od leta 2002. Res pa je, da je v ana-
erobnih pogojih zelo dolgo obstojen. Izvajali smo analize. V plitvih tleh 
in pridelkih ga nismo našli.“ Podgoršek se je dotaknil še iskanja možnosti 
za zamenjave zemljišč s kmetovalci – da bi država prišla do zemljišč na 
vodovarstvenih območjih. „Sklad v zakupne pogodbe ne more posegati. 
Je pa interes, da pride do zemljišč na VVO. Sedaj smo v dogovoru z ma-
riborsko nadškofi jo za 20 hektarjev. Gre za dolgoročni in dolgotrajni po-
stopek. Kmetijska gospodarstva so naš enakovredni sogovornik in brez 
njihovega soglasja ne moremo nič.“  
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Da bi novo naselje, ki se načrtu-
je na „dedinjah“, lahko zaživelo, bi 
bilo treba graditi dve novi cestni 
povezavi. V prvem primeru gre za 
krožišče in cesto, ki bi jo speljali 
mimo Ulice Jožefe Lackove do no-
vih hiš. Pri tem se, kot je znano, za-
pleta zaradi nestrinjanja nekaterih 
stanovalcev v Ulici Jožefe Lacko. 
Vloga za izdajo gradbenega dovo-
ljenja za krožišče in cesto je že po-
dana, zdaj investitorji čakajo na od-
ločitev Upravne enote Ptuj. Po tej 
cesti pa vseh hiš v načrtovanem no-
vem naselju ne bo mogoče graditi, 
saj tako določa že sprejeti občinski 
podrobni prostorski načrt. V prvi in 
drugi fazi bi lahko gradili 17 hiš.

Za potrebo gradnje preostalih 
približno 40 hiš pa je (po OPPPN) 
treba graditi na drugi strani brega 
povsem novo cesto. Ta se načrtu-
je iz Slovenskogoriške ceste mimo 
kmetije Brenčič do vrha oz. novega 
naselja, ki naj bi zraslo v naslednjih 
letih. A se zapleta zaradi lastništva 
zemljišča. Spodnji del tega je v las-
ti DUTB, zgornji v zasebni lasti. Da 
bi gradnja stekla, bi tako občina 
morala doseči dogovor z obema 
lastnikoma ter zagotoviti sredstva 
za izgradnjo. V prvi fazi bi potrebo-

vali približno četrt milijona evrov, 
da se uredi makadamska cesta, 
šele naknadno, čez leta, ko bo tudi 
sredstev v proračunu dovolj, bi jo 
asfaltirali.

Lastnica zemljišča ostro 
nasprotuje: „Zemlje 
ne dam pod nobenim 
pogojem!“

„Več let me že skušajo prepriča-
ti, da dam del svojega zemljišča, da 
bi po njem speljali cesto, s čimer 
pa se nikakor ne strinjam. Pritiska-
jo name in me izsiljujejo. Ptujski 
podžupan, ki me je že obiskal, je 
dejal, da če ne bom za, me bodo 
pač enostavno razlastninili. Nemo-
goče je, kaj si privoščijo. Tu živim 
od rojstva, s kmetijstvom se ukvar-
jam vse svoje življenje, zdaj pa bi 
mi praktično odvzeli del travnika, 
vinograda, njive in gozda,“ pravi 
Marija Brenčič Petek, lastnica dela 
zemljišča, ki ga občina nujno potre-
buje, da bi gradila novo cestno po-
vezavo. Razočarana in jezna je, da 
že toliko let vztrajajo pri načrtu, ki 
njej ni pogodu. Ideja o tej cesti na 
tej lokaciji je še iz časov, ko je obči-
no vodil Štefan Čelan, realizirati so 

jo skušali tudi v mandatu Mirana 
Senčarja, a dogovora doslej niso 
dosegli. 

Kdo se »heca«:10 
hektarjev za 8.000 
evrov?!

Brenčič Petkova namreč vztraja, 
da jo želijo prepričati v nekaj, če-
sar ne želi, saj da miru, če bo tam 
cesta, ne bo več imela: „Najprej se 
bodo po njej vozili tovornjaki, da 
zgradijo več kot 50 hiš, nato pa še 
vsi, ki bodo stanovali v tem naselju. 
Si predstavljate, koliko prahu bo 
to? Tega enostavno na svoji zemlji 
ne želim. Ni denarja, da pristanem 
na to! Ponujali so mi okrog 8.000 
evrov za 10 hektarjev zemlje, kar je 
smešno! Sicer pa sploh ne gre za 
denar, ne morejo me kupiti.“

Ob tem dodaja, da so jo v zadnjih 
letih obiskovali številni politiki, da 
bi jo prepričali. Vsem je razlagala, 
da želi le ohraniti mir na dejansko 
idilični lokaciji, na kateri živi. „Če 
me bodo skušali razlastiti, se bom 
pritožila, če je treba, bom šla tudi 
na Evropsko sodišče. Celo življe-
nje živim od kmetijstva, trenutno 
imam sedem glav živine.“

Ptuj � Še o zapletih z izgradnjo nove ceste za novo naselje pri Novi vasi

Bodo lastnico lahko razlastili, da speljejo 
Že vrsto let ima ptujska občina v načrtu izgradnjo nove ceste, ki bi povezala Slovenskogoriško cesto z načrtovanim novim naselje
zemljišča ne pristaja. Na občini pravijo, da v skrajnem primeru razmišljajo celo o razlastitvi, če se ne uspejo dogovoriti. Vendar pa

Nova cesta naj bi po načrtih iz OPPN tekla le štiri metre od hiše.

Destrnik � Ko zdravnik postane (tudi) politični problem celotne občine

Franc Mršnik na razpelu lastnih napak in jeze r
Zdrah okoli destrniškega koncesionarja, Ambulante Franca Mršnika, d. o. o., po odhodu zdravnice Rahele Simonič očitno še lep čas ne bo konec. Vs
Franc Pukšič in nanj povabil vse vpletene in odgovorne za nastali zaplet, pa tudi občane. Odhod med občani zelo priljubljene zdravnice Simoničeve
in jo želijo nazaj, po drugi stran pa so nezadovoljni z novo zdravnico, kar je tudi razumeti, saj spremembe le redki sprejemajo brez nasprotovanja

Veliko zbranih Destrničanov v domu kulture je na
boljše zdravnice ni in si druge sploh ne želijo, niti

Župan Pukšič se je očitno posta-
vil na stran Simoničeve in ost kriti-
ke nameril na koncesionarja Fran-
ca Mršnika. Zakaj mu je Mršnik kar 
naenkrat oz. šele zdaj postal tako 

velik trn v peti, ne bomo ugibali, 
čeprav je govoric – tudi s politično 
konotacijo – okrog tega kar veli-
ko. Sama Simoničeva pa je, sicer 
med vrsticami (z besedami, da se 

Franc Mršnik: 
»Ta dokument je 
pripravila moja 

odvetnica, jaz vsebine 
ne poznam ...«

Franc Mršnik je na zboru krajanov deloval precej medlo; takšni so 
bili tudi njegovi odgovori.

Na obtožbe Simoničeve o plačah in opremi v ambulanti je povedal, 
da vsak star del opreme še ni zanič in ga ni treba vreči vstran, če deluje 
brezhibno. Glede plač medicinskih sester pa je dejal: »Prav nobena 
sestra nima več minimalne plače, vsem je bila že povišana, kar dobro 
veste.«

Na vprašanje župana Franca Pukšiča, zakaj je navedel lažne 
podatke, da je specialist družinske medicine, pa je precej neprepričljivo 
odgovoril: »Ta dokument je pripravila moja odvetnica, jaz vsebine ne 
poznam ...«

Na vztrajanje Pukšiča, kdo je torej dal odvetnici očitno lažne podatke 
o specializiaciji, pa je Mršnik zamomljal: »Tega ne znam pojasniti.«

ji zdi smešno, da sama z licenco ne 
more dobiti koncesije, nekdo brez 
licence pa jo lahko), dala vedeti, da 
bi se vrnila na Destrnik, a le kot no-
silka koncesije.

Izvirni greh je naredilo 
Ministrtsvo za 
zdravstvo

Zgodba sega precej daleč v pre-
teklost. Poglejmo: Franc Mršnik 
je koncesijo na Destrniku dobil že 
leta 2006, povsem legalno, saj je 
imel kot dr. med., specialist psihi-
atrije po takratni zakonodaji ve-
ljavno licenco s področja splošne 
medicine in ustrezno dovoljenje. 

Pet let kasneje, leta 2011, je 
Mršnik (zaradi spremembe zako-
nodaje) ostal brez licence, ker ni 
opravil potrebne specializacije za 
družinskega zdravnika. Kljub temu 
je na zdravstveno ministrstvo na-
slovil vlogo za dovoljenje za opra-
vljanje zdravstvene dejavnosti, v 
vlogi pa je napačno navedel, da 
je specialist družinske medicine, 
zato mu je ministrstvo izdalo po-
zitivno odločbo. Očitno brez pre-
verjanja dejstev, kar je Ministrstvo 

za zdravje (letos) tudi priznalo. 
Nato je leta 2012 Mršnik na občino 
Destrnik naslovil vlogo za prenos 
koncesije na njegovo novoustano-
vljeno podjetje Ambulanta Mršnik, 
d. o. o., z razlago, da bo tako lahko 
zaposlil zdravnika v času njegovih 
morebitnih odsotnosti. K vlogi 
je predložil tudi dovoljenje zdra-
vstvenega ministrstva za opra-
vljanje dejavnosti za Ambulanto 
Mršnik. Občina Destrnik je takrat 
prenos koncesije na ambulanto 
sprejela oz. potrdila.

Mršnik kar tri leta 
»ribaril v kalnem«

Vendar pa se je Mršnik brez dvo-
ma zavedal, da sam za opravljanje 
dela družinskega zdravnika po 
zakonu nima (več) ustrezne izo-
brazbe oz. specializacije, zato je v 
začetku leta 2014 zaposlil zdravni-
co Rahelo Simonič, ki vse našteto 
ima. S tem je zadostil vsem zakon-
skim normam in od takrat naprej 
njegovo podjetje oz. ambulanta 
posluje povsem zakonito.

Dejstvo je, da je do legalnega 
poslovanja svojega zdravniškega 
podjetja Franc Mršnik prišel »ne-

legalno«, tudi z navajanjem napač-
ne izobrazbe oz. specializacije za 
pridobitev dovoljenja ministrstva 
in je nato »v kalnem ribaril« kar tri 
leta; od leta 2011 do leta 2014, ko je 
zaposlil Simoničevo.

Prav v to obdobje, predvsem pa 
v pridobitev dovoljenja od Mini-
strstva za zdravje, ki je bilo izdano 
na podlagi lažnih podatkov o spe-
cializiciji, zdaj prst uperja župan 
Pukšič in si želi preklic oz. ničnost 
le-tega, kar naj bi posledično vo-
dilo v odvzem dovoljenja za delo 
Mršniku in preklic koncesije ter 
možnost podelitve koncesije dru-
gemu zdravniku.

Občina že zaprosila za 
kontrolo zakonitosti 
poslovanja ambulante

Iz odgovorov, ki jih je Občina 
Destrnik prejela od pristojnega 
ministrstva, pa je precej jasno raz-
vidno, da se v zakonitost veljavne-
ga dovoljenja ne bo spuščalo. Po 
domače povedano, Ministrstvo za 
zdravje ne bo sprožilo nobenega 
postopka zoper Mršnika; morda 
tudi zato ne, ker dandanes (in že 
od leta 2014) Ambulanta Mršnik z 

Foto: sm
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Razlastitev je možna le v nekaterih 
primerih, ne kar povprek

Način in pogoje razlastitve določa Zakon o urejanju prostora. V njem je 
zapisano, da je razlastitev in omejitev ali obremenitev lastninske pravice 
dopustna le v javno korist in če je za dosego javne koristi nujno potrebna, 
obenem pa mora javna korist razlastitvenega namena biti v sorazmerju s 
posegom v zasebno lastnino.

Razlastitev pa ni dopustna, če država ali občina razpolaga z drugo 
ustrezno nepremičnino za dosego istega namena.

Lastnika se torej lahko razlasti, če je izkazana javna korist; v primeru, 
da gre za namene gradnje gospodarske javne infrastrukture (ceste, 
železnice, daljnovodi, komunalne naprave ipd.), objektov za obrambo ter 
objektov, ki varujejo pred naravnimi in drugimi nesrečami.

Javna korist je izkazana tudi pri gradnji zdravstvenih ustanov, šol 
in vrtcev, izobraževalnih in raziskovalnih institucij, razlastitev pa je 
mogoča tudi v primerih gradnje socialnih in neprofitnih stanovanj. 

Posameznika se razlasti, če vlada ali občinski svet za konkretno 
nepremičnino sprejme sklep, s katerim ugotovi, da je gradnja objekta 
nujno potrebna in v javno korist. 

Na ptujski občini razmišljajo o razlastitvi tudi v primerih, kjer dolga 
leta želijo graditi pločnike, pa to doslej zaradi nestrinjanja lastnikov 
kmetijskih zemljišč ni bilo možno. Gre za območja, kjer so najnevarnejši 
odseki iz vidika zagotavljanja varnih šolskih poti. V Novi vasi ob glavni 
cesti Ptuj–Lenart ter v Grajeni od šole naprej v smeri proti Mariboru. 
„Varnost otrok mora biti ključna. Če se zaradi nezmožnosti dogovora 
glede prodaje zemljišč zaustavljajo izjemno pomembni projekti, morajo 
del odgovornosti prevzeti tudi tisti, ki to na nek način onemogočajo,“ še 
dodaja županja.
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cesto do novega naselja?
em. Doslej jim ni uspelo, saj bi jo morali graditi čez zasebno zemljišče, na kar pa lastnica 
a je veliko vprašanje, ali so v dotičnem primeru res izpolnjeni vsi pogoji za razlastitev.

Foto: ČG Foto: Splet

razočaranih pacientov 
saj tako je sklepati po zadnjem velikem mitingu, ki ga je v domu kulture prejšnji teden sklical župan 
e je namreč sprožil val negodovanja med njenimi pacienti z Destrnika, ki je kar ne morejo prehvaliti 
a.

Foto: sm

a glas izrazilo izjemno zadovoljstvo z delom zdravnice Rahele Simonič. Kot je bilo slišati, 
i je nočejo.

»Za javno dobro sem 
naredila dovolj: zemljo 
sem že dala Cerkvi«

Najbolj sporno se ji zdi, da je 
občina sploh zarisala cesto po nje-
nem zemljišču: „Zarisali so svojo 
idejo in šele nato prišli, da moram 
dati zemljišče. Zame osebno ni no-

bena rešitev sprejemljiva, nimam 
se sploh kaj pogovarjati z nikomer. 
Ves promet bi šel tu, to bi bilo groz-
ljivo.“

Brenčič Petkova še sklene, da je 
za potrebe izgradnje cerkve Leo-
polda Mandiča že pred leti podari-
la svoje zemljišče in da je s tem sto-
rila več kot dovolj za javno dobro.

Županja: »Razlastitev je 
res le skrajna možnost«

Županja MO Ptuj Nuška Gajšek 
pravi, da so se pogovori o novi 
cesti začeli že pred leti, a jim do-
govora nikakor ne uspe doseči. Za 
izgradnjo nove cestne povezave 
iz Slovenskogoriške morajo nujno 

najprej pridobiti zemljišče Brenčič 
Petkove: „Kljub temu da se po-
govarjamo, še doslej rezultata ni. 
Gospa ima seveda pravico, da ščiti 
svojo lastnino, a bi si kljub temu 
želeli, da lahko najdemo neko sre-
dnjo pot, kompromis, ki bi zadovo-
ljil obe strani. Nikakor si ne želim 
ničesar delati na silo. Razumem 
njo, a tudi investitorje, ki imajo 
zemljišča in želijo graditi, seveda 
pa bodo kratko, če do dogovora 
ne pride, potegnili stanovalci, ki tu 
že so, na Ulici Jožefe Lacko. In to 
želimo preprečiti. Skregane skup-
nosti ne koristijo nikomur.“ 

Če dogovor res ne bo možen, 
županja pravi, da preigravajo tudi 
možnosti razlastitve, a to bo res 
zadnja opcija. Na občini sicer še 
vedno upajo, da bo lastnica zemljiš-
ča pripravljena prisluhniti njihovim 
predlogom, saj želijo zadeve rešiti 
v korist vseh vpletenih. Ob tem 
pa Gajškova poudarja, da je nova 
cesta nujno potrebna in da je Ulica 
Jožefe Lackove že zdaj preobreme-
njena: „Ne gre le za to, da gradimo 
za nove investitorje, pač pa tudi za 
otroke, ki obiskujejo šolo in vrtec, 
pa zdaj dejansko hodijo peš po ne-
varni cesti.“ 

Foto: ČG 

Brenčičevi bi cesta šla čez travnik, vinograd, gozd in njivo, na kateri ima posajeno koruzo.

Rahela Simonič: »V 
naši državi lahko 
dobi koncesijo 

kdorkoli, ki zaposli 
zdravnika z licenco!«

Zdravnica Simoničeva je svojo odpoved v Ambulanti Mršnik 
pojasnila tako: »Enostavno mi je bilo dovolj tega, da sem za vse 
odgovarjala pravno, finančno in kazensko, vpliva pa nisem imela 
na nič. Motilo me je, da delamo s staro in iztrošeno opremo. Če bi 
bilo kaj narobe, bi odgovarjala jaz. Moje prošnje po novi opremi so 
bile neuslišane. Narobe je bilo tudi to, da so bile naše medicinske 
sestre zaposlene le za določen čas, pogodba se jim je podaljševala 
na dva ali tri mesece, njihove plače pa so bile minimalne. To ni 
prav!«

Simoničeva pa je navrgla še nekaj zelo pomembnega: »V naši 
državi zdravnik z licenco odgovarja za vse, koncesijo in dovoljenje 
pa lahko pravzaprav dobi kdorkoli, ki takega zdravnika zaposli! To 
je unicum v Evropi – tega druge države ne poznajo!«

zdravnico, ki ima opravljeno pot-
rebno specializacijo, ni (več) v no-
benem prekršku.

Zato se je v imenu občine anga-
žiral kar župan Franc Pukšič sam. 
Kot je na zboru krajanov napove-
dal, je že sprožil preiskavo preko 
zdravstvenega inšpektorata in 
ZZZS (pregled zakonitosti poslo-
vanja ambulante), morebiti pa 
jo bo tudi preko policije: »Kaj je 
bilo dejansko narobe, ali je šlo za 
opustitev dela Zdravstvenega mi-
nistrstva ali za lažne dokumente, 
ne bomo razsojali mi, ampak za 
to pristojne institucije. Imamo pa 
pravico podeliti koncesijo zdravni-
ku z ustrezno specializacijo.« Do-
dal je še, da ima občina glede na 
odgovore zdravstvenega ministr-
stva vse razloge, da začne posto-
pek odvzema koncesije.

Pukšič in Mršnik 
trenutno v »pat« poziciji

Pot do tega pa nikakor ne bo 
tako lahka; trenutno sta namreč 
obe strani (ambulanta Mršnik na 
eni in vodstvo občine Destrnik na 
drugi strani) bolj kot ne v pat po-
ziciji, česar se Pukšič zaveda, zato 

je Franca Mršnika tudi pozval na 
pogovor v tem tednu z besedami, 
da naj se sam odpove koncesiji do 
konca letošnjega leta. Na srečanje 
je Mršnik sicer pristal, a zelo malo 
verjetno je, da se bo kar zlepa 
odpovedal ambulanti in svojemu 
zaslužku. Pa tudi če bi se ji, to še 
zdaleč ne pomeni, da bi se na 
Destrnik kot nova koncesionarka 
lahko vrnila zdravnica Rahela Si-
monič, saj so zakonodajni postop-
ki precej bolj zapleteni. V prvi vrsti 
bi se destrniško zdravstvo moralo 
vrniti pod okrilje ptujskega zdra-
vstvenega doma; če bi se vodstvo 
Zdravstvenega doma temu odrek-
lo, pa se koncesija lahko podeli 
najprej tistemu zdravniku, ki jo že 
ima. Seveda pa so vedno možne 
tudi kakšne zakulisne igre in dogo-
vori ... in se lahko koncesija podeli 
tudi zdravniku, ki si ga na občini 
najbolj želijo.

Najbolj kratko so in bodo v tej 
zgodbi potegnili destrniški pacien-
ti, zlasti starejši, ki so se zelo nave-
zali na prejšnjo zdravnico Rahelo 
Simonič in si jo na vsak način želijo 
nazaj. Pri tem so jim zakulisne igri-
ce in vsa slovenska (zdravniška) 

zakonodaja prav malo mar; niti je 
ne poznajo in velika večina prav 
gotovo niti ne ve, da zgolj zahteva 
po vrnitvi Simoničeve ne pomaga, 

tudi če jo zapišejo na list Civilne ini-
cative za »Za ohranitev kvalitetne 
ambulante na Destrniku« ...

Foto: sm

Foto: sm
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Zadnja med njimi je obnova 
ptujske tržnice, megalomanskega 
projekta, pri katerem že pri samem 
načrtovanju ni nihče niti pomislil 
na to, kako bodo živeli in preživeli 
turistični ponudniki sredi starega 
mestnega jedra. Ti svojih vrat ne 
morejo zapreti, ker živijo od obiska 
domačih in tujih turistov. Nikomur 
se ni zdelo vredno, da bi pravočas-
no poskrbel za vidno in prepoznav-
no označene obvoze, pa tudi ne 
za varovanje kulturne dediščine, 
da po Prešernovi ne bi vozili težki 
tovornjaki. Na celi relaciji so danes 
vidne poškodbe vozišča.

Nihče se pred začetkom projek-
ta obnove tržnice tudi ni postavil v 
vlogo turista, ki bi želel prenočeva-
ti oz. bivati v hotelu Mitra. Lahko 
samo ugibamo o jezi obiskovalcev, 
ki jih GPS-naprava že mesece dolgo 
vodi do gradbišča ... Kje bodo par-
kirali, kako bodo s prtljago „obkro-
žili“ Ptuj, se 500 metrov in več pre-
bijali do želenega prenočišča ... To 
so vprašanja, ki bi morala še pred 
začetkom del zanimati investitorja. 

Gostje se izgubijo ... 
„Usmerjanje dostopa do starega 

mestnega jedra, tudi do hotela Mit-
ra, predstavlja velik problem že od 
časa obnove starega ptujskega ce-
stnega mostu, ko je navigacija gos-
te usmerjala še vedno preko tega 
mostu namesto preko Puhovega 
mostu, po Ormoški cesti, do centra. 
Že takrat smo imeli velike težave s 
pojasnjevanjem in z izgubljanjem 
gostov. Izgubili smo veliko gostov, 
ker se jim ni več ljubilo iskati prave 
poti zaradi napačne navigacije in 
usmerjanja. To je trajalo 14 mese-
cev, podobno se sedaj dogaja zara-
di obnove tržnice. Gostje se večino-
ma izgubijo, le redki najdejo pravo 
pot in pridejo peš do hotela. Tiste 
pa, ki pokličejo, ustno usmerjamo, 
da najdejo pravo pot do hotela. Ko 

Ptuj � S Petrom Vesenjakom o negativnih posledicah obnov na turizem

Pri velikih naložbah mesto brez 
zahtev do izvajalcev del
Mesto je zastalo pri razvoju turistične infrastrukture. Ne gre samo za nekajletni zaostanek, gre za de-
setletja in več, ki jih bo težko nadoknaditi glede na to, kako se v turističnem pogledu razvijajo bližnja 
okolja. Kot da ta velik zaostanek ni dovolj, ga dodatno uničujejo investicije.

Župan Sebastian Toplak je pove-
dal: »V ponedeljek, 16. septembra, 
je bila podpisana pogodba z izva-
jalcem. To je Cestno podjetje Ptuj, 
ki je podalo najugodnejšo ponud-
bo v višini 165.953 evrov.« Kot smo 
že poročali, sta se poleg Cestnega 
podjetja Ptuj na razpis za izvajalca 
dela prijavili tudi podjetji Žveplan 
iz Celja in Asfalti Ptuj, a sta bili nju-
ni ponudbeni ceni za izvedbo vseh 
del precej višji. Cestno podjetje bo 
po podpisani pogodbi peplastilo 
in uredilo odvodnjavanje za dober 
kilometer že povsem uničene ces-
te, preostalih 400 metrov pa bodo 

asfaltirali na novo, saj je ta odsek 
ceste še vedno v makadamski iz-
vedbi.

Veliko večino denarja v občini 
Podlehnik bodo zagotovili iz 43. 
člena Zakona o fi nanciranju občin.

Modernizacija ceste bo po be-
sedah župana Toplaka končana 
spomladi naslednje leto.

Podlehnik � Začenja se modernizacija ceste Vranušek

Poldrugi kilometer nove ceste
V občini Podlehnik so te dni začeli modernizacijo ceste Vranušek. Gre za odsek dotrajane javne poti Stanošina–
Pestike–Sedalšek v dolžini 1,4 km. 

Foto: Arhiv občine

Miklavž pri Ormožu � Pošta Slovenije ne namerava 
odstopiti od namere

Pošti grozi zaprtje, 
krajani na nogah
Če Pošta Slovenije v Miklavžu pri Ormožu ne bo našla po-
godbenega izvajalca, jim grozi zaprtje tamkajšnje poštne 
poslovalnice.

Predsednik krajevne skupnosti Miklavž pri Ormožu Boštjan Kosaj-
nč, ki je z namero Pošte dobro seznanjen, je ob tem zaskrbljen in pou-
darja, da je pošta nujno potrebna. Ravno v teh dneh so na tamkajšnja 
gospodinjstva prejeli dopis Pošte, s katerim vabijo k sodelovanju in 
iščejo pogodbenega izvajalca, ki bi izvajal poštne storitve.

Zahteve Pošte neživljenjske in nerealne
A Kosajnč se boji najslabše možnosti, ki bi se lahko zgodila, in si-

cer, da jim pogodbenega izvajalca, ki bi prevzel poštne storitve, ne bi 
uspelo dobiti. »S Pošte Slovenije so nam zatrdili, da poštne posloval-
nice tukaj ne želijo več, saj ni rentabilna, in da jo želijo preoblikovati v 
pogodbeno. Bojim se, da jim pogodbenika tod ne bo uspelo dobiti, 
saj so pogoji, ki jih zahtevajo za odprtje pogodbene pošte, enostavno 
prezahtevni. Med drugim želijo, da pogodbenik zagotavlja tri osebe 
z uspešno opravljenim strokovnim poštnim izpitom, pošta pa bi mu 
za opravljanje poštnih storitev mesečno nakazala le 650 evrov. Sam 
sem v podjetniških vodah in vem, koliko delodajalca stane samo en 
zaposlen. Ne verjamem, da si bo kdo v Miklavžu pri Ormožu upal iti v 
tako stvar. Nihče, razen KZ Ptuj z bližnjo trgovino, nima niti ustreznih 
prostorov. Vprašanje, koliko bi potem želeli imeti še za najem sedanjih 
poštnih prostorov …,« razmišlja Kosajnč.

Pošta vsem pomeni veliko, je tudi družabno 
središče krajanov

Kosajnč ob tem še pojasnjuje: »Če pogodbenika ne bomo dobili, po-
tem bomo v velikem kaosu. Ta pošta namreč kraju defi nitivno veliko 
pomeni, še najbolj starejšim prebivalcem, ki so vajeni, da gredo na po-
što v Miklavž pri Ormožu.« Kot še pravi, bi jim zaprtje pošte zelo ote-
žilo življenje, kajti številni starejši prebivalci živijo sami in niso več tako 
mobilni, da bi se lahko za vsak opravek odpravili v nekaj kilometrov 
oddaljen Ormož. Poleg tega pa pošta predstavlja tudi pomemben kraj 
za srečevanje in druženje krajanov. »Župan Danijel Vrbnjak je dejal, 
da se bomo skupaj borili, da bomo pošto nekako obdržali, a kako, ne 
vem, kajti Pošto zanima samo mesečni promet. Na vsak način se od 
tod želijo umakniti.« 

Pomisleke občanov razumejo, a vendar …
Kot smo že poročali, je Pošta Slovenije že v lanskem letu namerava-

la pošto v Miklavžu pri Ormožu preoblikovati v pogodbeno pošto. Le-
tos pa so intenzivirali aktivnosti glede iskanja pogodbenega izvajalca, 
potrjujejo tudi na Pošti. Ponovno so poudarili, da pomisleke občanov 
sicer razumejo, a da morajo zaradi pošiljanja sporočil po elektronski 
pošti in upada obsega klasičnih poštnih storitev optimizirati in moder-
nizirati poštno omrežje. »V Pošti Slovenije v letih 2007–2019 beležimo 
32-odstotni upad pisemskih pošiljk, padec univerzalne poštne storitve 
je še bistveno višji (52%) in tako se je količina teh pošiljk že prepolovila. 
Pri plačilnih storitvah pa beležimo že 63-odstotni upad.« Pri odločitvi 
o zaprtju oz. preoblikovanju pošte upoštevajo število opravljenih sto-
ritev, število obiskov strank, ekonomski rezultat poslovanja ter trend, 
ki je v primeru teh pošt vedno negativen in ne kaže na možnost bistve-
nega povečanja obsega storitev.

Foto: Črtomir Goznik

Turiste GPS-naprave namesto do hotela Mitra že skoraj leto vodijo na gradbišče.

Foto: MH

Poštni poslovalnici v sedanji obliki so, kot kaže, šteti dnevi …

V več občinah iščejo 
pogodbene izvajalce

Pošta Slovenije nadaljuje z valom zapiranja poštnih okenc 
tudi drugod na našem koncu. S prvim oktobrom se zapira pošta 
na Rogozniški cesti, iščejo pa tudi pogodbene izvajalce za pošto 
Žetale, Dornava, Sveta Trojica v Slovenskih goricah in Makole.

»Če bo sledila 
še prenova 
Prešernove, bomo 
morali zapreti 

vrata hotela!«
Dodatna težava je dovoz po Prešernovi ulici do gradbišča 

z velikimi tovornjaki: »Vrhnje poškodbe so vidne, vpraša-
nje pa je, kaj vse se je morebiti uničilo pod cesto, s kana-
lizacijskim, plinskim in vodovodnim omrežjem vred. Če bo 
potrebna temeljita sanacija Prešernove ulice, bo to že tretji 
udarec v zadnjih letih za turistične ponudnike v tem delu 
mesta. To pa samo zato, ker investitor v pogodbi od izva-
jalca ni zahteval uporabe lažjih vozil in morebitnega dru-
gačnega načina dostopanja do gradbišča. Če bo do tega v 
resnici prišlo, bomo prisiljeni zapreti vrata hotela,“ še pravi 
Peter Vesenjak.

Foto: Črtomir Goznik

ali drugačnega projekta. „Mestno 
oblast smo s temi problemi sezna-
nili, prosili, da se vsaj malo uredi 
preusmerjanje s fi zičnimi preu-
smerjevalnimi tablami oz. da se 
poskrbi za spremembe v spletnih 
navigacijskih sistemih. Vse to tudi 

v tujih jezikih, zlasti poleti, ko je v 
mestu veliko tujcev, ki ga raziskuje-
jo. Žal ni bilo nobenega odziva. Saj 
ne tarnamo na veliko, opozarjamo 
le na tisto, kar je res težava,« še 
pravi Vesenjak.

gostje potujejo, ko pridejo izmučeni 
s poti s prtljago, tudi majhnimi otro-
ki, jim ne moreš reči, da naj pridejo 
s prtljago 500 metrov in več peš, 
naj se znajdejo, kakor vedo in znajo. 
Ker se dobesedno borimo za vsa-
kega gosta, moramo vlagati toliko 
več energije, več časa za usmerja-
nje gostov, da jih ne glede na vse 
težave prepeljemo do hotela, da 
sami nosimo prtljago, organiziramo 
njen prevoz. Vse to zvišuje stroške 
poslovanja v Prešernovi ulici v tem 
času, ki dosegajo resne zneske. 
Včasih smo prisiljeni zaradi vseh 
teh problemov, ki jih doživljajo go-
stje na poti do našega hotela, tudi 
znižati ceno. Ti lahko dobro delaš, a 
te tovrstne težave spravijo v velike 
probleme,“ pravi Peter Vesenjak, 
lastnik hotel Mitra na Ptuju.

V času, ko je območje zaprto za 
promet, bi moralo biti poskrbljeno 
za vidno in slišno ter digitalno pre-
usmerjanje prometa na pravi način. 
To bi moralo biti del projekta in del 
pogodbe s členom, po katerem bi 
moral izvajalec v času izgradnje 
zagotoviti ustrezno preusmerjanje 
prometa do lokacij, do katerih je 
promet prekinjen zaradi takšnega 
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Ptuj � Najopaznejši upad vpisa 
na Gimnaziji in Strojni šoli

Letos 71 dijakov manj 
Gimnazijo Ptuj v šolskem letu 2019/2020 obiskuje 484 
dijakov, kar je 25 manj kot v minulem šolskem letu. 
Tudi na ptujskem Šolskem centru beležijo manjši vpis; 
septembra lani je bilo na štirih srednjih šolah vpisanih 
1318 srednješolcev, trenutno jih je 1272. Skupaj imajo 
tako na obeh zavodih 71 dijakov manj. Kje so torej sre-
dnješolci, za katere programe je manj zanimanja in ka-
tere šole vendar beležijo nekoliko povečan vpis?

Foto: ČG 

Po podatkih Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport v 
tem šolskem letu obiskuje Gimnazijo Ptuj 484 dijakov, od tega jih 
je v prvem letniku 111 ali 25 manj kot v šolskem letu 2018/2019. 

O ključnih razlogih za zmanjšan vpis ravnatelj Gimnazije Ptuj 
Boštjan Šeruga povedal: „Odločitev za gimnazijo je odločitev za 
široko splošno izobrazbo, ki je kakovostna priprava na študij, na 
delo in na življenje nasploh. Odločitev za gimnazijo je odločitev 
za znanje in ne za lažjo pot za vpis na študij. Žal kršitev Zakona 
o visokem šolstvu in avtonomija fakultet, ki odpirata vpis na 
univerzitetne programe tudi poklicnim maturantom z opravljenim 
petim predmetom splošne mature, ne le v strokovni vertikali, 
temveč nasploh, povzroča, da iz leta v leto raste število dijakov, 
ki z opravljeno poklicno maturo prihajajo na gimnazijo opravljat 
peti predmet. Včasih so se dijaki vpisovali na strokovno šolo, ker 
je bila to pot do poklica. Danes se vpisujejo, ker je to pot, da se 
lažje pride na večino fakultet. Standardi znanja in prehodnost na 
študiju pa so druga zgodba, o kateri 15-letniki še ne razmišljajo. 
Zato tudi manjši vpis na gimnazijo.“

Tudi skupno število vpisanih v vse programe 
Šolskega centra Ptuj je manjše

Medtem ko so imeli v preteklem šolskem letu na Šolskem 
centru Ptuj vpisanih 1.318 dijakov, jih je letos 1.272, torej 46 
manj. Skupno število dijakov od 1. do 5. letnika je med drugim 
nižje na Biotehniški šoli (12 dijakov), a pri njih upad ni posledica 
zmanjšanega vpisa, pač pa dejstva, da so temu bili priča v zadnjih 
letih. V prvem letniku imajo namreč celo tri dijake več kot v 
preteklem šolskem letu. 

V prvem letniku Elektro in računalniške šole ŠC Ptuj ostaja 
letos število novincev nespremenjeno: 143, v primerjavi z minulim 
šolskim letom pa imajo skupaj na šoli tri dijake več.

Očitno pa se interes za nekatere izobraževalne programe 
spreminja. Z manjšim vpisom se namreč letos soočajo na Strojni 
šoli ŠC Ptuj, kjer je v prvem letniku kar 17 dijakov manj. Posledično 
je za 19 srednješolcev nižje tudi skupno število vseh dijakov na 
šoli.

Za kratek čas sta se vrnila 1. sep-
tembra, da sta predstavila svoja 
dosežka, na katera nista samo 
sama ponosna, nanju je ponosna 
tudi Gimnazija Ptuj, njuna profe-
sorja Boris Zmazek in Vida Otič, ki 
sta bila tudi njuna prva mentorja, 
in okolje, v katerem živita.

Za oba so gimnazijska leta hitro 
minila, na izbrana študija odhajata 
z lepimi spomini in polna pričako-
vanj.

Mitja Koderman: 
»Teoretični del je bil 
težji od praktičnega«

Mitja Koderman bi, če bi se mo-
ral v 9. razredu OŠ še enkrat odlo-
čiti o nadaljevanju izobraževanja v 
srednji šoli, ponovno izbral Gimna-
zijo Ptuj. Veliko novega so se s so-
šolci naučili, stkali pristna prijatelj-
stva, ki jih bodo negovali še naprej, 
uživali na druženjih in ob drugih 
priložnostih. Tudi na maturi mu je 
šlo dobro, saj ni tako zahtevna, kot 
jo želijo predstaviti nekateri. Od 
vseh predmetov mu je šla kemija 
še najbolje, okupirala ga je že v 
osnovni šoli. Privlačila ga je zaradi 
urejenosti in reda, ki vlada v njej, 
pa tudi zaradi možnosti odkrivanja 
novih zakonitosti.

Na kemijsko olimpijado so se 
pripravljali vsako soboto v Lju-
bljani, na Fakulteti za kemijo in 
kemijsko tehnologijo, od januarja 
naprej. Uspešno je bilo treba op-
raviti tri izbirne teste. Najboljši 
štirje na zadnjih dveh testih: Mitja 
Koderman (Gimnazija Ptuj), Tijan 
Prijon (Gimnazija Bežigrad), Aleš 
Globočnik (Gimnazija Kranj) in 
Dren Gruden (Gimnazija Bežigrad) 
so dobili vozovnico za udeležbo 
na 51. kemijski olimpijadi v Parizu, 
kjer je letos sodelovalo več kot 309 
mladih iz 80 držav sveta. Njihova 
spremljevalca sta bila dr. Andrej 
Godec (glavni mentor) in dr. Berta 

Košmrlj, oba s Fakultete za kemijo 
in kemijsko tehnologijo Ljubljana.

Tekmovanje je potekalo v dveh 
delih, vsak je trajal po pet ur. Prvi 
del je zajemal praktično delo v la-
boratoriju, v drugem delu pa je 
šlo za preizkus teoretičnih znanj. 
Vsi štirje udeleženci iz Slovenije 
so prejeli bronasta priznanja, kar 
je lep uspeh. Mitja je zadovoljen, 
četudi priznava, da bi lahko bilo še 
bolje. Teoretični del, ki je zajemal 
vsa področja kemije, je bil veliko 
težji od praktičnega, ki je zajemal 
rešitev treh nalog v laboratoriju, 
organsko sintezo in dve analitični; 
analizirali so vino, koliko ima žele-
za, žveplovega dioksida. Kemijo 
si je Mitja izbral tudi kot študijsko 
smer. Kaj bo po končanem študi-
ju, še ne razmišlja. Sicer pa je tudi 
športnik po duši, trenira karate. 
Rad pa se tudi druži s prijatelji.

Tomaž Žgeč: 
»Psihologija me zanima 
že od nekdaj«

Tomaž Žgeč je hvaležen Gim-
naziji Ptuj, da mu je po začetnem 
iskanju, saj je ni izbral ciljno, dala 
željo po znanju. Z njo pa je prišla 
tudi motivacija in posledično višje 
ocene v redovalnici. Vedno ni bilo 
rožnato, nekaj časa mu je bilo celo 
žal, da se ni vpisal v katero od šol 
z možnostjo mednarodne mature, 
a je vseeno zadovoljen. Tudi na 
maturi mu je šlo veliko bolje, kot je 
pričakoval. 

Udeležil se je fi lozofske olimpi-
jade v Rimu. Za to tekmovanje so 
priprave samo v branju ali poslu-
šanju stvari na socialnih omrežjih. 
Veliko mu je pomagal tudi mentor 
Miha Andrič. Olimpijada je poteka-

la tik pred začetkom maturitetne-
ga obdobja. Prvo srečanje s sotek-
movalci je bilo kar stresno, saj je šlo 
za izjemne, nadarjene, prvovrstne 
dijake z nadpovprečnim razmišlja-
njem. Med samim tekmovanjem ni 
čutil nobenega pritiska. Vedel je, 
da ima za pisanje eseja na voljo pet 
ur in nič več. Na koncu se je proti 
pričakovanju vse dobro izšlo, dobil 
je bronasto medaljo, kar ga je zelo 
presenetilo. Prinesla mu je nov 
zagon za nadaljnje delo, ves trud 
je bil poplačan. Ponosen pa je bil 
tudi mentor Miha Andrič: „Letos 
se je tekmovanja IPO (Internatio-
nal philosophy olympiad) udeležilo 
100 dijakov in dijakinj iz 50 držav 
sveta. Vsaka država lahko namreč 
na tekmovanje prijavi do dva tek-
movalca, ki sta prej izbrana v naci-
onalnem selekcijskem postopku. 
Letos sta se tekmovanja iz Sloveni-
je udeležila Tomaž Žgeč (Gimnazija 
Ptuj) in Krištof Ocvirk (Gimnazija 
Bežigrad). Tomaž je prejel bronas-
to medaljo, Krištof pa posebno 
pohvalo za udeležbo. Priznanje za 
Tomažev dosežek pa si vsekakor 
zasluži tudi njegova profesorica fi -
lozofi je na Gimaziji Ptuj Vida Otič.“ 

Za študij psihologije se je Tomaž 
odločil že pred časom. Psihologija 
ga zanima že od nekdaj. Človeš-
ki um je eden najzanimivejših in 
najkompleksnejših, kar mu posle-
dično vzbuja veliko radovednost, 
vedoželjnost. V prihodnosti se vidi 
v kakšnem inštitutu, v raziskavah. 
Privlači pa ga tudi delo samostoj-
nega psihologa. Kar zadeva hobi-
je, pa je nestanoviten, menjava jih 
skorajda kot oblačila, vsako pole-
tje si najde deset novih stvari, ki jih 
hitro opusti. V letošnjih počitnicah 
je predvsem bral in pisal, igral kita-
ro in klavir. Od vsega pa ima najraje 
pogovor z družbo v kakšnem mir-
nem kotičku.

Ptuj, Hajdina � Mitja in Tomaž, bronasta s kemijske in fi lozofske olimpijade

Uspešna, ker želita vedeti več
in spreminjati svet
Za Hajdinčana Mitjo Kodermana in Ptujčana Tomaža Žgeča so se junija letos zaprla gimnazijska vrata. 
Svoja gimnazijska leta sta zaključila na najboljši možni način, z uspešno udeležbo na kemijski olimpija-
di v Parizu in fi lozofski olimpijadi v Rimu.

Foto: Črtomir Goznik

Mitja Koderman

Foto: Črtomir Goznik

Tomaž Žgeč

Z vpisom novincev pa so upravičeno lahko zadovoljni na 
Ekonomski šoli ŠC Ptuj, kjer beležijo celo višji vpis kot septembra 
2018. V 1. letniku je v njihovih programih vpisanih 63 dijakov, torej 
10 več kot v minulem šolskem letu. Pozna pa se na skupni številki 
dijakov, da so nekaj let imeli težave, v zadnjem letniku je bilo lani 
84 dijakov, letos le 50. Posledično je v tekočem šolskem letu nižje 
tudi skupno število vseh ekonomcev, in sicer za 18.

Vse te številke pa so seveda daleč od zlatih časov obeh 
zavodov Šolskega centra in Gimnazije Ptuj.

Kot pravi Oton Mlakar, direktor Šolskega centra Ptuj, še čakajo 
analizo vpisa, šele nato bo lahko komentiral precejšen upad 
števila novincev na Strojni šoli ŠC Ptuj. Skušali bodo ugotoviti, kaj 
so razlogi, da je manj interesa za programe, ki so doslej vzbujali 
veliko zanimanja. Se morda spreminjajo trendi?
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Ptuj � Kljub oblakom in vetru odlično izpeljan koncert Na grad po ljubezen

V glasbi uživalo blizu dva tisoč obiskovalcev,
četudi jih je mrazilo
V družbi Radio-Tednik Ptuj smo se za slovo od poletja odločili za glasbeno prireditev Na grad po ljubezen, ki na svojstven način simbolizira tudi 
zvestobo poslušalcev in bralcev do medija, ki v tem prostoru živi in ustvarja že 56. oz. 71. leto.

Foto: Črtomir Goznik

Klapa Skala je kljub temu, da besedila njenih pesmi niso najbolj vesela, predana realnosti vsakdanjega življenja. 

Foto: Črtomir Goznik

Eros osvaja z a'capello, slovenskimi narodnimi in umetnimi pesmimi ter dalmatinsko pesmijo. Za leto 2020 napo-
vedujejo veliko turnejo po Sloveniji, v okviru katere bodo ponovno obiskali Ptuj.

Foto: Črtomir Goznik

Klapa Maslina je najstarejša hrvaška klapa, ki nastopa od leta 1971. Prvih dvajset let so nastopali pod imenom 
Klapa Šibenik. Zapeli so nekaj najlepših klapskih, tudi prvi dalmatinski hit, ki je klapam odprl pot na velike odre: 
Da te mogu pismom zvati.

Foto: Črtomir Goznik

Za „pevski“ uvod je z malim propagandnim vložkom poskrbel „novi“ Trio tanori (Domen Hren, Dalibor Bedenik 
in Marjan Nahberge). Direktor družbe Radio-Tednik Ptuj Drago Slameršak je napovedal, da bodo poslej pevsko 
tekmovali vsak mesec, ljudje pa všečkali, vse do junija leta 2020, ko naj bi bila znana zmagovalna pesem. Bomo 
videli ..., sicer pa se je zahvalil vsem, ki so prišli po ljubezen na turnirski prostor ptujskega gradu.

Zvesta tradiciji od vsega začetka 
vabi na odlične glasbene dogod-
ke na področju narodno-zabavne 
glasbe in tudi zabavne glasbe, s 
projektom Otroci pojejo slovenske 
pesmi in se veselijo pa odpira vrata 
mladim pevskim talentom, ki bodo 
nekoč peli na narodno-zabavnih in 
zabavnih odrih ter hkrati krepi slo-
vensko identiteto.

Na turnirskem prostoru ptujske-
ga gradu so 22. septembra s svojo 
glasbo in pesmimi razvajali Klapa 
Skala, Trio tenorjev, Eros, Klapa 
Maslina in Marko Škugor. Obisko-
valcem so prinesli veliko ljubezni, ki 
naj bi bila v naših življenjih prisotna 
vse dni v letu. Tudi dokaj hladno 
vreme z mrzlim vetrom in nekaj de-
žnimi kapljicami vzdušja ni pokva-

rilo. Prireditev Po ljubezen na grad 
bo postala tradicionalna. Lep obisk, 
blizu 2000 obiskovalcev je prišlo, je 
pokazal, da so to koncerti, ki si jih 
ljudje želijo. Družba Radio-Tednik 
Ptuj jih ne bo razočarala, še jih bo 

povabila na takšne in podobne do-
godke. Direktor Drago Slameršak 
se jim je toplo zahvalil za obisk, tako 
kot vsem nastopajočim, in vsem, ki 
so se trudili za to, da je prvi koncert 
Na grad po ljubezen tako uspel. Po-

sebej pa se je zahvalil pokrovitelje-
ma koncerta podjetju Ilkos s Ptuja 
in podjetju Inplan, ki je poskrbelo 
za darilo za prvih tisoč kupljenih 
vstopnic, za brezplačne sladolede 
Leone, A&R Angela Cartl, s. p., ter 

Pokrajinskemu muzeju Ptuj-Ormož. 
Izkazali pa so se tudi voditelji kon-
certa: Domen Hren, Dalibor Bede-
nik, Marjan Nahberger, Natalija Škr-
lec in Natalija Škrinjar.

Foto: Črtomir Goznik

Po ljubezen na ptujski grad je prišel tudi Trio tenorjev, ki razvaja s klasič-
no, sodobno in tudi avtorsko glasbo. Ptujčanom in Ptuju so zaželeli veliko 
sonca.

Foto: Črtomir Goznik

Marko Škugor, prvi glas Dalmacije, ima zvesto občinstvo tudi v Sloveniji. Peti je začel v Klapi Maslina, nato pa se je odločil za samostojno pot. V soraz-
merno kratki samostojni karieri je že dosegel veliko, med drugim je zastopal Hrvaško na Evrosongu.
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»Nežka Vaupotič, ki je že davne-
ga leta 1963 začela voditi ormoško 
knjižnico, je knjižničarstvu posveti-
la svoje življenje. Temu poklicu se 
je posvetila z dušo in zavzetostjo, 
kot jo dandanes srečamo le še 
malo kje. Bila je in še vedno je 
nepogrešljivi del življenja lokalne 
skupnosti, saj se je vanj vključevala 
in k njemu prispevala s svojim zna-
njem, zbiranjem gradiva o naših 
krajih in domačih avtorjih, zbrala 
neprecenljive podatke o zgodovini 

knjižničarstva na ormoškem ob-
močju od prvih začetkov. Posveča-
la se je zbiranju ljudskega izročila, 
od običajev, pregovorov, pesmi do 
ljudske glasbe. Marsikdo se je še 
spomni, kako je z avtobusom ali 
peš hodila po ormoški občini ter 
okoliških krajih s kovčkom, polnim 
knjig ter izposojevala gradivo tudi 
na takšen način. Nežka je sinonim 
in najlepši del ormoške zgodovine 
in tudi sedanjosti ormoške knjižni-
ce, zato si več kot zasluži priznanje 

krajevne skupnosti,« so zapisali v 
obrazložitvi.

Nežka Vaupotič je bila ob izročit-
vi priznanja prijetno presenečena. 
Kot je povedala, se je vselej zave-
dala, da je opravljala najboljši pok-
lic na svetu. Nadvse vedra gospa je 
obudila marsikatere spomine ter 
delila življenjske modrosti in nau-
ke. »V knjigah je vsa znanost sve-
ta,« je med drugim dejala prijetna 
ženica.

Ormož � Priznanje KS Ormož izročili Nežki Vaupotič

»V knjigah je vsa znanost sveta«
92-letni upokojeni knjižničarki Nežki Vaupotič, ki jesen življenja preživlja v Grošljevi vili 
Centra za starejše občane Ormož, sta pred dnevi predsednik KS Ormož Vlado Hebar in pred-
sednik komisije za podelitev priznanj in plaket Slavko Petek izročila priznanje KS Ormož.

Foto: MH

Dobitnica priznanja Nežka Vaupotič v družbi predsednika KS Ormož Vlada Hebarja in predsednika komisije za 
podelitev priznanj in plaket Slavka Petka, direktorja CSO Ormož Bojana Burgarja, sedanje direktorice Knjižnice 
Franca Ksavra Meška Ormož Milice Šavora in strokovne delavke Branislave Vočanec.

175 otrok iz Vrtca Ptuj ter še 
okrog 30 iz dveh okoliških vrtcev, 
Hajdine in Markovcev, je v sredo 
napolnilo Mestni stadion z otro-
ško igrivostjo, radovednostjo in 
razgibanostjo. „Ta projekt je za 
nas zelo pomemben, saj s tem 
obogatimo vsebine, ki jih za gi-
banje izvajamo v našem vrtcu. 
Zelo se trudimo podpirati razvoj 
gibanja, ki je ključno za otroke v 
predšolskem obdobju, saj vpliva 
tako na fi zično pripravljenost kot 
na vsa druga področja razvoja. 
Upam, da se tega zavedajo tudi 
starši in dovolijo otrokom, da sami 
premagujejo ovire, saj s tem razvi-
jajo tudi možganske celice,“ o pro-
jektu pravi ravnateljica Vrtca Ptuj 
Marija Vučak.

V vseh enotah ptujskega vrtca 
pa se bodo odslej gibali tudi s po-
močjo novih poganjalcev, deset 
so jih namreč dobili kot donacijo 
podjetja Perutnina Ptuj. Kot sta 
dejala član uprave omenjenega 
podjetja David Visenjak in direktor 
Kolesarskega kluba Perutnina Ptuj 
Marjan Kelner, so kot družbeno 
odgovorno podjetje z donacijo že-
leli spodbuditi motoričnost otrok. 
V naslednjih letih bodo z novimi, 
prav posebnimi poganjalci obdarili 
še okoliške vrtce. 

Prav gibanje in predstavitev 
različnih športnih disciplin pred-

šolskim otrokom sta glavna name-
na Mini olimpijade. Na petnajstih 
vadbenih postajah je sodelovalo 
dvanajst klubov, društev in orga-
nizacij. 

Mini olimpijada se sicer že de-
veto leto izvaja v sklopu Ptujske-

ga športnega vikenda, ki pa ga 
zaradi slabega vremena v sredini 
septembra niso mogli izpeljati. 
Direktor Zavoda za šport Ptuj San-
di Mertelj pravi, da so kljub temu 
skušali izvesti čim več predvidenih 
dogodkov; v sredo je bil Mestni 

stadion poln aktivnosti, izvedli 
so tek Vivat Poetovio, kolesarje-
nje in razgibavanje, predstavitev 
društev, igrala za otroke, obiskali 
so jih tudi predstavniki policije, 
vojske in gasilci.

Ptuj � Mini olimpijada

Mali olimpijci nadvse ponosni na svoje dosežke
Mini olimpijada je projekt Olimpijskega komiteja Slovenije, ki ga na Ptuju izvajajo skupaj z Zavodom za šport in Mestno 
občino Ptuj. Letos devetič zapored je različne športne discipline na Mestnem stadionu spoznavalo več kot 200 predšolskih 
otrok. Njihovo željo do gibanja so nagradili tudi sponzorji s predajo desetih novih poganjalcev. 

Foto: ČG  

Na stadionu je športne discipline spoznavalo okrog 200 otrok. 

Ptuj � Katalog in fi lm o 17. festivalu Art Stays

Umetniški vrhunci 
pritegnili številne 
obiskovalce
V Galeriji mesta Ptuj so sredi septembra predstavili kata-
log letošnjega 17. festivala sodobne umetnosti Art Stays kot 
strnjeni zapis festivala skupaj z DVD-jem in fi lm o njem, kar 
pa je novost v letošnjem dogajanju.

Posnel ga je znani ptujski snemalec in fotograf Rok Golob. Četudi 
so se zelo trudili, da bi nastal 15-minutni promocijski fi lmček, so ga 
zaključili pri 58 minutah, toliko je bilo vsega dogajanja in dogodkov. 
V umetniškem pogledu je letošnji festival odlično uspel. Zadovoljni pa 
so tudi z obiskom, ki je bil boljši kot lani. Skulptura na gradu pa je bila 
po oceni obiskovalcev glavna atrakcija, je povedal umetniški vodja 
Jernej Forbici.

Že v preteklem letu pa so se začele priprave na 18. festival sodob-
ne umetnosti Art Satys v letu 2020, na katerem bo glavna tema zvok. 
Eden od projektov je mapiranje mesta z zvoki mesta. Na Slovenskem 
trgu bodo postavili tudi posebno interaktivno instalacijo, človek se bo 
na zemljevidu dotaknil neke lokacije, s katere bo zaslišal zvok, nato pa 
se bo sprehodil do te lokacije, da se bo prepričal, če je ta zvok res tam.

Foto: Črtomir Goznik

Katalog 17. festivala sodobne umetnosti Art Stays
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Do konca študija ji manjka eno 
leto. „Študij se v mnogočem raz-
likuje od tistega pri nas. Vsak štu-
dent mora poskrbeti, da v roku 
štirih let dobi vse kredite za svojo 
smer, pri tem pa si urnik sestavljaš 
sam. V okviru moje smeri sem si 
izbrala igralske predmete in pred-
mete, povezane z glasom in govo-
rom. Posvečam se tudi monolo-
gom, kar mi bo prišlo kasneje prav 
za avdicije, za podiplomski študij. 
Poleg tega se v okviru izbranega 
študijskega programa posvečam 
tudi glasbi bližnjega vzhoda,“ svoj 
študij predstavlja Ana Karneža. 

Stroški študija v Abu 
Dhabiju do 300.000 
evrov

Zelo je hvaležna, da je dobi-
la priložnost, da lahko študira v 
Abu Dhabiju, kjer celotni stroški 
študija znašajo med 200.000 in 
300.000 dolarji. Vedno si je želela 
iti v tujino, četudi je ob tem misli-
la, da to ni mogoče. Po srednji šoli 
je najprej študirala psihologijo v 
Ljubljani, skoraj prepričana, da bo 
to njeno življenje. 

„Potem mi je prijateljica pre-
dlagala, da naj poskušam na iz-
postavi Newyorške univerzi v Abu 
Dhabiju, kar je sicer zelo težko. 
Seveda me je pričelo zanimati. Če 
bi mi uspelo, da mi pokrijejo le-
talske stroške in stroške šolnine, 
bi se mi izpolnile moje sanje. Gre 
za univerzo z različnimi smermi. 
Uspelo mi je, prejela sem štipen-
dijo za študij, moja začetna smer 
je bilo računalništvo. Po enem 
letu študija pa sem presedlala na 
študij glasbe in gledališča, iz tega 
bom tudi diplomirala. Med študi-
jem v New Yorku sem se prijavila 
na avdicijo za nastop v predstavi 
Vihar in uspela. Premiera je bila v 
gledališču Gallery Players v Bro-
oklynu, nato pa je bilo na sporedu 
še 11 predstav. Igrala sem Miran-
do, hči pregnanega milanskega 
vojvode Prospera. Shakespearo-

va angleščina je zelo zahtevna, 
vaditi jo je treba kot mišice. Vadila 
sem jo celo leto med študijem v 
New Yorku. Pred tem se z igral-
stvom sploh nisem ukvarjala,“ je 
po uspešnih predstavah Viharja 
med kratkim obiskom domačega 
kraja in domačih povedala Ana 
Karneža, ki se je medtem že vrnila 
v Abu Dhabi, kjer nadaljuje študij 
glasbe in igralstva.

V novem svetu se je 
hitro znašla

Težav s prilagajanjem novemu 
okolju Ana ni imela: „Dobro sem 
se ujela z vsemi, komunikativna 
pa sem bila že od nekdaj, kot mi je 
vedno dobro šla tudi angleščina. 
Preden sem šla v Abu Dhabi, sem 
dobila skuter, s katerim sem veli-
ko pridobila na mobilnosti. Pos-
tala sem povsem samostojna, o 
vsem, kar delam, odločam sama. 

Prej sem bila odvisna od drugih, 
da sem sploh lahko kam šla. Odprl 
se mi je svet. Življenje v študent-
skem kampusu je povsem drugač-
no, kot življenje v Abu Dhabiju. 
Naša univerza se nahaja na otoku, 
vsi študentje živimo v velikem 
kompleksu skupaj s profesorji in 
delavci univerze. Vse je bolj umir-
jeno, podrejeno študiju. Od jutra 
do večera se dela na programih, 
povezanih z izbranimi študijskimi 
smermi. Tudi vikendi so drugačni, 
pri nas so to petki in sobote, v ne-
deljo smo že nazaj v šoli.“

Odkar študira na izpostavi 
Newyorške univerze v Abu Dhabi-
ju, se domov vrača dvakrat letno, 
poleti in ob božiču. Srečanje z do-
mačim krajem in domačimi je ved-
no nostalgično, rojstni kraj je le 
rojstni kraj ... Vseeno si v bodoče 
želi igralsko kariero nadaljevati v 
tujini, najraje v New Yorku, morda 
pa tudi kje v Evropi. 

New York – mesto 
priložnosti za vse

V megalomanskem New Yor-
ku se Ana izjemno dobro počuti. 
Vedno se kaj dogaja, s svojim 
skuterjem brez težav pride od 
Manhattna do Brooklyna, kamor 
se je nekaj časa vsak dan vozila za 
predstavo Vihar. „Svoje življenje 
imam v Velikem jabolku dobro 
na vajetih. Ni me strah življenja 
v tako velikem mestu, mamo in 
očeta je bolj strah kot mene. Že tri 
leta živim sama. V New Yorku živi 
vsak zase, nikogar ne briga, kaj ti 
delaš. Na cesti se nihče ne ozira 
za teboj. Res pa je, da ima mesto 
tudi nevarnejše predele. V New 
York sem šla predvsem, ker so 
imeli najboljši program za gledali-
šče. Šola, na kateri sem bila, je ena 
najboljših za igralstvo v Ameriki. V 
zadnjem študijskem letu se bom 
veliko posvečala tudi pisanju ese-

Ptujska Gora, Abu Dhabi, New York � Ana Karneža uresničuje svoje sanje

„Vsi smo sposobni, če si to dovolimo“
Ana Karneža, ki jo je Slovenija spoznala kot odlično pevko v oddaji Slovenija ima talent, bila je druga, je trenutno študentka na Newyorški univerzi v Abu 
Dhabiju. Septembra lani se je začasno preselila v New York, kjer je študirala in se poglobila v Shakespearovo dramatiko. 

Foto: zasebni arhiv

Ana v muzikalu Vihar

Gre za dela na temo glasbe v 
tehniki akrila z več plastmi, v ču-
dovitih barvah, z liki, ki imajo za-
prte oči, kar še bolj poudari to in-
timnost z glasbo. Razstavljeni so 
portreti glasbenikov na ulici, ki so 
jim dodane ptice kot simboli obilja 
in modrosti, saj je igrati glasbo na 
ulici prav posebna veda; ljudje te 
namreč lahko slišijo ali pa tudi ne. 
Obiskovalci pa si lahko ogledajo 
še ilustracije z akrilnim tušem, za 
katere je avtor dobil inspiracijo 
na jazz festivalu mladih glasbe-
nikov v Grožnjanu. Slednje so še 
posebej zanimive zaradi razlivanja 
barv.

„Njegovi glasbeni liki so prika-
zani realistično, z visoko stopnjo 
specifi čne stilizacije in sporo-
čajo univerzalni jezik kreativne 
umetnosti, ki se je začel razvijati z 
jamskimi poslikavami naših pred-
nikov in nas v umetnosti nagovar-
ja še danes,“ je avtorjevo delo na 
odprtju razstave predstavila Lija 
Frajnkovič, ravnateljica Zasebne 
glasbene šole v samostanu sv. Pe-
tra in Pavla na Ptuju. Mirana Ster-
gulca še posebej veseli, da svoja 
dela predstavlja v prostoru, kjer 
se dogaja glasba in kjer jih lahko 
vidijo učenci in njihovi starši.

Ptuj � Razstava na temo glasbe Mirana Stergulca

Likovni čopič glasbenika in ustvarjalca
Do konca leta bo na ogled likovna razstava akademskega glasbenika, kitarista, ustvarjalca s kreativno fotografi jo in samosvojo izrazno likovno poetiko Mirana Stergulca. 
Svečano so jo odprli po prvem kloštrskem glasbenem večeru, 17. septembra, na ogled pa je že od avgusta.

Foto: Črtomir Goznik

Z odprtja likovne razstave na temo glasbe Mirana Stergulca v hodniku Zasebne glasbene šole v samostanu sv. Petra in Pavla na Ptuju.

Glasba ji je odprla pot v svet, 
prinesla samozavest

Prvič je javno zapela pri treh oz. štirih letih ob vodnjaku na 
Ptujski Gori, 100 metrov oddaljenem od njihove hiši. Pesmi se še 
danes spominja: Sijaj, sijaj, sončece. „Vedno sem rada pela, še 
posebej, ko so bili v bližini odrasli ljudje, sem se rada postavila 
na mizo, pela in jih zabavala. V osnovni šoli sem začela peti s 
tamburaškim orkestrom v Majšperku. V letu 2013 pa sem šla na 
talente. Na koncu sem bila druga. Petje je že od nekdaj tisto, kar 
sem vedno dobro znala. Vedno sem se dobro počutila, ko sem se 
lahko izražala skozi pesem. Petje mi je prinašalo samozavest tudi 
v privatnem življenju, ne samo na odru. To je čarovnija. Ležijo mi 
francoski šansoni, jazz, blues, pa seveda muzikali, v katere me je 
pripeljalo igralstvo, včasih je moj izbor tudi stari dobri rock, tudi 
pop, seveda pa ne gre brez dobrih starih slovenskih popevk. V 
narodno-zabavni glasbi pa se še nisem preizkusila,“ je svojo pot v 
glasbo opisala Ana Karneža.

Foto: Črtomir Goznik

 „V New York sem šla predvsem, ker ima najboljši program za gledališče.“

jev in pripravam na avdicije, ker 
bi želela nadaljevati podiplomski 
študij. Eno od področij, ki me bo 
zaposlovalo, pa bodo tudi fi nan-
ce,“ je povedala Ana, ki se je tudi 
v New Yorku dobro počutila, saj ji 
je dal krila za njeno igralsko pot. 

New York je zelo odprto, v ka-
terem lahko ustvariš svoje sanje, 
če imaš voljo. V Ameriki se osredo-
točajo na sposobnosti ljudi, ljudje 
so takšni in drugačni, vsi pa imajo 
možnost, da si ustvarijo kvalitetno 
življenje. „V New Yorku vidim po-
tenciale, da bi lahko bila vključena 

v veliko predstav. Na Broadwayu 
trenutno igrajo muzikal Oklaho-
ma, v katerem igra igralka na in-
validskem vozičku. Pred kratkim je 
kot prva igralka na vozičku dobila 
nagrado tony. Tudi osebno sem 
to igralko spoznala, z njo delala,“ 
razmišlja Ana. Življenje in študij v 
tujini pa ji tudi sicer odpira številne 
poti v svet, na katerih doživlja kul-
turo držav, ki jih obiskuje skupaj s 
svojimi študentskimi prijatelji, na 
povsem drug način, kot če bi jih 
spoznavala skozi turistične obiske.
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Za nogometaše Aluminija 
je bil preizkus proti Taboru 
zrelostni izpit, saj so si v 
prvi četrtini sezone priigrali 
visok položaj, ki ga bo sedaj 
treba braniti. V športu 
pa je domala vedno težje 
braniti visoke pozicije, kot 
pa jih napadati. Kidričani so 
obrambo začeli na suveren 
način …

Pred približno 400 gledalci so 
domačini začeli veliko bolje kot v 
sredo proti istemu tekmecu v Poka-
lu. »Trener nas je pred tekmo opo-
zoril, da je Tabor dobra ekipa in da 
bo treba odigrati na višjem nivoju 
kot v sredo. To nam je tudi uspelo, 
čeprav je za nami naporen teden; 
dve tekmi smo odigrali v štirih 
dneh,« je dejal hrvaški napadalec 
Ante Živković.

Tri minute odločitve
Odločitev o zmagovalcu je pad-

la v pičlih treh minutah: najprej so 
igralci v rdečih dresih v 21. minuti 
izpeljali lepo akcijo, žoga je poto-
vala od noge do noge, na koncu je 
Dejan Petrovič idealno zaposlil Ma-
tica Vrbanca, ki je s strani poskusil 
podati do Alena Krajnca v sredini, 
a je Jurij Požrl tako nespretno pos-
redoval, da je žoga končala v lastni 
mreži – 1:0.

Dve minuti kasneje je Vrbanec 
podal žogo v prazen prostor do Pe-
troviča, ki je bil za trenutek hitrejši 
od vratarja Davida Adama, slednji 
je ob tem izven kazenskega prosto-
ra podrl igralca Aluminija in sodnik 
Rade Obrenović mu je pokazal rde-
či karton. 

Za piko na i 1. polčasa so Šumarji 
poskrbeli v 31. minuti, ko je Vrbanec 
iz prostega strela poslal idealen 
predložek pred gol, kjer je Ante 
Živković neoviran z glavo zadel v 
polno – 2:0. 

»Zagotovo nam je delo olajšal 
zgodnji zadetek in nato še izključi-
tev njihovega vratarja, a čez celo 
tekmo smo igrali svojo igro. Seveda 

sem vesel prvenca v dresu Alumini-
ja, želim si, da bi v podobnem stilu 
tudi nadaljeval,« je dejal Živković. 

Kapetan sodeloval pri 
vseh treh zadetkih

Drugi polčas je bil veliko bolj 
umirjen, a za konec je kapetan Ma-
tic Vrbanec »udaril« še enkrat. Pre-
igral je tri igralce Sežane in sprožil, 
žoga je na poti do gola zdela Krivi-
čića in v lepem loku končala v golu 
– 3:0. 

»Glede na sredino tekmo 
smo nekoliko spremenili 
taktiko, kar je bilo takoj 
vidno. Tisto je bilo majhno 
opozorilo, zato smo tokrat 
začeli veliko bolj agresivno, 

prvi zadetek in izključitev pa 
sta tehtnico nagnila na našo 
stran. Prevzeli smo popolno 
kontrolo nad tekmo in 
zasluženo zmagali,« je dejal 
najboljši igralec tekme Matic 
Vrbanec, ki je bil soudeležen 
pri vseh treh zadetkih 
svoje ekipe. Za konec je 
še dodal: »V obrambi spet 
nismo prejeli zadetka, v fazi 
napada pa smo zabili tri, 
kar je vsekakor nov odličen 
dosežek. Sam sem tokrat 
kar veliko poskušal, zato 
sem bil tudi s kančkom 
sreče nagrajen z 
zadetkoma.«

S prikazanim je bil zadovoljen 
tudi domači trener Slobodan Gru-
bor: »Lahko sem zadovoljen s 
tekmo, ki se je verjetno prelomila 
z rdečim kartonom njihovega vra-
tarja. Skozi celo tekmo smo držali 
visok ritem, pritiskali smo na njiho-
ve branilce od prve minute naprej 
in želeli čim prej zadeti. To nam je 
– tudi z majhno pomočjo sreče –
uspelo. Proti Mariboru nismo imeli 
sreče v zaključkih, tokrat se nam je 
to na nek način 'vrnilo'.«

»Nikakor ne uspemo 
prvi povesti, tokrat celo 
'zamudili na tekmo'«

Po tekmi je gostujoči trener Al-
mir Sulejmanović svoje fante za ne-
kaj minut zadržal v slačilnici. »Ni bilo 
nobenega mojega monologa, vsak 
je povedal svoje. Imamo mlajše in 
tudi starejše igralce, drug drugemu 
moramo pomagati poiskati rešitve. 
Skupaj smo v tem, skupaj moramo 

najti pot iz sedanjega slabega po-
ložaja. Kot trener moram včasih 
povzdigniti glas, včasih pa povedati 
tudi kakšno vzpodbudno.«

O tekmi je dejal: »Nikakor nam ne 
uspe, da bi mi prvi povedli na tekmi. 
Na prejšnjih dveh, proti Muri in Alu-
miniju v pokalu, smo bili zelo blizu 
tega, zato smo si tokrat to še toliko 
bolj želeli, a se je ta načrt takoj poru-
šil. Ni nas zavedla dobra predstava v 
sredo na pokalni tekmi, vedeli smo, 
da bo v drugo še težje, a smo tekmo 
slabo odprli, enostavno povedano 
smo zamudili na tekmo. Najprej smo 
prejeli prepoceni zadetek, nato smo 
še ostali brez izključenega igralca. To 
je bilo proti razigranemu Aluminiju, 
ki je pri vrhu lestvice, preveč. Morala 
mojim igralcem je padla, iz minute v 
minuto je bilo težje. Ob polčasu smo 
se vseeno zbrali in pogovorili, da si 
ne smemo dovoliti kakšne večje bla-
maže – vsaj to nam je uspelo. Česti-
tam Aluminiju za zmago.«

Jože Mohorič

Aluminij – 
CB24 Tabor Sežana 
3:0 (2:0)

STRELCI: 1:0 Požrl (21., ag.), 
2:0 Živković (32.), 3:0 Vrbanec 
(88.).

ALUMINIJ: Kovačič -, Mar-
tinović 6, Kontek 6,5, Ploj 7, 
Jakšič 6,5, Petrovič 7,5, Krajnc 
6 (od 77. Klepač 6), Matjašič 
6,5 (od 87. Pečnik), Vrbanec 
7,5, Leko 6 (od 69. Horvat 6), 
Živković 7. Trener: Slobodan 
Grubor 7.

CB24 TABOR SEŽANA: 
Adam, Požrl, Azinović, Salkić, 
Ristić, Babić (od 41. Krivičić), 
Mihaljević, Sever, Stevanović 
(od 68. Bongongui), Sikimić, 
Milošev (od 26. Rener). Tre-
ner: Almir Sulejmanović.

RDEČI KARTON: Adam (23., 
Tabor).

Maribor in Domžale iz krize, globoko v njej 
Triglav in Rudar

Maribor se počasi vrača na stare tirnice! To je morda celo najpo-
membnejše spoznanje uvodnega kroga druge četrtine sezone. Ne 
zaradi zmage proti skromnemu Triglavu, pač pa zaradi igre, v kateri je 
bilo več želje in energije. Ne govorimo še o kakšni posebej navdušujo-
či predstavi, a vendarle gre za korak naprej glede na večino doseda-
njih tekem v sezoni, še posebej pa glede na pokalni fi asko v Kopru. Za 
Maribor je to četrta zaporedna zmaga.

Tudi Domžalčani so na poti navzgor, druga zaporedna zmaga – 
znova 3:2 – pa za četo Andreja Razdrha pomeni tudi povrnitev močno 
načete samozavesti. Pokalnega prebliska (zmaga proti Olimpiji) Vele-
njčanom ni uspelo nadgraditi v prvenstvu, prvi polčas je bil enostavno 
preslab.

Podobno bi lahko zapisali tudi za Bravo, ki je v ljubljanskem derbiju 
do polčasa prejel tri zadetke. 

Najučinkovitejše moštvo lige – Celje – je na Fazaneriji 
vpisalo poraz brez doseženega zadetka. S tem se je 
prekinila serija sedmih zaporednih tekem Celjanov brez 
poraza. Muraši so vzeli celoten izkupiček, do njega pa so 
prišli po golu iz 11-metrovke v 86. minuti tekme. Sodnik 
Nejc Kajtazovič je prekršek Celjanov na samem robu 
16-metrskega prostora ocenil kot najstrožjo kazen. 

Po tekmi so svoje videnje 
derbija podali Slobodan 
Grubor, Matic Vrbanec, 
Ante Živković in Almir 
Sulejmanović.

Nogomet
Koper v predzadnji minuti 
rešil točko

Stran 14
Futsal
Uspešna vrnitev Ptujčanov 
na veliko sceno

Stran 14

Tim Gajser 
»Se bom potrudil, da jo še 
kdaj ponovim!«

Stran 17
Atletika
Čeh vendarle gre na SP v 
Katar!

Stran 15

Urednik športnih strani: 
Jože Mohorič. 
Sodelavci: 
David Breznik, Uroš Krstič, 
Niko Šoštarič, Simeon Gönc, 
Franc Slodnjak, 
Silva Razlag,
Črtomir Goznik

E-mail: sport@radio-tednik.si

V četrtek »na Triglav«, kjer ni več Dončića
Med tednom bodo prvoligaši znova delali, v sredo in četrtek so na-

mreč na sporedu tekme 11. kroga. Aluminij se odpravlja na gostovanje 
v Kranj. Prvo medsebojno tekmo v sezoni so Kidričani v svojo korist 
obrnili v samem zaključku tekme, ko je za končni rezultat 2:1 zadel 
Luka Štor. 

Triglav je po odličnem začetku, ko so v treh krogih vknjižili šest 
točk, »padel v črno luknjo«, izgubili so namreč sedem zaporednih 
prvenstvenih tekem. Tudi zaradi tega, še posebej pa zaradi razlike 
na lestvici, bodo Kidričani v vlogi favorita. »Jasno je, da želimo v stilu 
dosedanje sezone nadaljevati tudi v četrtek, čeprav gre za zelo težko 
gostovanje. Triglav je neugoden tekmec predvsem na domačem igri-
šču, zato bo za osvojitev točk potrebna res dobra predstava. Imamo 
prepoznavno igro, ki nam prinaša uspehe, zato bomo pri tem tudi 
vztrajali,« so bile besede kapetana Matica Vrbanca. 

Triglav bo Kidričane pričakal brez dosedanjega glavnega trenerja 
Dejana Dončića, ki se s klubom dogovoril za prekinitev pogodbe. Na-
mesto njega bo ekipo vodil dosedanji pomočnik Vlado Šmit.

1. SNL, 11. krog: Triglav Kranj - Aluminij, v četrtek ob 16.00 
v Kranju.

Nogomet �  1. SNL, 10. krog

Prvi »preizkus 
zrelosti« 
prestali z odliko

REZULTATI 10. KROGA: 
Aluminij – CB24 Tabor Sežana 3:0 (2:0);
Rudar – Domžale 2:3 (0:3); strelci: 0:1 Vuk (11.), 0:2 Sappinen (34.), 0:3 

Vuk (36.), 1:3 Radić (87.), 2:3 Radić (90., z 11 m);
Triglav – Maribor 1:3 (0:1); strelci: 0:1 Pihler (40.), 1:1 Tijanić (54.), 1:2 Za-

hović (60.), 1:3 Mešanović (83.);
Mura – Celje 1:0 (0:0); strelec: 1:0 Maroša (86., z 11 m);
Olimpija – Bravo 3:1 (3:0); strelci: 1:0 Cekici (3.), 2:0 Savić (19.), 3:0 Vuku-

šić (39.), 3:1 Mensah (78.).
1. OLIMPIJA 10 6 3 1 21:10 21
1. ALUMINIJ 10 6 3 1 14:5 21
2. MURA 10 5 4 1 15:10 19
4. MARIBOR 10 5 3 2 18:10 18
5. CELJE 10 4 4 2 22:12 16
6. BRAVO 10 3 2 5 12:17 11
7. TABOR SEŽANA 10 3 1 6 10:16 10
8. DOMŽALE 10 2 4 4 15:19 10
9. TRIGLAV KRANJ 10 2 0 8 12:27 6
10. RUDAR VELENJE 10 0 4 6 11:24 4

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Aluminija (na fotografi ji v rdečem dresu Ante Živković) so še tretjič v sezoni ugnali zasedbo iz Sežane: dvakrat so bili uspešni 
v prvenstvenih obračunih, enkrat v pokalnem. 
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Nogometaši Drave so v nedeljo 
zvečer gostovali na koprski Bonifi -
ki. „Lepo igrišče, nočna tekma na 
enem lepših stadionov v Sloveniji, 
to so bili vsi pogoji za lepo nogome-
tno predstavo, kar sta obe ekipi na 
igrišču tudi potrdili,“ je za uvod de-
jal trener Drave Muamer Vugdalić, 
ki tokrat ni mogel računati na Luka 
Petka (poškodba) in Lovra Graj-
fonerja (kartoni). V ekipi sta bila od 
prve minute naprej dva zelo mlada 
igralca, Marko Brest (letnik 2002) 
in Aaron Kačinari (2001). 

Koprčani so med tednom iz 
Pokala Slovenije izločili Maribor, 
zato je o zahtevnosti preizkušnje 
brezpredmetno razpravljati. Za 
nameček je trener Miran Srebrnič 
tokrat na igrišče poslal najboljšo 
začetno enajsterico, v kateri mrgoli 
nekdanjih pomembnih prvoligaških 
akterjev, kot so Dare Vršič, Goran 
Galešić, Ivica Guberac, Jaka Štro-
majer, Igor Nenezić, Damir Hadžić, 
Žan Žužek …

„Nas to ni preveč zanimalo, mi 
gremo po svoji začrtani poti. Z vsa-

kim tekmecem se gremo nadigra-
vat, tudi v Kopru ni bilo nič drugače. 
V vsakem polčasu smo imeli po eno 
res lepo priložnost, v obeh primerih 
pa je žoga končala v okviru gola (v 
drugem polčasu je domači vratar 
žogo odbil v stativo),“ je bil tudi z 
igro zadovoljen Vugdalić.

Kljub temu so Dravaši prvi 
prišli v vodstvo, ko je Nermin 
Haljeta v 72. minuti v slogu 

pravih napadalcev izkoristil 
napako domačih centralnih 
branilcev in zadel v polno 
– 0:1. Vse je kazalo na prvi 
poraz Kopra v sezoni, a je v 
89. minuti to preprečil Goran 
Galešić, ki je v polno zadel iz 
prostega strela – 1:1.

„Prepričan sem, da je glavni 
sodnik (Darjan Kovačič, op. a.) 

pred tem storil napako, ko ni 
označil očitnega prekrška nad na-
šim igralcem, v nadaljevanju akci-
je pa so do prostega strela prišli 
Koprčani. Iz tega so na koncu 
tudi izenačili, zato ostaja nekoliko 
grenkega priokusa,“ je o sporni si-
tuaciji v zaključku tekme povedal 
Vugdalić in pristavil: „Predstavili 
smo se v zelo dobri luči, to me naj-
bolj veseli.“

JM
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Koper – Drava Dakinda 
Ptuj 1:1 (0:0)

STRELCA: 0:1 Haljeta (72.), 1:1 Ga-
lešić (89.).

KOPER: Nenezić, Mišić, Guberac, 
Jelić Balta, Vršič (od 59. Meštrić), 
Badžim, Baša (od 80. Vekić), Žužek, 
Galešić, Hadžić, Štromajer (od 61. 
Bešir). Trener: Miran Srebrnič

DRAVA: Curanović, Mate, Rešek, 
Bajrami, Melvan, Marcius, Haljeta, 
Novak, Brest (od 66. Turković), Ka-
činari (od 90. Šlamberger), Dedić. 
Trener: Muamer Vugdalić

1. SFL
REZULTATI 2. KROGA: Litija – 

Stripy 3:1 (1:0), Tomaž Šic Bar – Sili-
ko 2:3 (0:0), Oplast Kobarid – Dobo-
vec Pivovarna Kozel 2:5 (1:3), Sevni-
ca – Hiša Daril Ptuj 0:1 (0:0). Prosta 
je bila ekipa Bronx Škofi je. 
1. DOBOVEC KOZEL 2 2 0 0 11:4 6
2. SILIKO 2 1 1 0 4:3 4
3. FC LITIJA 2 1 0 1 5:4 3
4. KMN BRONX ŠKOFIJE 1 1 0 0 3:2 3
5. FC HIŠA DARIL PTUJ 1 1 0 0 1:0 3
6. KMN SEVNICA 2 1 0 1 3:3 3
7. FSK STRIPY 2 0 1 1 2:4 1
8. OPLAST KOBARID 2 0 0 2 4:8 0
9. KMN TOMAŽ ŠIC BAR 2 0 0 2 4:9 0

Že v sredo na novo zahtevno gostovanje
V sredo so na sporedu tekme 10. kroga v 2. ligi, Drava se odpravlja 

na drugo zaporedno gostovanje k vodilni ekipi lige, po Kopru tokrat 
v Radomlje. Koprčane so v nedeljo z remijem prestavili na 2. mesto, 
isto bodo poskušali s Kalcerjem.

„Najprej je na vrsti regeneracija in analiza tekme v Kopru, nato pa 
priprava na Radomlje. Če smo uspeli ostati neporaženi v Kopru, za-
gotovo lahko to ponovimo tudi v Radomljah. Fantje igrajo dobro, v 
ekipi vlada odlično vzdušje, zato smo lahko optimisti tudi pred tekmo 
z varovanci trenerja Oskarja Drobneta.

2. SNL, 10. krog: Kalcer Radomlje – Drava Dakinda Ptuj, v 
sredo ob 16.00 v Radomljah.

Nogomet �  2. SNL, 9. krog

Koper v predzadnji minuti rešil točko

Foto: Črtomir Goznik

Nermin Haljeta (Drava Dakinda Ptuj) je v Kopru dosegel peti zadetek v sezoni.

Drava poskrbela za 
zamenjavo na vrhu

Za moštvi iz zgornje polovice 
tabele je znova izjemno uspešen 
teden, saj jih je večina zmagala. 
Med redkimi, ki jim to ni uspelo, je 
Koper, ki je moral zaradi tega pre-
pustiti vodilno mesto Radomlja-
nom. Ti so v derbiju kroga gostovali 
v Novem mestu in se domov vrnili s 
polnim izkupičkom, do katerega so 
prišli z dvema zadetkoma iz 11-me-
trovk – Anže Pišek ju je dosegel v 
82. in 91. minuti. 

Najvišjo zmago kroga je zabe-
ležila Nafta, ki ji je do omenjenega 
dosežka z dvema zadetkoma lepo 
pomagal Jaka Bizjak.

Kar tri tekme so se končale z 
rezultatom 0:1. Krško je tako zma-
galo v lokalnem derbiju v Brežicah, 
tekmo pa si je po uradnih podatkih 
ogledalo kar 1000 gledalcev! Krizo 
so očitno premagali tudi Dobljani, 
ki so bili uspešni na Koroškem, edi-
ni zadetek na tekmi pa je padel v 
89. minuti. Gorici je to uspelo prej, 
a so tekmo končali z deseterico 
igralcev. 

REZULTATI 9. KROGA: 
Koper – Drava Dakin da Ptuj 1:1 

(0:0);
Fužinar Vzajemci – Gorica 0:1 

(0:0); strelec: 0:1 Volarić (60.). Rde-
či karton: Colley (87., Gorica);

Brežice Terme Čatež – Krško 0:1 
(0:1); strelec: 0:1 Žabec (30.);

Beltinci Klima Tratnjek – Vitanest 
Bilje 1:3 (0:1); strelci: 0:1 Costa Sla-
viero (11.), 1:1 Kristl (74.), 1:2 Šturm 
(79.), 1:3 Breganti (91.);

Koroška Dravograd – Roltek Dob 
0:1 (0:0); strelec: 0:1 Rems (89.);

Krka – Kalcer Radomlje 1:3 (0:1); 
strelci: 0:1 Ahačič (10.), 1:1 Pavič 
(62), 1:2 Pišek (82., z 11 m), 1:3 Pišek 
(91., z 11 m);

Nafta 1903 – Rogaška 4:1 (2:0); 
strelci: 1:0 Bizjak (17.), 2:0 Paku 
(34.), 3:0 Bizjak (46.), 3:1 Jauk (51.), 
4:1 Bolla (90);

Brda – Jadran Dekani 3:2 (2:2); 
strelci: 0:1 Lukanović (9.), 1:1 Frelih 
(17.), 2:1 Frelih (22.), 2:2 Borghi (26.), 
3:2 Jogan (61.).
1. KALCER RADOMLJE 9 7 1 1 25:8 22
2. KOPER 9 6 3 0 15:6 21
3. KRŠKO 9 6 1 2 24:11 19
4. GORICA 9 6 1 2 23:14 19
5. NAFTA 1903 9 6 0 3 22:11 18
6. VITANEST BILJE 9 4 3 2 15:11 15
7. DRAVA DAKINDA 9 4 1 4 17:14 13
8. KRKA  9 3 4 2 15:14 13
9. FUŽINAR VZAJEMCI 9 4 1 4 14:14 13
10. ROLTEK DOB 8 2 4 2 16:19 10
11. BRDA 8 2 3 3 11:13 9
12. JADRAN DEKANI 9 2 1 6 15:22 7
13. BELTINCI TRATNJEK 9 2 0 7 7:21 6
14. BREŽICE ČATEŽ 8 1 1 6 5:17 4
15. DRAVOGRAD 9 1 1 7 11:24 4
16. ROGAŠKA 8 1 1 6 5:21 4

JM

Sevnica – Hiša Daril Ptuj 
0:1 (0:0)

STRELEC: 0:1 Gajser (38.).
HIŠA DARIL PTUJ: Zdovc, Caf; 

Gajser, Klinc, Krajnc, Pihler, Kotnik, 
Miloševič, Ramadani, Tkalčič, Leto-
nja. Trener: Dejan Kraut.

Ptujčani si lepše vrnitve v 
1. slovensko futsal ligo niso 
mogli zamisliti. Po več kot 
3400 dneh so spet odigrali 
tekmo med slovensko 

klubsko elito in takoj slavili 
zmago! 

»Pred sezono smo precej spre-
menili ekipo, polovica je ptujskih 
igralcev, ki z mano delajo že tri leta 
in že dodobra poznajo in spreje-
majo moj način dela, polovica pa je 
mladih Mariborčanov iz – žal – po-
gorišča nekdaj uspešne mariborske 
ekipe. Uspelo nam je skomponirati 
dokaj kompaktno ekipo, pričaku-
jem in napovedujem pa, do bo iz 
tekme v tekmo še bolje,« je v uvodu 
povedal trener Dejan Kraut, ki je 

zagotovo zelo zaslužen, da bodo 
lahko ljubitelji futsala na Ptuju letos 
spremljali tekme 1. lige.

V uvodnem krogu nove sezone 
so bili Ptujčani prosti, v drugem 
pa so se podali na gostovanje v 
Sevnico, kjer so domačini v 1. kro-
gu zmagali proti Litiji. To gostov 
ni prestrašilo, ampak so se držali 
svojega načrta. »Tekma je potekala 
natančno tako, kot smo predvide-
vali, fantje so natančno izpolnjevali 
zadane naloge. Vsi vemo, kako tež-
ko je v futsalu, ki je zelo dinamičen, 
zdržati celotnih 40 minut tekme 

brez prejetega zadetka, nam je to 
uspelo. Celo več: v celotni tekmi 
smo storili samo šest prekrškov, po 
tri v vsakem polčasu, kar je za tako 
neizkušeno ekipo izjemen dosežek. 
Res sem ponosen na fante,« je dejal 
Kraut. Nekateri ljubitelji statistike 
so pogledali precej nazaj v zgodo-
vino, pa niso našli domače tekme 
Sevničanom, na kateri ne bi dosegli 
vsaj enega gola …

Bolj se je tekma bližala 
koncu, nevarnejši so 
postajali gostje. »V 38. minuti 
je sledil hiter nasprotni 
napad, Žan Krajnc si je lepo 
zagradil žogo in jo nato 
odložil do Tilna Gajserja, ki 
je z natančnim strelom tik 
ob vratnici zadel v polno 
za zasluženo zmago,« je 
odločilni trenutek tekme 
opisal trener FC Hiša daril. 

Futsal � 1. SFL, 2. krog

Uspešna vrnitev Ptujčanov na veliko sceno, 
nezaslužen poraz Tomaža

Foto: Črtomir Goznik

Žan Krajnc (FC Hiša daril Ptuj) se je »vrnil v staro jato«.

V 3. krogu bo ptujska ekipa v pe-
tek ob 20.00 v dvorani Ljudski vrt 
gostila ekipo Litije.

Tomaž Šic Bar – Zavas 
Siliko 2:3 (0:0)

STRELCI: 0:1 A. Končan (21., S 6 
m), 0:2 Ćosić (33.), 1:2 Marot (33.), 
2:2 Klanjšek (37.), 2:3 Ćosić (40.).

TOMAŽ ŠIC BAR: Romih, Žuman; 
Klanjšek, Marot, Goričan, Gašparič, 
M. Senekovič, Miklašič, U. Seneko-
vič. Trener: Matej Gajser.

Zaradi nepotrebnih kartonov na 
tekmi 1. kroga je ekipa Tomaža proti 
Siliku zaigrali v nepopolni zasedbi, 
kar je mogoče odigralo celo ključno 
vlogo pri prvem domačem porazu.

V 1. polčasu so gledalci spremlja-
li „šahovsko partijo“ z le redkimi 
priložnostmi na eni in drugi stra-
ni. V 2. polčasu je bila igra boljša, 
na svoj račun so prišli tudi največji 
ljubitelji futsala, saj sta obe ekipi 
po prvem zadetku odigrali odprt 
nogomet. Gostje so povedli po da-
rilu sodnikov (Admir Zahovič, Dejan 
Veselič), ki sta prestrogo pokazala 
na šestmetrovko, ki jo je uspešno 
realiziral Aljaž Končan. V obdobju 
največjega pritiska gostiteljev je 
gostom uspelo zadeti še v drugo. 
Nekoliko je pri prejetem zadetku 
zatajil domači vratar Tadej Romih.

Kljub zaostanku dveh zadet-
kov se Tomaževčani niso predali. 
Najprej je najboljši igralec Tomaža 

Aleš Marot znižal iz desetmetrov-
ke, tri minute pred koncem pa je 
Domen Klanjšek z lepim golom v 
bližnji kot izid izenačil. 

Zdelo se je, da bi Tomažu 
lahko uspel celo popolni 
preobrat. Gostitelji so celo 
imeli priložnost za vodstvo, 
vendar jo je Urban Goričan 
zamudil. Pet sekund pred 
koncem pa smola za ekipo 
Tomaža in prejeti zadetek, ki 
je pomenil poraz. Nezaslužen 
poraz, saj so si varovanci 
trenerja Mateja Gajserja po 
prikazanem zaslužili vsaj 
točko, če že ne celotnega 
plena.

Domen Klanjšek, Tomaž Šic bar: 
„Tokrat športna sreča ni bila na naši 
strani, drugič mogoče bo. Menim, 
da si nimamo česa očitati glede 
na predstavo, ki smo jo prikazali. 
Nasprotnik je res zelo kakovosten 
in discipliniran. Dokazali smo, da 
lahko enakovredno z vsemi igramo 
v 1. SFL.“

Admir Čosić, Zavas Siliko: „Ugna-
li smo zahtevnega nasprotnika, 
ki bo marsikomu odščipnil točke. 
Roko na srce – imeli smo tudi veli-
ko športne sreče, brez katere pa v 
športu žal ne gre. Res bi bila delitev 
točk najbolj poštena, ampak tokrat 
je bila Fortuna pač na naši strani.“

JM, Uroš Krstič
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ŽRK Ptuj – ŽRK 
Mlinotest Ajdovščina 
24:28 (11:14)

ŽRK PTUJ: Pušnik, Varga; Kolen-
ko 9 (3), Skrinjar 9, Puž 2, Bedrač 
1, Bezjak 1, Frangež 1, Krasnič 1, 
Luknjar, Polak, Kopold-Metličar, 
Geč. Trener: Ivan Hrupič.

Po slabi predstavi v uvodnem 
krogu tekmovanja in visokem po-
razu proti Žalčankam so ptujske ro-
kometašice na dvoboju z Mlinote-
stom pokazale veliko boljši obraz. 
Ajdovke so bile izrazite favoritinje 
in glede na sestavo ekipe sodijo 
pod sam vrh 1. lige, a tokrat so se 
morale v dvorani Ljudski vrt bistve-
no bolj od pričakovanj potruditi za 
zmago. Tekma je potekala v odlič-
nem navijaškem vzdušju in je bila 
napeta do zadnjih minut.

Odločitev padla šele tri 
minute pred koncem

Ptujske rokometašice se niso 
ustrašile Primork in so jim parirale 
večji del obračuna. Varovanke tre-

nerja Ivana Hrupiča so navdušile z 
odnosom, z borbenostjo in discipli-
no v igri: »Za vse našteto puncam 
čestitam, to je bil njihov pravi ob-
raz. Ne glede na poraz so prikazale 
vrhunsko igro.«

Ajdovke so bile sicer večino tek-
me v rahli prednosti, prvi polčas se 
je končal z njihovo prednostjo treh 
zadetkov (11:14). Takoj v nadaljeva-
nju je sledila serija 4:0 Ptujčank, ki 
so prešle v vodstvo, nato pa so do 

same končnice držale stik z močni-
mi in veliko bolj izkušenimi tekmica-
mi. Hrupič je držal visok tempo igre 
s konstantnimi menjavami, s kate-
rim je Mlinotest želel priti do večje 
prednosti.

Na koncu je prednost Ajdovk 
štiri zadetke, še nekaj 
minut do konca je bilo le 
+2 za gostje (23:25). Žal se 
v končnici ni izšlo vse po 
željah domače vrste, ki je 
zapravila dva protinapada in 
zastreljala 7-metrovko ... 

Za zmago Primork sta bili najbolj 
zaslužni Nataša Jankovič Rustja z 
osmimi zadetki in Maja Svetlik s 
sedmimi zadetki. Na drugi strani 
sta bili v napadu Ptujčank z deve-
timi zadetki najučinkovitejši Minea 
Kolenko in Neža Skrinjar, ki sta ob 
podpori celotne ekipe dolgo časa 
držali rezultatski priključek. Ne 
glede na poraz je igra proti Mlino-
testu dobra spodbuda za ptujsko 
ekipo pred nadaljevanjem sezone 
v 1. A-ligi.

David Breznik

Mednarodna atletska 
zveza (Iaaf) je za nastop 
na svetovnem prvenstvu v 
atletiki naknadno povabila 
130 atletov in atletinj, med 
katerimi sta bila na seznamu 
tudi dva Slovenca: Luka 
Janežič in Kristjan Čeh. 

»Zavedamo se, da lahko tako 
pozno obvestilo povzroči kakšne 
logistične in tehnične težave. Toda 
obenem mislimo, da je ta odločitev 
sprejeta v dobrobit atletov,« je za-
pisala Iaaf v sporočilu, ki ga je pod-
pisal njen direktor Jon Ridgeon.

Janežič, tekač na 400 metrov, 
je bil zaradi neuvstitve na prvotni 
seznam zelo razočaran in je odšel 
na dopust. Sedaj bo moral – kot že 
nekajkrat v zadnjih tednih – spre-
meniti načrte.

Povsem drugačne volje pa je bil 
član Atletskega kluba Ptuj Kristjan 
Čeh, ki doslej še ni nastopal na ve-
likem članskem prvenstvu in je v 
zadnjih tednih normalno treniral 

pod vodstvom klubskega trenerja 
Gorazda Rajherja in tudi nastopal 
na mednarodnih in domačih tekmo-
vanjih. V zadnjih dneh je imel manjši 
počitek, a ga je ob prejeti novici o 
povabilu sedaj hitro prekinil. 

Nov izziv za 
Podvinčana

Letošnji evropski prvak do 23. 
leta starosti v metu diska Kristjan 
Čeh je bil dolgo časa na potencial-
nem seznamu potnikov Atletske 
zveze Slovenije za nastop na sve-
tovnem prvenstvu v Dohi. Mlad 
ptujski atlet je v zadnjem obdobju 
lovil normo (65 m), nekajkrat je bil 
blizu, a je vseeno ni dosegel. Sedaj 
je vendarle prejel vabilo Iaaf! Pred 
sredinim odhodom v Katar je dejal: 
»Res sem bil zelo vesel, ko sem iz-
vedel, da so me naknadno povabili 
na člansko svetovno prvenstvo. Še 
v začetku prejšnjega tedna sem po 
tihem upal, da bom nastopil v Dohi, 
sedaj se mi bo ta želja tudi uresni-
čila. Ko sem sedaj opravil trening 

po nekaj dnevih premora, sem bil 
zelo zadovoljen. Mogoče mi je ta 
počitek celo dobro del. Metati ni-
sem pozabil. Pred odhodom na SP 
nimam prevelikih pričakovanj, saj 
želim uživati na tako velikem tek-
movanju in neobremenjeno vreči 
disk čim dalje. Upam na najboljše.«

Čeh bo nastop v Dohi opravil 
v soboto, ko ga čakajo 
kvalifi kacije meta diska.
Na tekmovališčih v Dohi 
bo poleg Janežiča in 
Čeha nastopilo še sedem 
slovenskih atletinj: Tina Šutej 
v skoku s palico, Martina 
Ratej v metu kopja, Maruša 
Mišmaš na 3000 m zapreke in 
na 1500 m, Maja Mihalinec na 
100 in 200 m, Anita Horvat na 
400 m, Barbara Špiler v metu 
kladiva in Maruša Černjul v 
skoku v višino.

David Breznik

Rokomet � 1. A SRL (ž), 2. krog

Z dobro predstavo močno 
namučile Ajdovke

Foto – Črtomir Goznik

Ptujske rokometašice so prvo domačo tekmo odigrale nad pričakovanji.

1. A SRL (ž)
REZULTATI 2. KROGA: Krka – 

Litija 30:24 (17:10), Izola – Zelene 
doline Žalec 14:24 (6:12), Z'dežele 
– Krim Mercator 19:28 (12:14), Ptuj – 
Mlinotest Ajdovščina 24:28 (11:14). 
Velenje – Ž.U.R.D. Koper (26. 9.).
1. ZELENE DOLINE ŽALEC 2 2 0 0 4
2. KRIM MERCATOR 2 2 0 0 4
3. MLINOTEST AJDOVŠČINA 2 2 0 0 4
4. KRKA 2 2 0 0 4
5. LITIJA 2 0 1 1 1
6. IZOLA 2 0 1 1 1
7. VELENJE 1 0 0 1 0
8. Z'DEŽELE 2 0 0 2  0
9. Ž.U.R.D. KOPER 1 0 0 1 0
10. PTUJ  2 0 0 2 0

Atletika � Svetovno prvenstvo 2019

Čeh vendarle gre v Katar!

Foto: Črtomir Goznik

Odličen ptujski atlet Kristjan Čeh je dobil posebno povabilo organizatorjev za nastop na SP. Zanj bo to 
krstni nastop na tako velikem članskem tekmovanju!

Dobova – Jeruzalem 
31:24 (15:12)

JERUZALEM: Bogadi, Šoštarič 
2, Čudič 3 (1), Žuran 8, G. Hebar 1, 
M. Hebar 1, Šulek, Kocbek 4, Ba-
lent, Krabonja, Ozmec 2, Mesarić 
3, Lukman, Ciglar, Nunčič. Trener: 
Saša Prapotnik.

Ormožani so šestič zapored doži-
veli poraz proti Dobovi, ki še naprej 
ostaja nerešljiva uganka za ormoški 
klub. Še daljši je ormoški niz brez 
zmage v Dobovi, to je bil že osmi za-
poredni poraz v zadnjih petih letih. 

Skozi celotno tekmo so bili go-
stitelji boljši tekmec tako v napa-
du kot v obrambi. Ormožanom ni 
šlo prav nič od rok in na koncu jim 
ni preostalo nič drugega kot česti-

tati Dobovi za zasluženo zmago. 
Največ težav je Ormožanom pred-
stavljal vratar Tilen Leben, ki se je 
zaustavil pri 14 obrambah.

Dorian Markušić, MRD Dobova: 
„Na ekipo Ormoža smo se pretekli 
teden dobro pripravili, v takšni pos-
tavi, kot smo igrali tokrat, smo ve-
činoma proti njim igrali že pretekli 
dve leti, zato ekipo že dobro pozna-
mo. Izkoristili smo njihove napake, 
igrali smo dobro obrambo in zaslu-
ženo zmagali. Menim, da je bila rav-
no slednja ključ do zmage in seveda 
odlične obrambe našega Tikija, ki je 
znova zbral več kot 10 obramb, ki 

nam vedno veliko pomenijo. Rad bi 
se zahvalil tudi našim navijačem, ki 
so znova pričarali odlično vzdušje.“

Bojan Čudič, Jeruzalem: „Do-
bovčani so bili enostavno boljši tek-
mec v vseh segmentih igre. Steklo 
jim je v napadu, močno so držali v 
obrambi, poleg tega pa je odlično 
branil tudi njihov golman – zmaga 
je zasluženo ostala doma. V nasled-
njem tednu se bomo morali zbrati 
na treningih, delati predvsem na 
obrambi, saj že v naslednjem krogu 
doma pričakujemo Loko, ki jo eno-
stavno moramo premagati.“

UK

Krško – Drava Ptuj 
31:23 (14:13) 

DRAVA PTUJ: Zupanc 6 (5), Gro-
belnik 5 (2), Zupanič 4, Rožman 
3, Žunič 3, Gregorc 1 (1), Hrupič 1, 
Pogelšek, Osterc, Simonič, Stopar, 
Mlač-Černe, Maroh, Žuran. Trener: 
Vladimir Vujović.

Po izjemni predstavi v uvodnem 
krogu prvenstva so rokometaši 
Drave s pozitivnimi mislimi, a še 
vedno z nepopolno postavo, odšli 
na težko gostovanje v Krško. Glede 
na prejšnji obračun z Brežicami, ko 
so postavili granitno obrambo, ki je 
prejela le 13 zadetkov, je bila tokrat 

obramba slaba, saj je prejela kar 31 
zadetkov. 

Ptujčani so slabo začeli tekmo, 
saj so že v 13. minuti zaostajali za 
sedem zadetkov. V nadaljevanju 
so se zbrali, strnili vrste in nekoliko 
bolje odigrali v napadu, kar se je 
na rezultatu pokazalo z minimal-
nim zaostankom 14:13 ob polčasu. 
Pomembno je bilo, da so situacije 
z igralcem več zmeraj izpeljali do 
konca, do »viška igralcev«, do za-
detka ali do sedemmetrovke. Teh 
so imeli Ptujčani zares zelo veliko 
(11/8), pet jih je realiziral Gašper Zu-
panc (7/5), ki je dal skupno šest za-
detkov. V napadu je bil razpoložen 
Tomaž Grobelnik, prav tako pa se 

je v tem delu igre s štirimi zadetki 
s položaja levega krila izkazal novi-
nec Žiga Zupanič.

Dravaši so na začetku drugega 
dela spet dovolili Krškemu, da je 
naredilo večjo razliko osmih zadet-
kov. Domačini so prelahko dosegali 
zadetke na postavljeno obrambo, 
prav tako pa so uspešno izvedli tudi 
precej protinapadov. Iz slednjih je 
bil s šestimi zadetki najučinkovi-
tejši desnokrilni igralec David Ban. 
Varovanci trenerja Krškega Uroša 
Šerbca so si kljub trudu Drave, da bi 
se približala, prednost z dobro igro 
obdržali do konca.

David Breznik

NLB liga
REZULTATI 3. KROGA: Dobova 

– Jeruzalem Ormož 31:24 (15:12), 
Urbanscape Loka – Celje Pivovarna 
Laško 21:32 (11:14), Trimo Trebnje 
– Riko Ribnica 23:26 (11:17), Krka 
– Koper 23:29 (14:10), Maribor Bra-
nik – Gorenje Velenje 25:22 (13:9), 
Butan plin Izola – Slovenj Gradec 
27:24 (13:11).
1. CELJE PIVO: LAŠKO 3 3 0 0 6
2. RIKO RIBNICA 3 3 0 0 6
3. TRIMO TREBNJE 3 2 0 1 4
4. DOBOVA 3 2 0 1 4
5. KOPER 3 1 1 1 3
6. URBANSCAPE LOKA 3 1 1 1 3
7. MARIBOR BRANIK 3 1 0 2 2
8. GORENJE VELENJE 3 1 0 2 2
9. KRKA 3 1 0 2 2
10. JERUZALEM ORMOŽ 3 1 0 2 2
11. BUTAN PLINI IZOLA 3 1 0 2 2
12. SLOVENJ GRADEC 3 0 0 3 0

Rokomet � NLB liga (m)

Šestič zapored usodna Dobova

Rokomet � 1. B SRL (m)

Slab start v obeh polčasih

Foto – Črtomir Goznik

Rok Žuran (Jeruzalem Ormož)
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3. SNL – vzhod
REZULTATI 5. KROGA: Šmartno 

1928 – Šampion 3:1 (1:0), Korotan 
Prevalje – Zreče 3:0 (2:0), Veržej – 
Videm 1:2 (0:1), Radgona – Podvinci 
1:5 (1:2), Avto Rajh Ljutomer – Kety 
Emmi Bistrica 1:2 (1:0), Odranci – 
Dravinja 3:2 (0:0).
1. PODVINCI 5 4 1 0 16:5 13
2. ODRANCI 5 4 0 1 17:6 12
3. ŠMARTNO 1928 5 3 1 1 13:9 10
4. VIDEM 5 3 0 2 8:9 9
5. KETY E. BISTRICA 5 2 2 1 10:7 8
6. DRAVINJA 4 2 1 1 13:5 7
7. ZREČE 5 2 1 2 6:7 7
8. RAJH LJUTOMER 5 1 2 2 8:8 5
9. ŠAMPION 5 1 1 3 14:7 4
10. KOROTAN PREVALJE 5 1 1 3 6:8 4
11. VERŽEJ 5 1 0 4 5:17 3
12. RADGONA 4 0 0 4 1:29 0

Veržej – Videm 1:2 (0:1)
STRELCI: 0:1 Vajda (22.), 1:1 Žvi-

kart (57.), 1:2 Antolić (77.). 
VIDEM: Klasinc, Gajšek, Antolić, 

Lah, Adedoja, Cafuta, Vajda, Ovčar 
(od 62. Tement), Bajraj, Krajnc, Plaj-
nšek. Trener: Robert Hojnik.

RDEČI KARTON: Krajnc (71., Vi-
dem).

Videmčane je v tem krogu čakalo 
na videz nekoliko lažje gostovanje v 
Veržeju, saj domačini zasedajo mes-
to v začelju lestvice. A bi se lahko 
hitro obrnilo v neželeno smer …

„Prvi polčas so fantje odigrali 
odlično, ob zadetku Jaka Vajde so 
imeli še vsaj tri izjemne priložnosti, 
iz katerih bi lahko odločili tekmo. 
Tudi začetek drugega polčasa je 
bil podoben, v tej prevladi pa se je 
v obrambi zgodila napaka, ki so jo 
domačini izkoristili za izenačenje. 
To je v ekipo takoj vneslo nemir in 
nervozo, posledica česar je bila tudi 
izključitev Sebastjana Krajnca. Na 
srečo je Nikola Antolić iz prostega 
strela takoj zatem znova povedel 
naše moštvo v vodstvo, ki smo ga 
zadržali do konca,“ je tekmo v ne-
kaj stavkih opisal trener Vidma Ro-
bert Hojnik, ki ima zaradi poškodb 
in bolezni precej zdesetkano ekipo 
(manjkajo Lovenjak, Mohorko, Fur-
jan ...). 

V nedeljo dopoldan čaka 
Videmčane težka naloga 
na domačem igrišču, saj 
v goste prihaja ekipa iz 
Slovenske Bistrice. „Žal 
mi je, da ne bom mogel 
računati na Krajnca, upam 
pa, da se bo vrnil kateri od 
doslej odsotnih igralcev,“ je 
zaključil Hojnik.
Radgona – Podvinci 1:5 (1:2)

STRELCI: 0:1 Zajko (1.), 1:1 Zupa-
nič (28.), 1:2 Svenšek (43.), 1:3 Jau-
šovec (77.), 1:4 Jaušovec (90.), 1:5 
Jaušovec (92.).

PODVINCI: Cajnko, Prahić, Lah, 
Čeh, Svenšek, Anžel (od 78. Ku-
serbajn), Šegula (od 78. Simonič), 
Oman (od 49. Zagoršek), Ramšak, 
Zajko (od 65. Jaušovec), Koren. 
Trener: Aleš Čeh.

Podvinčani so kot vodilno mo-
štvo lige vlogo popolnih favoritov 
v dvoboju z zadnjeuvrščeno Radgo-
no upravičili, do zmage pa so prišli 
na nekoliko težji način od pričako-
vanega.

„Dominirali smo skozi celotno 
tekmo, zato bi jo morali odločiti že 
veliko pred koncem. A so domačini 
iz enega od dveh kotov na tekmi 
izenačili in jo tako vsaj za nekaj 
časa naredili nekoliko negotovo. 
Odziv igralcev je bil pravi, po tret-

jem zadetku smo tekmo samo še 
mirno pripeljali do konca,“ je dejal 
trener Podvinčanov Aleš Čeh, ki 
je ob tem spočil nekatere igralce: 
„Pomembno je bilo, da smo naredili 
določene rotacije, pri tem pa ni bilo 
nobenih novih poškodb ali karto-
nov. To je zelo pomembno pred na-
daljevanjem sezone, ko bomo pot-
rebovali vse razpoložljive igralce.“

Eden od junakov srečanja je bil 
Patrik Jaušovec, ki je v igro vstopil 
šele v 65. minuti, nato pa v pičlih 27. 
minutah dosegel kar tri zadetke!

V nedeljo popoldan čaka 
vodilne Podvinčane zagotovo 
najtežja preizkušnja 
dosedanjega dela sezone, v 
goste prihaja drugouvrščena 
ekipa Odrancev. „To bo 
zares pravi derbi, zato v naš 
športni park vabimo vse 
ljubitelje nogometa, da si ga 
ogledajo v živo,“ je sporočil 
predsednik NK Podvinci 
Mitja Lah.

Super liga: dramatična 
preobrata v Gerečji vasi 
in Zavrču

Največ gledalcev v 5. krogu je 
privabil lokalni derbi v Markovcih, 
kjer so gostovali sosedje iz Bukov-
cev. Odločilni trenutek tekme se 
je zgodil v 36. minuti, še preden je 
padel prvi zadetek na tekmi … Tak-
rat so gostje ostali na zelenici le z 
desetimi igralci, številčno prednost 
pa so domačini v nadaljevanju tudi 
izkoristili. A ni šlo povsem gladko, 
Bukovčani so znižali na 2:1 in pre-
tili vse do samega zaključka, ko 
so Markovčani povišali razliko na 
končnih +3. 

Cirkulančane je še enkrat več do 
zmage popeljal Tomi Štumberger. 
Na vročem gostovanju v Poljčanah 
je bil en zadetek dovolj za zmago in 
ohranitev vodilne pozicije. 

V zgornji del lestvice se je pov-
zpela tudi ekipa Stojncev (prehi-
tela je Pragersko), ki je z borbeno 
predstavo »zlomila« Hajdino. 

V Gerečji vasi so domačini do-
segli vse zadetke na tekmi, a so na 
koncu zmago ulovili šele v pred-
zadnji minuti tekme. Po avtogolu 
Gasenburgerja so domačini vložili 
vso energijo v preobrat, ki so ga do-
končali z golom Marka Drevenška v 
89. minuti.

Še bolj dramatično je bilo v Zavr-
ču, kjer so gostje ob polčasu vodili 
0:2. Kljub temu da so tudi na lestvici 
Pragerčani kotirali veliko boljše od 
domačinov, je Zavrčanom uspel 
resnično izjemen preobrat. Z dve-
ma zadetkoma je najprej izenačil 
Denis Potočnik, piko na i pa je pos-
tavil Dario Šincek. To je prva zmaga 
Zavrča v sezoni, ki prinaša tudi po-
beg z dna lestvice.

REZULTATI 5. KROGA: 
Boč Poljčane – Cirkulane 0:1 

(0:0); strelec: 0:1 Štumberger (51.);
Stojnci – Hajdina 2:1 (1:0); strelci: 

1:0 Vidovič (14.), 2:0 A. Leben (69.), 
2:1 Cesar (80.);

Zavrč – Pragersko 3:2 (0:2); strelci: 
0:1 Banić (25., ag.), 0:2 Novak (28., z 
11 m), 1:2 Potočnik (54.), 2:2 Potočnik 
(62.), 3:2 Šincek (77., z 11 m);

Markovci – Bukovci 4:1 (1:0); 
strelci: 1:0 M. Leben (45.), 2:0 Bez-
jak (62.), 2:1 Hebar (67.), 3:1 Emer-
šič Medved (88.), 4:1 M. Leben 
(92.). Rdeči karton: Medved (36., 
Bukovci);

Slovenja vas SMS sanacija – Ma-
kole Bar Miha 0:2 (0:2); strelca: 
0:1 Rojs (12., z 11 m), 0:2 Peterkovič 
(30.). Rdeča kartona: Polanič (72.), 
Lenart (86., oba Slovenja vas).
1. MAKOLE MIHA 4 4 0 0 16:3 12
2. POLSKAVA 4 3 0 1 8:3 9

3. ZG. POLSKAVA 4 2 1 1 13:13 7
4. MLADINEC LOVRENC 4 2 0 2 10:5 6
5. LESKOVEC 4 2 0 2 7:7 6
6. SLOVENJA VAS 4 1 1 2 4:10 4
7. HAJDOŠE 4 1 0 3 13:16 3
8. OPLOTNICA 4 0 0 4 5:19 0

Jože Mohorič

Gerečja vas – Apače 2:1 (0:1); 
strelci: 0:1 Gasenburger (25., ag.), 
1:1 Hertiš (55.), 2:1 Drevenšek (89.).
1. CIRKULANE 5 4 1 0 11:2 13
2. GEREČJA VAS 5 4 0 1 12:6 12
3. BOČ POLJČANE 5 3 0 2 12:4 9
4. MARKOVCI 5 3 0 2 9:7 9
5. STOJNCI 5 3 0 2 11:12 9
6. PRAGERSKO 5 2 1 2 9:10 7
7. ZAVRČ 5 1 1 3 6:9 4
8. HAJDINA 5 1 1 3 6:13 4
9. APAČE 5 1 0 4 6:12 3
10. BUKOVCI 5 0 2 3 8:15 2

1. liga MNZ Ptuj: 
Grajena trikrat vodila, 
pa izgubila

Vodilna Skorba ne popušča. 
Gostje iz Rogoznice so bili tokrat 
sicer na odlični poti, da ji pokvarijo 
100 % izkupiček, a je to z golom v 
zaključku tekme preprečil Kajetan 
Brodnjak.

A zasledovalci niso daleč, Go-
rišnica je doslej izgubila le enkrat. A 
ne tokrat, saj so v Ormožu začetni 
zaostanek na koncu preobrnili v 
visoko zmago. Dvakrat je za goste 
zadel Leon Mar. 

Središčani so začeli v slogu 
Manchester Cityja in v 19. minuti 
vodili že 3:0. Vodstvo so do konca 
le še povečali.

Poslastica kroga je bila 
odigrana v Grajeni, kjer so 
gledalci videli kar sedem 
zadetkov. Domačini so bili v 
vodstvu večino tekme (2:0, 
3:2), a na koncu so gostje 
izkoristili izključitev Denisa 
Lozinška in v zaključku prišli 
do sladke zmage.

REZULTATI 5. KROGA: 
Središče – Majšperk picerija Špaj-

za 5:1 (4:1); strelci: 1:0 Štamberger 
(3.), 2:0 Cimerman (16.), 3:0 Voča-
nec (19.), 3:1 Podbrežnik (32.), 4:1 
Cimerman (44.), 5:1 Sakelšek (55.).

Skorba – Rogoznica Slofi n 2:1 
(0:0); strelci: 1:0 Horvat (58.), 1:1 
Rižnar (66.), 2:1 Brodnjak (83.).

Grajena ANpro – Podlehnik 3:4 
(2:1); strelci: 1:0 Zulić (5.), 2:0 Pihler 
(17.), 2:1 Plavčak (20.), 2:2 Vrečar 
(63.), 3:2 Fleten (76.), 3:3 Vrečar 
(77.), 3:4 Žgajner (86.). Rdeči kar-
ton: Lozinšek (68., Grajena).

Ormož – Gorišnica 1:4 (1:1); strel-
ci: 1:0 Miko (18.), 1:1 Mar (40.), 1:2 
Muršič (49.), 1:3 Zagoršek (64.), 1:4 
Mar (79.).

Prosta je bila ekipa Tržca. 
1. SKORBA 4 4 0 0 13:4 12
2. SREDIŠČE  5 3 0 2 17:8 9
3. GORIŠNICA 4 3 0 1 12:5 9
4. PODLEHNIK 5 3 0 2 12:10 9
5. TRŽEC 4 2 0 2 9:11 6
6. ROGOZNICA SLOFIN 5 1 1 3 13:17 4
7. ORMOŽ 5 1 1 3 9:16 4
8. MAJŠPERK ŠPAJZA 4 1 0 3 5:11 3
9. GRAJENA ANPRO 4 1 0 3 6:14 3

2. liga MNZ Ptuj: 
»goliada« v Leskovcu 
domačinom

REZULTATI 4. KROGA: 
Leskovec – Hajdoše 5:4 (3:2); 

strelci: 1:0 Mlakar (4.), 1:1 Serdinšek 
(16.), 1:2 Serdinšek (25.), 2:2 Krajnc 
(28.), 3:2 Krajnc (45.), 4:2 Mlakar 
(63.), 4:3 Glodež (67.), 5:3 Krajnc 
(70., z 11 m), 5:4 Glodež (92.). 

Oplotnica – Mladinec Lovrenc 1:3 
(0:2); strelci: 0:1 Širovnik (10.), 0:2 
Pulko (32.), 1:2 Brusl (52.), 1:3 Pulko 
(80.). Rdeči karton: Brusl (77., Op-
lotnica).

Polskava avtop. Grobelnik – 
Zgornja Polskava 0:2 (0:1); strelca: 
0:1 Smogavc (30.), 0:2 Hartl (54.).
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Nogomet � Lige MNZ Ptuj

Videm do zmage z igralcem 
manj, v Radgoni hat-trick 
Jaušovca

Veteranske lige
VETERANI + 35 VZHOD
REZULTATI 4. KROGA: Dornava 

– Podvinci 1:8, Leskovec – Zavrč-Cir-
kulane 1:2, Grajena – Rogoznica Go-
stilna Muršič 7:0, Gorišnica – Borov-
ci 4:1. Prosta je bila ekipa Markovci. 
1. PODVINCI 3 3 0 0 16:2 9
2. GORIŠNICA 3 3 0 0 13:1 9
3. ZAVRČ-CIRKULANE 4 3 0 1 13:7 9
4. GRAJENA 3 2 0 1 12:4 6
5. DORNAVA 4 1 1 2 6:13 4
6. BOROVCI 4 1 1 2 4:11 4
7. ROGOZNICA MURŠIČ 3 0 1 2 1:10 2
8. LESKOVEC 4 0 1 3 2:9 1
9. MARKOVCI 2 0 0 2 0:10 0

VETERANI + 35 ZAHOD
REZULTATI 4. KROGA: Mladinec 

Lovrenc – Podlehnik 3:0, Spodnja 
Polskava – Tržec 4:0, Hajdina – Ge-

rečja vas 4:2. Pragersko – Skorba 
bo odigrana naknadno.
1. HAJDINA 4 4 0 0 19:6 12
2. MLADINEC LOVRENC 4 3 0 1 11:7 9
3. GEREČJA VAS 4 2 1 1 13:9 7
4. SKORBA 2 2 0 0 6:3 6
5. SPODNJA POLSKAVA 4 1 1 2 10:10 4
6. PODLEHNIK 4 1 0 3 4:9 3
7. TRŽEC 3 0 0 3 3:10 0
8. PRAGERSKO 3 0 0 3 5:17 0

VETERANI + 40
REZULTATI 4. KROGA: Pohorje 

Oplotnica – Videm 1:2, Ormož – Haj-
doše veterani 1:2. Zgornja Polskava 
– Majšperk bo odigrana kasneje. 
1. VIDEM PRI PTUJU 4 3 1 0 12:4 10
2. POHORJE OPLOTNICA 4 2 1 1 7:4 7
3. HAJDOŠE VETERANI 4 1 2 1 8:8 5
4. MAJŠPERK 3 1 1 1 3:4 4
5. ORMOŽ 4 1 1 2 4:7 4
6. ZGORNJA POLSKAVA 3 0 0 3 1:8 0

Foto: Črtomir Goznik

Preobrat tedna je s prvo zmago v sezoni uspelo uprizoriti igralcem Zavrča (v rumenih dresih).
Za vrč – Pragersko 3:2 (0:2); strelci: 0:1 Banić (25., ag.), 0:2 Novak (28., z 11 m), 1:2 Potočnik (54.), 2:2 
Potočnik (62.), 3:2 Šincek (77., z 11 m).
ZAVRČ: Banić, Nahberger, Potočnik (od 80. Vočanec), Martinčević, Sluga, Prapotnik (od 73. L. Kokot), 
M. Kokot, Pajnkiher (od 46. Rog), Šincek, Bubek, Domjan (od 46. Habrun). Trener: Predrag Dobrotić.
PRAGERSKO: Krivec, Stojnšek, Vindiš, Ules, Gregorc, Mohorko, Breznik, Kovačič, Brumec, Hajnc, 
Novak (od 46. Ules). Trener: Borut Kopše.

Pohorje – Kremžarjev vrh (1164 m)
Sobota, 5. oktober 2019
Prisrčno vabljeni na jesenski planinski izlet za vse generacije, kjer 

je tempo hoje prilagojen najmlajšim udeležencem. Tokrat bomo ob-
čudovali jesensko pokrajino Pohorja nad Slovenj Gradcem in obiska-
li Kočo na Kremžarjevem vrhu, v kateri je tudi žig obveznega dela 
SPP – Slovenske planinske transverzale (ne pozabite zelene tran-
sverzalne knjižice za žige, tisti, ki delate SPP).

Zberemo se ob 8.00 na parkirišču pred banko in Mercatorjem na 
Bregu na Ptuju ali se dobimo najkasneje ob 9.30 pri trgovini Hofer v 
Slovenj Gradcu. Odhod je z osebnimi vozili. Vrnitev na Ptuj je pred-
videna okrog 19. ure.

Peljali se bomo čez Slovenske Konjice do rondoja pred Hoferjem 
v Slovenj Gradcu, nato v smeri Kop in Legna do ene višje ležečih 
kmetij (Orešnik ali Vinišnik), kjer bomo pustili avtomobile in pot na-
daljevali peš. Do vrha nas čaka 1 uro in pol vzpona po gozdni poti ali 
kolovozih. Pot ni prestrma. Sestop je predviden po isti poti. 

Ob vrnitvi proti Slovenj Gradcu bomo raziskali, ali res obstajajo 
Škratova dežela, škratje in škratovanje … Pustimo se presenetiti!

Prispevek za izlet znaša 4 evre za odrasle in 2,50 evra za otroke. 
Prijava na izlet in plačilo sta možna najkasneje do petka, 4. 10., v 
času uradnih ur ob torkih med 14. in 16. uro ter ob petkih med 17. 
in 19. uro na Planinskem društvu Ptuj ali na TRR društva št. 04202-
0000493764 s sklicem: koda namena: OTHR, namen Kremzarjev, 
sklic SI00 05102019 pri NKBM.

Ob prijavi, prosim, navedite kontaktno številko, na katero ste 
dosegljivi. Prijave na izlet so možne za člane Planinske zveze Slove-
nije s plačano planinsko članarino za leto 2019. Več informacij na št. 
041/465-173 ali tadejaradek@yahoo.com. Izlet vodi Tadeja Radek, 
vodnica PZS.

Planinski kotiček

Nogomet � 1. SNL
PARI 11. KROGA, V SREDO OB 15.45: Bravo – Mura; OB 18.00: 

Domžale – Olimpija; OB 20.15: Maribor – Rudar; V ČETRTEK OB 
16.00: Triglav – Aluminij; OB 18.00: Celje – CB24 Tabor Sežana. 

2. SNL
PARI 10. KROGA, V SREDO OB 16.00: Kalcer Radomlje – Drava 

Dakinda Ptuj, Krško – Beltinci Klima Tratnjek, Roltek Dob – Koper, 
Vitanest Bilje – Koroška Dravograd, Rogaška – Brežice Terme Čatež, 
Fužinar Vzajemci – Nafta 1903, Jadran Dekani – Gorica, Krka – Brda. 

VETERANSKE LIGE MNZ PTUJ
VETERANI + 35 VZHOD
PARI 5. KROGA, V PETEK OB 17.00: Podvinci – Leskovec, Markovci 

– Dornava, Rogoznica Gostilna Muršič – Gorišnica, Zavrč-Cirkulane – 
Grajena. Prosta je ekipa Borovcev. 

VETERANI + 35 ZAHOD
PARI 5. KROGA, V PETEK OB 17.00: Podlehnik – Spodnja Polskava, 

Gerečja vas – Mladinec Lovrenc, Skorba – Hajdina, Tržec – Prager-
sko.

VETERANI + 40
PARI 5. KROGA, V ČETRTEK OB 17.00: Majšperk – Pohorje Oplo-

tnica; V PETEK OB 17.00: Hajdoše veterani – Zgornja Polskava, Vi-
dem – Ormož.

JM

Športni napovednik
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Anketa o Timu med 
obiskovalci sprejema

Tadeja Paveo: »Preko televizije 
spremljam vse Timove dirke, tega 
res ne izpuščam. Veliko mi pome-
ni, da imamo takega šampiona v 
takšni mednarodni konkurenci, res 
smo lahko ponosni nanj, kakor tudi 
na vse ostale slovenske vrhunske 
športnike. Sprejema sem se udele-
žila, ker mu želim tudi s tem izkazati 
podporo.« 

Meta Vrhovšek: »Timove nasto-
pe spremljam občasno, še posebej 
zaradi sinov, ki sta močno navduše-
na nad motokrosom in je Tim njun 
idol. Tudi na sprejem sem prišla iz 
tega razloga. Slovenci smo res lah-
ko ponosni na tako mednarodno 
prepoznavnega športnika, še pose-
bej zaradi njegove poti na vrh, ki jo 
je začel v tako majhnem kraju, kot 
so Makole.«

Silvestra Samastur: »Kot učite-
ljica in ravnateljica tukajšnje šole 
lahko povem, da je Tim našim 
učencem največji vzornik. On nas 
ne nagovarja z besedami, ampak z 
dejanji in vzgledom – na preprosti 
način dela sama dobra dela. Sicer 
sem njegova navdušena navijačica, 
letos sem se tudi v živo udeležila 
dveh dirk, v Trentinu in Imoli. Res 
mu čestitam za vse uspehe in mu 
želim vse dobro tudi v prihodnje.«

Primož Pangerčič: »Timov navi-
jač sem že dolga leta, še od časov, 
ko je še vozil na progi v Prilipah, 
kjer sem blizu doma. Sedaj ga re-
dno spremljam preko televizije, na 
kakšno dirko v Italijo pa grem tudi v 
živo. Udeležil sem se že sprejema v 
Mariboru, z veseljem pa sem prišel 
tudi v Makole. Zame je Tim najboljši 
slovenski športnik!« 

Zdenko Šilak: »Tudi sam sem 
včasih vozil motokros, delal pa sem 
tudi kot sodnik. Vem, da je Tima o 
motokrosu največ naučil oče, ki ga 
je na proge postavil že pri treh letih. 
Iz tistih časov se spomnim dirke iz 
Oseka, ko je Tim padel v blatu, pa 
ga je oče pobral, jaz pa sem iz pro-
ge odstranil motor. Že malo kasne-
je pa je Tim znova sedel na motor in 
nato vsaj eno uro neprenehoma vo-
zil po progi. Res izjemna vztrajnost! 
Sedaj mu želim veliko sreče na vseh 
dirkah, tako svetovnega kot držav-
nega prvenstva.«

Franc Kovačič: »Doma sem 
prav iz centra Makol, zato seveda 
spremljam Timovo športno pot in 
mi njegovi uspehi veliko pomenijo. 
To je tudi močna promocija našega 
kraja, tudi sprejema se vedno ude-
leži veliko ljudi. Letos je Timu uspe-
la res čudovita sezona, za katero je 
veliko dela, vedno pa je potrebne 
tudi nekaj sreče, ki jo je letos tudi 
imel.«

Jože Mohorič

Ob navijaških pesmih Dviga 
Slovenija zastave in We are 
the Chamipons (Mi smo 
prvaki) je Tim Gajser v petek 
malo pred 18. uro (prvaka 
se čaka …) stopil na oder 
ob sprejemu v domačih 
Makolah, kjer je vedno 
pristno in prisrčno. Svetovni 
prvak si takšen sprejem 
seveda zasluži, znova pa so 
bili med najbolj glasnimi 
navijači iz Lancove vasi. 

»Vesel sem, da sem doma in da 
sem tukaj med vami. Prihajamo di-
rektno iz Hrvaške, kjer smo trenirali 
za tekmo Pokala narodov. Sezona 
je bila naporna, pa seveda tudi 
uspešna – se bom potrudil, da jo 
še kdaj ponovim. Za počitek pa še 
ni časa, saj me še vedno čaka tek-
ma Pokala narodov, pa nato še pot 
v Ameriko, na tekmo Monster cup. 
Voziti v ZDA so bile vedno moje 
sanje, leta 2017 so se mi sicer že 
uresničile, letos pa bom poskušal te 
izkušnje unovčiti, saj vem, da sem 
lahko hiter,« je zbrani množici dejal 
Tim Gajser.

Županova ponudba tri 
plus dva

Priložnost za besedo so nato do-
bili še nekateri govorci, prvi je bil žu-
pan Makol Franc Majcen: »Ta veseli 
dan ali Tim je znova svetovni prvak! 
Vse poti so danes vodile v Makole, 
vsem izrekam dobrodošlico. Tukaj 
smo ponosni na Tima, doslej smo 
mu pripravili že tri sprejeme, vsaj 
dva si še želim v mojih treh letih do 

konca županskega mandata. Tim je 
prekrasen športnik, skromen, prav 
zaradi teh lastnosti pa ga spremlja 
takšna množica ljudi. Povabim vas, 
da se drugo leto znova srečamo!«

K mikrofonu je bil nato povabljen 
predsednik AMZS Anton Breznik, 
ki je dejal: »Tim, ti nisi samo velik 
športnik, ampak tudi velik človek, 
res si ponos domovine. Želim ti, da 
ostaneš zdrav! Hvala pa tudi vsem, 
ki ga spremljate po vsem svetu. To-
liko Zdravljic in drugih slovenskih 
pesmi slišimo čez leto, da smo na 
to resnično ponosni.«

Poetično se je izrazil tudi pred-
sednik OKS Bogdan Gabrovec, ki je 

Timu dejal: »Pred tabo so le zvezde 
v vesolju, saj predstavljaš vse vred-
note, ki bi jih športniki morali imeti. 
Hvala ti!«

Glasen aplavz je dobil tudi Timov 
oče Bogomir: »Res se splača živeti 
to življenje in se truditi, saj lahko z 
vztrajnostjo in treningom dosežeš 
vse. Timu sem od športov ponudil 
vse, od juda, nogometa do mo-
tokrosa, pri tem slednjem je dose-
gel res veliko. Letos sem se malo 
umaknil, uspehi pa so vseeno prišli 
in prav je tako! Čestitke in zahvala 
vsem.«

Po tem je Tim prejel v dar pod-
pisano sliko vseh učencev domače 

V začetku septembra sta bili od-
igrani dve elitni tekmovanji v ma-
lem nogometu na travi, kjer sta se 
prleški ekipi odlično odrezali. Na 
klubskem tekmovanju Socca liga 
prvakov v Mariboru je v konkuren-
ci 24-članskih ekip iz 16 držav naj-
višji naslov osvojila ekipa ŠD Arko 
Ključarovci iz občine Križevci pri 
Ljutomeru, v italijanskem letovišču 
Riccione pa je istočasno potekala 
liga prvakov pod okriljem Europe-
an Minifootball Federation (EMF), 
na katerem so med dvanajstimi ve-
teranskimi ekipami iz šestih držav 
nogometaši ljutomerskega Mete-
orplasta osvojili 3. mesto.

ŠD Arko Ključarovci, aktualni 
prvak Lige ENA, se je v boju za 1. 
mesto pomeril z lanskoletnim prva-
kom, poljsko ekipo Dynamik Torun. 
V rednem delu ni bilo zmagovalca 
(2:2), v streljanju kazenskih strelov 

pa so bili uspešnejši (4:2) Prleki. Ju-
nak fi nalnega obračuna je bil vratar 
ključarovske ekipe Andrej Fajfar z 
ubranjenima dvema kazenskima 
streloma, njegov soigralec Niki Sla-
na pa je bil izbran za najkoristnejše-
ga igralca turnirja. Za ŠD Arko so ig-
rali: Andrej Fajfar, Niki Slana, Samo 
Karlovčec, Dejan Kurbus, Amar 
Jamaković, Miha Kušnik, Marko 
Rožman, Luka Nemec, Tomaž Mar-
kovič, Sebastjan Piberčnik, Andrej 
Lotrič, Mitja Gašparič, Tomaž Pod-
gorelec, Marko Budja in Tilen Ketiš.

Ljutomerski Meteorplast se je 
kot državni prvak v malem nogo-
metu na travi v kategoriji igralcev 
nad 40 let tretjič zapored udeležil 
zaključnega turnirja. Na minulih 
dveh tekmovanjih v Čatežu so Pr-
leki osvojili drugo in četrto mesto, 
letos pa so bili v Italiji tretji. 

V predtekmovalni skupini je Me-

teorplast izgubil proti madžarski 
ekipi Corrado (0:2) in premagal 
črnogorski Obilić (5:2) ter v četrtfi -
nalu odpravil (2:0) romunskega pr-
vaka Peppy Dolce Vita z zadetkoma 
Milana Osterca in Mitje Erniše. Polfi -
nalni obračun je vrsta Meteorplasta 
izgubila (0:1) proti romunskemu 
podprvaku Mary-Tour Magic Iasi, 
zato je Ljutomerčanom preostal 
boj za bronasto kolajno. Nasprot-
nik – madžarska ekipa Corrado – je 
slavila v predtekmovanju, a je bila 
tokrat uspešnejša (4:3) ljutomerska 
vrsta, za katero so v polno zadeli 
Fileković, Rusmir, Osterc in Erni-
ša. Barve Meteorplasta so branili: 
Stanislav Kuzma, Robert Žuman, 
Robert Sunčič, Boštjan Zemljič, Bo-
štjan Grizold, Goran Jolić, Suad File-
ković, Joviša Kraljević, Mitja Erniša, 
Milan Osterc in Rade Rusmir.

Niko Šoštarič

Športna zveza Ljutomer je prip-
ravila 3. Lotmerški trail tek, s star-
tnim in ciljnim mestom na ljutomer-
skem Glavnem trgu. Osrednji tek v 
dolžini 7.800 metrov, ki je bil trasi-
ran po mestnih ulicah, makadam-
skih in gozdnih poteh, med njivami 
in vinogradi, sta dobila Tomaž Rep 
iz Atletskega kluba Ormož in Vesna 
Hozjan (AK Pomurje). 

Vseh tekov se je udeležilo okoli 
80 rekreativcev. Najprej so se na 
steze v različnih dolžinah podali ot-
roci, stari od šest do 15 let, v svojih 
starostnih kategorijah pa so bili naj-
boljši Nika Govedič, Tjan Šadl, Mia 
Vunderl, Hana Merica, Zarja Vereš, 
Lucija Rengeo, Živa Smej, Jakov Pa-
vlic, Sven Ošep, Lukas Dovnik, Anej 
Roškar in Miha Kosi. 

V članski konkurenci je nasto-
pilo 26 tekačev. Tomaž Rep, ki je 
zmagal pred Danilom Magdičem 
(oba AK Ormož), je razdaljo pre-
tekel v 30. minutah, Vesna Hozjan 
pa je za zmago potrebovala pet 
minut več. 

NŠ
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Motokros � V Makolah sprejem za Tima Gajserja 

»Se bom potrudil, da jo še kdaj ponovim«

Mali nogomet � Dvoje odličij za prleški ekipi

ŠD Arko prvak, Meteorplast tretji

Rekreacija � 3. Lotmerški trail tek

Tomaž Rep pred Danilom 
Magdičem iz AK Ormož

Foto: JM

Na sprejemu v Makolah sta med obiskovalci prevladovali rumena in rdeča barva ter številka 243.

Foto: Milan Sternad

Na odru so se skupaj znašli Tim in Bogomir Gajser, Špela Motaln 
in župan Makol Franc Majcen.

Foto: MŠ

Ekipa Meteorplasta je v EMF ligi prvakov osvojila tretje mesto.

Foto: NŠ

Tomaž Rep in Danilo Magdič (v ospredju) na 3. Lotmerškem trail 
teku

šole v Makolah, vsi so bili oblečeni v 
… rumeno-rdečo kombinacijo!

Simbolika torte in 
šopka ...

Manjkala pa ni niti rojstnodnevna 
torta (Tim je 8. septembra dopolnil 
23 let) in obvezni šampanjec. Svoj 
šopek je prejela tudi Špela, Timovo 
dekle, v tem – torti in šopku – pa 
so mnogi videli veliko simbolike s 
poroko in so bili mnenja, da je to 
izjemno dobra vaja … Modrijani so 
celo podali ponudbo, da bi igrali na 
njuni poroki …

Po uradnem delu si je Tim vzel 
res veliko časa za podpise in števil-
ne selfi je z navijači, predvsem tisti 
najmlajši – pa ni jih bilo malo – so 
vsak prišli na svoj račun. Sprejem se 
je zavlekel pozno v noč, domače tu-
ristično društvo pa nikogar ni pusti-
lo lačnega ali žejnega …

Foto: Milan Sternad

Tadeja Paveo, Meta Vrhovšek, Silvestra Samastur, Primož Pangerčič, Zdenko Šilak in Franc Kovačič
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Ptujska veduta z gradom je za-
gotovo ena najlepših v Sloveniji in 
širše, trdi direktor Pokrajinskega 
muzeja Ptuj–Ormož Aleksander 
Lorenčič. V gradu najdemo origi-
nalno opremo in edinstvene zbirke. 
Ptujski muzej je splošni muzej z 
zbirkami in oddelki za arheologijo, 
zgodovino, kulturno zgodovino, 
etnologijo, pedagoško službo, 
konservatorsko-restavratorsko 
dejavnostjo, galerijsko-razstavišč-
nim oddelkom, knjižnico, upravo 
in tehnično službo. V letu 2018, letu 
evropske kulturne dediščine, je 
praznoval 125-letnico obstoja. Kot 
eden najstarejših, največjih in naj-
bolje obiskanih muzejev v Sloveniji 
se lahko pohvali s štirimi zbirkami 
nacionalnega pomena: z zbirko 
orožja, zbirko glasbil, zbirko tapise-
rij in arheološko zbirko. Skupaj ga v 
enem letu na vseh lokacijah obišče 
okrog 70.000 obiskovalcev. 

„Evropsko pomembno rimsko-
dobno kamnito gradivo, lapidarij 
in 2. mitrej pa so poleg preostale 
izjemne arheološke dediščine skriti 
očem javnosti, deponirani v vlažni 
kleti, s čimer naše mesto izgublja 
izjemen kulturno-turistični potenci-
al. Aktivnosti za pridobitev novega 
arheološkega razstavišča, delovnih 
in depojskih prostorov so zelo in-
tenzivne, upamo, da jih bomo pri-

dobili v nekaj letih. Da bi obiskovalci 
videli, kolikor je le mogoče veliko 
arheološke dediščine, je na voljo 
vstopnica, ki omogoča ogled arheo-
loške dediščine, prvi in tretji mitrej, 
rimsko peč in razstavo o nakitu. 
Letos pa velja še posebej izpostaviti 
arheološko razstavo Osrčje Petovi-
one, katere dodana vrednost bo 3D 
rekonstrukcija Petovione; na gradu 
bo na ogled od 22. novembra. V 
muzeju dajemo velik poudarek tudi 
otrokom in mladini. Muzejska pe-
dagoška služba odlično dela, zelo 
znani so muzejski vikendi za otroke 

in mladino. PMPO obišče tudi veliko 
šolskih skupin iz vse Slovenije,“ iz-
postavlja Aleksander Lorenčič.

Dodaten magnet za obisk ptu-
jskega grajskega kompleksa so 
tudi dogodki, ki potekajo v okviru 
tradicionalnih ptujskih poletnih fe-
stivalov (festivala sodobne vizualne 
umetnosti Art Stays, glasbenega 
festivala Arsana, festivala Dnevi 
poezije in vina), pa tudi v okviru 
največjega kulinaričnega festivala 
v Sloveniji Dobrot slovenskih kme-
tij, grajskega ocenjevanja vin, Salo-
na sauvignon, Kina brez stropa na 

grajskem dvorišču, grajske trgatve. 
V sodelovanju z Zavodom Tura so 
se pričele degustacije vin v temi, v 
grajskih rovih, kakršnih v Sloveniji 
doslej še ni bilo, društvo Cesarsko-
-kraljevi Ptuj vsako leto povabi na 
ptujske grajske igre; pri tem sode-
lujejo z Zgodovinskim društvom 
Kastali, ki je v grajskem kompleksu 
uredilo grajsko tiskarno. Za ljubite-
lje tradicije vinogradništva in vinar-
stva bo nadvse zanimiv obisk graj-
ske kleti, kjer hranijo sod velikan, 
v katerega je bilo v njegovi aktivni 

dobi, do leta 2008, mogoče natočiti 
40.410 litrov vina. V kleti potekajo 
pokušnje vin s ponudbo domačih 
dobrot, ki jih izvajajo v dogovoru z 
vinogradniki in vinarji. Ptujski grad 
je tudi imenitna kulisa za poroke. V 
promocijskem pogledu pa si veliko 
obetajo od sodelovanja v projektih 
Cesta gradov in Mreža živih gradov, 
še pove direktor Lorenčič. Z množi-
co dogodkov tako ptujska grajska 
dediščina samo še pridobiva pomen 
in privablja nove obiskovalce.
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Ansambel Okrogli muzi-
kanti ima sedež v Laškem 
(Glasbeno društvo Okrog-
li muzikanti). Nastal je leta 
1999, že dvajset let pa razvese-
ljuje občinstvo po vsej Evropi.

Najpogosteje nastopajo v 
Nemčiji, Avstriji, Italiji, pa tudi 
na Nizozemskem, v Franciji in 
Hrvaški, kjer igrajo za turistične 
agencije iz Nemčije in Avstri-
je. Od ustanovitve do danes so 
imeli že več kot 3000 nastopov, 
od tega okrog 70 odstotkov v 
tujini. V povprečju so na odru 
vsak tretji dan v letu, saj imajo 
v celem letu po navadi več kot 
120 nastopov.

Okrogli muzikanti nastopa-
jo v zasedbi Dejan Mastnak 
(akordeon, klavir, vokal), Leon 
Polanc (trobenta, kitara, vokal), 
Robert Polanc (klarinet, sakso-
fon, vokal), Marko Mastnak 
(bariton, e-bas, vokal) in Franci 
Vrhovšek (kitara, bobni, vokal). 
Ime imajo po malo zaobljenih 
trebuščkih, in kot pravijo, so 
malo bolj okrogli – veseli ljud-
je. To dokazujejo vedno znova 
na vsakem od svojih koncertov. 
Vso lastno glasbo pišejo sami, z 
besedili pa jim pomagajo Ivan 
Sivec, Vera Šolinc, Fanika Po-
žek, Jože Galič, Erich Kleindi-
enst, Hubert Aschenbrucker, 
Andrea Freydl. Na njihovem 

repertoarju prevladujejo večino-
ma Avsenikove skladbe, sproti 
pa ga nadgrajujejo tudi z drugo 
popularno glasbo, ki jo ljudje 
radi poslušajo. Razveseljujejo 
kot kvintet s triglasnim moškim 
petjem in veliko, veliko dozo 
humorja, to pa je to, kar ljudje 
danes potrebujejo, so prepriča-
ni. 

Na slovenski narodno-zabav-
ni sceni je danes preveč ansam-
blov in premalo kakovosti, pra-

vijo Okrogli muzikanti. Danes 
že vsak lahko snema glasbo in 
igra na veselicah. Na ta način se 
dela velika škoda slovenski na-
rodno-zabavni glasbi. Kritični 
so tudi do festivalov, kjer sami 
ne nastopajo, ker z dvema sklad-
bama, četudi sta dobro zaigrani, 
vsaj po njihovem prepričanju, 
ni mogoče očarati občinstva. Za 
prepoznavnost in uspešnost sta 
potrebni več kot le dve dobro 
odigrani skladbi. To je vsaj nji-

hovo osebno mnenje. S svojo 
zgodbo, ki nima festivalskega 
dela, to namreč dokazujejo. V 
svet narodno-zabavne glasbe so 
vstopili že zelo zgodaj, izhajajo 
iz družin, kjer se je veliko pelo 
in igralo, starši so jim že pri 
rosnih letih privzgojili ljubezen 
do narodno-zabavne glasbe, jih 
navdušili za Avsenikovo glasbo, 
ob kateri so rasli in se razvijali 
kot glasbeniki. Tudi glasba, ki 
jo pišejo, temelji na Avsenikovi 
glasbi oz. na slovenski polki in 
valčku. V dvajsetih letih igranja 
doma in po svetu so si ustvarili 

velik krog zvestih poslušalcev, 
ki so združeni tudi v dveh fan 
klubih, s sedežema v Avstriji in 
Nemčiji.

Načrtov imajo še zelo veliko. 
Predvsem pa si želijo čim več 
igrati tudi v prihodnje, da bo 
tistih 120 in več igranj letno os-
talo stalnica. Izdati pa želijo tudi 
novo zgoščenko. Doslej so jih 
izdali že šest za slovenski trg ter 
12 za nemško govoreče območje. 
Izdali pa so tudi DVD, ki so ga 
posneli na jubilejnem koncertu 
na Vranskem pred desetimi leti.

Foto: Črtomir Goznik

Ptujska veduta z gradom, ki je doslej navdihnila številne umetnike, vabi 
že od daleč.

SKRINJA SLOVENSKIH VIŽ  —  Ansambel Okrogli muzikanti

Kvintet kakovostne glasbe s triglasnim moškim petjem

Ptuj � Ptujski grad – eden najlepših slovenskih gradov

Muzejska ponudba gradi na dogodkih in povezovanju
Ptujčanom, ki se vračajo na Ptuj s kakršnekoli poti čez most, vselej zaigra srce ob pogledu na izjemno in neponovljivo veduto z gradom. Navdušeni so tudi domači in tuji 
obiskovalci, ki na ptujski grad prihajajo že skoraj iz 90 držav sveta. Največ jih je iz sosednjih držav, veliko pa tudi iz ZDA, Izraela ipd.

Foto: zasebni arhiv

Ansambel Okrogli muzikanti

Foto: Črtomir Goznik

Na turnirskem prostoru že tradicionalno potekajo ptujske srednjeveške grajske igre v izvedbi društva Cesarsko-kra-
ljevi Ptuj, ki oživljajo drugo najpomembnejše obdobje v zgodovini Ptuja; prvo je seveda obdobje rimske Petovione.
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Pripravila: Alenka 
Šmigoc VinkoKaj bomo danes jedli

Sestavine: 500 g stročjega fižola, 4–5 večjih krompirjev, 150–200 g slanine, večja čebula, 4 večji korenčki, 
2 žlički sladkorja, sol, poper, majaron, šetraj, �mijan, origano.
Stročji fižol stresemo v slan krop in kuhamo, da se zmehča. Vzamemo iz vode in v is� vodi kuhamo olupljen, 
na kocke narezan krompir. Kuhanega vzamemo iz vode, vodo prihranimo. V ponvi razpus�mo nakockano 
slanino, dodamo nasekljano čebulo in na kolobarje narezano korenje ter počasi pražimo 2 minu�. Potrese-
mo s sladkorjem, zalijemo z zajemalko prihranjene vode in odkrito kuhamo, da tekočina povre, zelenjava 
pa je rahlo karamelizirana. Dodamo krompir in fižol, dobro premešamo in zalijemo z novo zajemalko prih-
ranjene tekočine. Po okusu solimo, popramo, začinimo s �mijanom, šetrajem in kuhamo naprej, da se vsa 
zelenjava zmehča. Nazadnje začinimo z listki majarona in origana ter ponudimo vroče.

Sestavine: lonček navadnega jogurta, lonček bele moke, 3/4 lončka sladkorja, 2 jajci, 2 žlici olja, 1 vanilijin 
sladkor, 1/2 pecilnega praška, 2 debeli jabolki, košček masla + žlička moke za pekač.
Jajca, olje, jogurt in sladkor stepemo z mešalnikom in dodamo preostale sestavine. Jabolka naribamo. Zmes 
vlijemo v z maslom namazan pekač, potresen z moko in nanjo razporedimo naribana jabolka. Z roko jih 
narahlo po�snemo v zmes. Pečemo v predhodno ogre� pečici pri 180 stopinjah Celzija približno 20 minut. 
Po 20 minutah poizkusimo, ali je že pečeno. Hladno pecivo narežemo na manjše koščke.

TOREK SREDA ČETRTEK PETEK SOBOTA NEDELJA PONEDELJEK

česnova juha, 
piščančji trakci v 
smetanovi omaki, 
kuskus, zeljna solata, 
sadje

zelenjavna juha, 
zapečene skutne 
palačinke, kompot

juha, pečeno 
piščančje bedro, 
mlinci, kumarična 
solata, buhtlji

stročji fižol s 
krompirjem po 
kmečko, endivija s 
koruzo, jogurtove 
rezine z jabolki

bograč, gibanica goveja juha, puranji 
zrezki v vrtnarski 
omaki, ajdova kaša, 
solata, jabolčni 
zavitek

juha, dušene bučke, 
kuhana govedina, 
pražen krompir, 
jogurt s sadjem

Jogurtovo pecivo z jabolki Stročji fižol s krompirjem po kmečko

Na praznih gredicah naj bosta tako motovilec kakor špinača pose-
jana v vrstice. Mnogim se zdi taka setev izguba časa, a za vse vrtnine 
je vedno nujno, da je zemlja okoli korenin vedno rahla. Prav tako 
pleveli v jeseni rastejo hitro in lahko zamorijo posevek. Rahljanje 
zemlje in odstranjevanje plevelov bo veliko enostavnejše. Prav tako 
bo veliko lažje pobiranje pridelka. V vrsticah posejane rastline imajo 
dovolj zraka in svetlobe, povprek na gredici posejane pa v gručah 
potrebujejo veliko energije, da si priborijo svoj košček svetlobe. 
Zato so ene večje, druge pa manjše. Potrebno je prebiranje in iska-
nje primernih rastlin za rezanje po celi gredici – podbiranje. Špinača 
naj raste v vrsticah 25 cm narazen, motovilec pa lahko celo nekoliko 
bližje, 20 cm narazen. Vrstice si označite z dovolj dolgo desko in 
posejte seme. Pri setvi motovilca ne pozabite še, da seme veliko bolje 
kali na svetlobi – samo s topim delom grabelj ga potisnite v zemljo. 
Nikar ga z zemljo ne pokrijte povsem. Setev je do vznika smiselno 
pokriti z agrokopreno, da ptice semena ne pozobljejo. Motovilec 
in špinačo lahko pridelujemo tudi preko sadik. Mogoče v začetku 
nekaj več dela, kasneje pa je dela še manj. V lončke, premera 3–4 
cm posejte 2–3 semenke špinače (motovilca). Pomembno je le, da je 
lonček s substratom napolnjen povsem do vrha, pred setvijo semena 
substrat še nekoliko potlačite, da se ne bo prehitro sesedel. Setev 
postavite na sonce. Po vzniku počakajte, da korenine prerasejo lon-
ček, sadike posadite in videli boste, kako hitro boste imeli pridelek. 

Boj proti škodljivcem
V septembru je tudi čas, ko skušamo znižati število škodljivcev. 

Strune, ličinke hroščev pokalic, se v septembru levijo. Zato so naj-
bolj občutljive na naravno zatiranje. V Sloveniji imamo na voljo 
dva pripravka, to sta glivica Beauveria bassiana, soj ATCC 74040 
in entomopatogene ogorčice (EPkO), Steinernema carpocapsae in 
Steinernema feltiae, te pa je treba naročiti po telefonu ali po spletu 

Zeleni nasveti

Septembrske setve in sajenja
Verjetno ni veliko vrtičkarjev, ki bi jih bilo treba opomniti, da je še vedno ali komaj zdaj pravzaprav čas za 
setev motovilca in špinače. Obe vrtnini lahko sejete direktno na stalno mesto. V tem času je še smiselno, da 
ju posejete tudi pod paradižnik. 

in jih na policah trgovin ni. Uporaba obeh pripravkov ima nekaj 
skupnih značilnosti. Oba vsebujeta žive organizme in nimata vo-
nja, okusa ali negativnega vpliva na človeka in druge toplokrvne 
organizme. Odlična sta zato, ker z njima lahko zalijemo cel vrt, 
ne samo praznih gredic, kjer je najmanj škodljivcev. Potrebno je 
zalivanje, tudi če uporabimo nahrbtno škropilnico, z njo počasi z 
veliko količino vode škropimo po tleh tudi tam, kjer so posejane 
vrtnine. Zemlja mora biti ob uporabi pripravkov mokra. Najbolje 
bi bilo izbrati deževno popoldne, če pa ga ni na vidiku, zalijemo cel 
vrt. Oba nanesemo na vrt skoraj v temi, na jbolje bi bilo kar v temi. 
Nanašanje obeh tudi ponovimo, glivico uporabimo ponovno čez 
7–10 dni, ogorčico pa čez 14 dni do 3 tedne. Če želimo podaljšano 
delovanje obeh pripravkov, v nadaljevanju vrt ves čas zalivamo. 

Če imate na vrtu posejano belo gorjušico ali kapucinke, je 
zdaj čas, da jih uporabite tudi v boju proti zgornjemu škodljivcu. 
Najprej ju pokosimo ali kako drugače čim bolj razrežemo, potem 
pa čim prej po košnji zadelamo v tla. Zalijemo, če je suho, in po 
možnosti tudi pokrijemo. Ker to lahko počnemo samo na praznih 
gredicah, nastavimo tudi vabe – narezan krompir ali jabolka, ki 
bodo strune privabile na za njih nevarno območje. 

V tem času polži zalegajo jajčeca, zato jih res redno pobirajte in 
jim skušajte preprečiti razmnoževanje. 

Tudi bramorja zatiramo lahko z entomopatogenimi ogorčicami. 
Konec meseca pa na vrtu izkopljemo eno ali dve jami, globoki do 
50 cm, in vanju naložimo 30 cm svežega gnoja (vseeno katerega). 
Pokrijte z zemljo in mesta seveda označite. V januarju ali februarju 
potem vsebino jame izpraznite in zažgite. Toplota namreč privlači 
bramorja, ki bo šel v jamo prezimovat in tako se jih boste nekaj 
znebili pozimi.

Za konec pa še en nasvet. Ne gre ravno za zatiranje škodljivcev, 
a vendar. V zadnjih letih po vrtovih posebej spomladi delajo škodo 
tudi deževniki. Ko se prerazmnožijo, začnejo namreč prestavljati 
po vrtu posajen čebulček in česen, v jamice povlečejo sadike solat-
nic. To se dogaja zato, ker so vrtovi preveč očiščeni vseh rastlinskih 
ostankov. Vse sproti odnesete na kompost. V jeseni namreč de-
ževniki poiščejo odmirajoče rastline in jih potegnejo v zemljo tja, 
kjer živijo. Ker je vrt preveč čist, so se nekako prilagodili in nam 
nagajajo s sadikami in čebulčkom. Zato vsaj v septembru imejte 
gredice, lahko tudi poti, prekrite z organskimi zastirkami, najbolje 
pokošeno travo. Boste videli, sčasoma vam bodo nehali nagajati.

Čeprav je jesen najlepši čas, ko z vrta pobiramo rezultate celole-
tnega dela na vrtu, ne pozabite, da setve še vedno niso končane, da 
bo tudi hitro spomladi kaj za v lonec.

Foto: Dreamstime
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Vrtni strokovnjaki pravijo, da je 
sadno drevje najbolje saditi jeseni, 
saj se takrat najboljše ukorenini. Pri-
poročajo južno lego, z veliko son-
ca, dobrodošlo pa je tudi, da ima 
sadno drevje kaj zavetrja, saj lahko 
močan veter poškoduje rastline. 
Sončno lego namenite predvsem 
breskvam, češnjam in višnjam. Ko 
smo izbrali lego, izberimo še vrsto 
tal. Najboljša so ilovnata tla, saj so 
dobro odcedna, imajo nevtralen 
pH in zagotavljajo bogat pridelek. 
Slabost peščenih tal se skriva pred-
vsem v slabem zadrževanju vode 
in so občutljiva na temperaturne 
spremembe. Glinena tla pa sicer za-
gotavljajo dober pridelek, a mora-
mo rastlinam zagotoviti zadostno 
odcednost. Če imamo apnena tla, 
se na rastlinah pogosto pojavlja po-
manjkanje železa in magnezija, kar 
opazimo po razbarvanih listih. Na 
to so posebej občutljive hruške in 
maline, izjemno ugodna pa so taka 
tla za ameriške borovnice.

torek � 24. septembra 2019Križemkražem20

DISL, Uschi - nekdanja nemška biatlonka, večkratna svetovna prvakinja in olimpijska zmagovalka, NAOS - osrednji prostor grškega 
templja, SAALE - levi pritok Labe v Nemčiji
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Piše: Mateja Toplak � Popotni prah - Mornarska beležnica (22)

Junijsko sonce jih je zvabilo 
na prosto. Zunaj je celih 
dvanajst stopinj Celzija, oni 
pa v poletnih oblačilih sedijo 
na travi. Čas je za islandski 
piknik, sporoča prizor. Ne, 
čas je za vročo čokolado in 
bundo, si mislim, ko zavijem 
v kavarno.

Otoška država v severnem 
Atlantskem oceanu leži med Ve-
liko Britanijo in Grenlandijo. Je 
petkrat večja od Slovenije, na 
njenem ozemlju pa živi le nekaj 
več kot tristo tisoč prebivalcev. 

Največji vulkanski otok sveta, 
otok ledu in ognja, kot ga neka-
teri imenujejo, je istočasno pokrit 
z ledeniki in ognjeniškimi stožci. 
Nastanek Islandije je namreč 
posledica razmikanja tektonskih 
plošč, a geološka podlaga še 
zagotovo ni stabilna. Plošči se 
namreč še zmeraj razmikata za 
približno dva centimetra na leto 
– tako se otok vztrajno veča. Na 
površju najdemo kar 250 »vročih 
točk« in vsaj 800 izvirov tople 
vode. Geotermalno energijo oto-
čani s pridom uporabijo za ogre-
vanje skoraj devetdeset odstot-

kov domovanj v državi, grejejo pa 
celo nekatere pločnike in ceste!

V topli kavarnici v središču 
drugega največjega islandske-
ga mesta Akureyri za majhno 
skodelico odštejem sedemsto 
islandskih kron (nekaj več kot 
pet evrov!). V trgovinici s spo-
minki plačam še enkrat toliko za 
cenen magnet. Ugotovim, da me 
bo najdražja evropska država, 
če ne bom pazljiva, prav po tiho 
oskubila. Zato se raje kot v fi no 
restavracijo usedem na travo in 
uživam ob (mrzlem) islandskem 
pikniku.

Foto: Mateja Toplak

Akureyri, Islandija

Podravje � Posadimo nova sadna drevesa

Izberite primerna tla in lego
V teh dneh, ko temperature že padajo proti ničli in se večino časa zadržujemo v sadovnjaku 
ter pobiramo pridelek in grabimo že prvo odpadlo listje, je čas, da preverimo tudi, kako je z 
obstoječim drevjem. Če je prišlo do zmrzali, udara strele ali bolezni in je zaradi tega sadno 
drevo propadlo, ga zamenjamo z novim.

Foto: M24

Izbira rastlin
Če niste vešči izbire sadnega 

drevja, o tem povprašajte strokov-
njake v specializiranih trgovinah. 
Odsvetujemo vam izbiro eksotič-
nega sadnega drevja in vrst, saj te 
vrste zahtevajo več znanja, nege 
in pozornosti. Zagotovo ne boste 
zgrešili, če boste v sadovnjak po-

sadili jablane, hruške, češnje, slive, 
breskve, marelice in drugo nam 
»domače« sadje. 

V drevesnicah in specializiranih 
prodajalnah se pozanimajte še o 
sortah, ki določajo okus, obliko, 
barvo, po navadi tudi čas shranje-
vanja, odpornost proti boleznim, 
čas zorenja in podobno.

Svet � Zanimivost

Slovenija med 40 najlep-
šimi državami na svetu 
Priznan svetovni potovalni magazin Conde Nast Traveller 
je na svojo listo 40 najlepših držav na svetu uvrstil tudi tri 
balkanske države: Slovenijo, Hrvaško in Črno goro. O Slo-
veniji je zapisal, da ponuja vse po malem, posebej pa je iz-
postavil slovenske Alpe, smaragdno zeleno Blejsko jezero in 
gozdove.

»Zdi se, da ima Slovenija vsega po malem,« navajajo avtorji. Kot ugo-
tavljajo, so Julijske Alpe osupljive iz vseh zornih kotov, »posebej impre-
sivne pa so kot ozadje smaragdnozelenih voda Blejskega jezera«.

Posebej izpostavljajo tudi lepoto slovenskih gozdov, »ki pokrivajo 
polovico površja države« in s paleto odtenkov zelene, »olivno zeleno, 
jabolčno zeleno, neonsko zeleno, rumenozeleno, temno zeleno, kaki 
zeleno, mint zeleno, morsko zeleno«, »spominjajo na ročno prešito 
odejo«.

Na listi 40 najlepših držav so še Nova Zelandija, Kostarika, Avstralija, 
Kenija, Tajska, Japonska, Islandija, Avstrija, Dominikanska republika, Ka-
nada, Norveška, Švica, Mauritius, Španija, Mehika, Grčija, Namibija, Fin-
ska, Čile, Filipini, Portugalska, Ciper, Venezuela, Bocvana, Oman, Nepal, 
Brazilija, Sejšeli, Peru, Šrilanka, ZDA, Italija, Turčija, Južna Afrika, Indija, 
Maroko in Kolumbija.
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Od torka do torka

Tadejev znakoskop
Sudoku � Sudoku

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

Tednikova nagradna razrezanka � Kaj je na fotografiji?

Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 24. do 30. septembra 2019
1 znak – slabo, 2 znaka – dobro, 3 znaki – odlično

Ljubezen Posel Denar Zdravje
Oven � ☺☺☺ €€€ ��

Bik �� ☺☺☺ € �

Dvojcka � ☺☺ €€€ ��

Rak ��� ☺ €€ ���

Lev �� ☺ €€€ ��

Devica ��� ☺☺ €€€ �

Tehtnica � ☺☺☺ € ��

Škorpijon ��� ☺ €€ ���

Strelec �� ☺☺☺ € ���

Kozorog � ☺☺ €€€ �

Vodnar �� ☺☺☺ € ���

Ribi ��� ☺☺ € ��

Da boste lažje ugotovili, vzemite v 
roke škarjice, razrežite fotografi jo po čr-
tah in nato na novo sestavite kvadratke 
ter jih nalepite na papirnato podlago.

Pravilno sestavljeno razrezanko 
s svojimi podatki pošljite na naslov 
Radio-Tednik, d. o. o., Osojnikova 3, 
2250 Ptuj, do ponedeljka, 30. septembra. 
Lahko jo tudi fotografi rate (skupaj s ku-
pončkom z izpolnjenimi osebnimi podat-
ki) in jo pošljete na elektronski naslov: 
tednik@radio-tednik.si.

Izmed tistih, ki nam boste poslali pra-
vilno sestavljeno fotografi jo z izpolnjenim 
kupončkom, bomo vsak teden izžrebali 
dobitnika praktične nagrade. Podarja jo Radio-tednik Ptuj. Zdaj pa veselo na delo!

Srečna izžrebanka Tednikove nagradne razrezanke je: 
Anita Videtič, Starše.

Nagrado prejme po pošti. Iskrene čestitke!

Tednikova nagradna razrezanka - kuponček

Ime in priimek: ______________________________________

Naslov: ____________________________________________

Pošta: _________________________________________

�

Torek, 24. september

10:00 Ptuj, grajsko dvorišče ter mestni in župnijski vinograd, 
Trgatev na Ptuju 2019

10:00 Voličina, cerkev sv. Ruperta, maša ob godu sv. Ruperta 
in v čast Antonu Martinu Slomšku ter blagoslov 
pomnika, po maši blagoslov pomnika žrtvam II. 
svetovne vojne in mobilizirancem v nemško vojsko

17:00 Ptuj, Špajza modrosti, Lackova ul., Dan za starše: 
čustvena varnost omogoča razvoj potencialov mojega 
otroka, v času predavanja, brezplačno varstvo za 
otroke

Sreda, 25. september

11:00 Videm, občinski vinograd, tradicionalna trgatev v 
občinskem vinogradu Videm

18:00 Ptuj, domKULTure Muzikafe, predstavitev pesniške zbirke 
Sergeja Harlamova Mnogoboj

18:00 Ptuj, Kulturna dvorana Gimnazije, predavanje Resnica o 
sreči

Četrtek, 26. september

09:00 Selce, vrtec, Dan odprtih vrat vrtca v Voličini, med 9. in 
11. uro

17:00 Ormož, Knjižnica, delavnica izdelovanja unikatnega 
nakita iz fi mo mase

17:00 Voličina, Čučkova domačija, Ruperška literarna čajanka
18:00 dominikanski samostan Ptuj, predavanji ob razstavi Od 

puščave do mize, Pokrajinski muzej Ptuj-Ormož
Petek, 27. september

09:00 Voličina, Selce, Evropski šolski športni dan, kegljanje, 
streljanje z zračno puško …

09:30 Kidričevo, Mihovce, Starošince, Zlatoličje, odpiramo 
vrata na turistična dvorišča, brezplačni turistični 
avtobus z vodnikom, od 9.30 do 17. ure, delavnice, 
degustacije, panoramska vožnja s kočijo, igre za otroke 
v muzeju, predavanja ...

14:00 Ptuj, Mestni trg, Mestni kino, dogajanje ob svetovnem 
dnevu turizma, tržnica lokalnih ponudnikov, 
spremljevalni program, turistično vodenje, projekcije 
fi lmov

17:00 Studenice, prostori nekdanje šole, svečano odprtje 
prenovljenih prostorov nekdanje šole v Studenicah in 
stalnih muzejskih razstav

17:00 Podlehnik, večnamenska športna dvorana, osrednja 
prireditev ob 20-letnici delovanja občine Podlehnik

17:30 Cirkulane, večnamenska dvorana, slovesnost ob 100. 
obletnici rojstva dr. Vladimirja Bračiča in odprtje 
spominske sobe, položitev cvetja na grob Vladimirja 
Bračiča ob 17.00, slovesnost ob 17.30, odprtje 
spominske sobe ob 18.30, predstavitev osebne znamke

19:00 Ptuj, Galerija mesta Ptuj, odprtje razstave Nezaslišani 
svet, ki ga imam v glavi, gostujoča razstava Koroške 
galerije likovne umetnosti

Mestni kino Ptuj

Sreda, 25. september: 20:00 AD Astra: Pot do zvezd.
Četrtek, 26. september: 20:00 Pavarotti.
Petek, 27. september: 17:00 Levji kralj: 19:00 Svetovni dan 

turizma, Ptujski turizem nekoč in danes; Ptujska dežela; 
21:00 Rambo: Do zadnje kaplje krvi.

Prireditvenik 

Foto: ČG
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Da ima človek k sebi obrnjene 
roke, je biološko dejstvo, o katerem 
se lahko prepričate, če se malce 
podrobneje pogledate: leva roka 
ima dlan obrnjeno proti vašemu 
trebuhu (kar je resnica v večini 
primerov, razen pri zelo suhcenih 
mladeničih, pri katerih je roki ozi-
roma dlani najbližji del telesa štrcelj 
nekoliko pod trebuhom), pa tudi 
desna dlan kaže proti istemu delu 
vašega telesa (spet je izjema tisto 
prej omenjeno). Ampak slovenski 
jezik ima pa drugačne zakoni-
tosti, kot so pravkar navedene 
biološke. V jeziku namreč to, 
da imaš roke obrnjene k sebi, 
pomeni, da tudi vse, kar je na 
dosegu rok, nekako na čuden 
način pripotuje k lastniku teh rok. 
Danes je pač tako, da človek ne sme 
nekomu reči, da je kradljivec, lopov, 
tat, goljuf ... To je kaznivo. Moraš 
mu reči, da ne loči med svojo in 
tujo lastnino (najbrž je to posledica 
travm v otroštvu ali pa kakega avtiz-

ma, da ne omenjamo zlorab v 
otroštvu), da nima ustreznih 
kompetenc, da je lastninsko 

podhranjen ... Skratka 
vse je treba dejati, le 
tistih pridevnikov, za-

pisanih v Slovarju sloven-
skega knjižnega jezika, ki 
povedo resnico, se je treba 

izogibati.
Zakaj tak uvod? Ker 

sem v nedavni izdaji svo-
jega najljubšega časopisa 

bral, kako je 'neki' 
nekdanji župan 

'nekega mes-
ta' na račun 
denarja 
iz žepov 
svojih ob-

čanov, pa tudi 
slovenskih državljanov in 

cele Evrope (menda 
je to vseevropsko 
fi nanciran projekt) 
del občinsko pri-

dobljenega denarja preusmeril 
v ureditev svoje kleti. (Kot je 
pred leti neki drugi župan neke 
druge občine del denarja, ki je 
bil občini vrnjen od neke dr-
žavne fi rme, preusmeril na svoj 
transakcijski račun. Pa še zdaj 
ne vemo, ali ga je kaka državna 
sodna institucija kaj udarila po 
žepu ali mu je dala odpustek – 
ker je primer zastaral ...)

Kaj pravite – ali ne bi tudi 
vam kdaj zapasalo, da bi vam 
'stric iz Amerike' (ali pa 'teta 
z občine') nakazala kak evro, 
da bi si – kaj pa vem: polo-
žili asfalt pred hišo, podevali 
tlakovce, uredili zimski vrt ... 
Samo že v uvodu sem povedal: 
roke tega 'strica' ali 'tete' niso 
obrnjene k vam.

Še sreča, da za šankom to ne 
velja. Tam dobi človek obču-
tek, da je vsak špricer obrnjen 
k njemu ...
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Kdo ima k sebi obrnjene roke?
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Papirniški trg 17, 1260 Ljubljana Polje
*Akcijska ponudba velja 14 dni od izida edicije.

www.najnakupi.si
@najnakupi

GARANTIRANA

temper

37,80 €

-21%

49,80 €

-30%

59,40 €

-58%

j k

37,80 €

-74%

189,00 €

299,00 €

-40%

• 20% popust pri malih oglasih
• revija STOP (spored)
• brezplačne priloge Štajerskega tednika

(Kakovost bivanja, Avtodrom, Slovenske počitnice,
Gremo na počitnice, Stotin, Kronika leta ...)

• poštna dostava.

Dvakrat tedensko aktualni dogodki iz Spodnjega Podravja s
Prlekijo ter pregled dogajanja v Sloveniji in po svetu.

NARO ILNICA ZAČ

Ime in priimek: ______________________

Naslov: _____________________________

Pošta: ______________________________

Davčna številka: _ _ _ _ _ _ _ _

Telefon: ____________________

Datum naročila: _____________

Podpis: _____________________

RADIO TEDNIK Ptuj

2250 Ptuj

d.o.o.

Osojnikova c. 3
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Zaposlimo voznika B-kategorije za 
prevoze šolskih otrok, po možnosti 
upokojenca. Krodo, Adolf Kröpfl ,s. 
p. Žetale 36, Žetale. Tel. 031 675 
486.

Zvrhan koš ugank in nagrad!
Posebna izdaja Kajveš

na 80 straneh:

v prodaji od 
13. septembra 

2019

v prodaji od 
11. oktobra

2019

Vsako
sredo

ZA ZVEZDE

Mali oglasi

STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova drva 
vseh dimenzij in bukovo hlodovino ter zelo 
kakovostne smrekove pelete, brezplačna 
dostava, ugodna cena. Danilo Horvat s. 
p., Moškanjci 1d. Tel. 051 667 170.

PO ZELO ugodnih cenah odkupujemo 
vse vrste hlodovine, predvsem hrast in 
bukev. Možnost odkupa tudi na panju. 
Aleksander Šket, s. p., Irje 3d, 3250 Ro-
gaška Slatina. Tel. 041 785 318.

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico, cis-
terno za gnojevko, krožne brane, cepilnik 
za drva in preostalo kmetijsko mehaniza-
cijo. Telefon 041 923 197.

Prodam lansko vino gemaj in jurka. Tel. 
041 694 702.

PRODAM grozdje laški rizling. Cena po 
dogovoru. Tel. 070 804 668 in 070 359 
309. 

PRODAM konjski gnoj – uležan, 90-litrske 
vreče, kupiš 5, dobiš 6 z dostavo na dom. 
Tel. 041 394 161.

PRODAM kravo simentalko, pašno, staro 
4 leta, dobro dojnico, in teličko simental-
ko, staro 3 mesece, ter 15 m3 hlevskega 
gnoja (slamnati). Tel. 070 250 441.

PRODAM odojke. Tel. 051 423 260.

P R I  P R O D A J A L C I H  Č A S O P I S O VP R I  P R O D A J A L C I H  Č A S O P I S O V

www.reporter.si

IZ NOVE 
ŠTEVILKE

AFERA
Rado Pezdir: Operacija banksterski javni razpis

DOSJE
Zakopani arhiv pokojnega Jožeta Zagožna

INTERVJU
Roman Kirn: Obisk Šarca v Moskvi je bil slabo pripravljen

ZGODOVINA
Zgodba Franca Kozine, ki se je rešil iz brezna

Otilija Brodnjak, roj. Fric, Gorišnica 24, roj. 1925 – umrla 16. sep-
tembra 2019; Jožef Plohl, Podvinci 115, roj. 1931 – umrl 14. sep-
tembra 2019; Milan Jerković, Spodnji Gaj pri Pragerskem 13, roj. 
1950 – umrl 17. septembra 2019.

Umrli so 

DOM IN STANOVANJE

V MAJŠPERKU oddamo v najem garso-
njero upokojencem. Tel. 041 681 166.

MLADI družini z enim otrokom nudim bi-
vanje v Njivercah. Tel. 031 203 969.

NEPREMIČNINE 

IŠČETE parcelo za gradnjo? Odlična 
zazidljiva parcela v izmeri 10 arov v ne-
posredni bližini centra Ptuja vas že čaka. 
Vsi infrastrukturni priključki že tam. Pok-
ličite 051 440 255 in se dogovorimo za 
ogled.

DELO

Naročila: tajništvo družbe Radio-Tednik Ptuj. Cena izvoda z darilno embalažo 
je zgolj 15 evrov, za naročnike Štajerskega tednika pa 10 evrov. 

Lepi spomini            
ne bledijo!
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Danes  dopoldne se bo oblačnost 
trgala, na zahodu se bo delno raz-
jasnilo. Popoldne bo zmerno do 
pretežno oblačno, več sonca bo 
na Primorskem. Najvišje dnevne 
temperature bodo od 17 do 20, 
na Primorskem do 23 °C.
V sredo zjutraj bo delno jasno, po 
nižinah bo nastala megla. Dopol-
dne se bo pooblačilo, popoldne in 
v noči na četrtek pa bo deževalo. 

Vir: ARSO

4-dnevna napoved za Podravje

Rojstva: Anja Vajda, Stojnci 3, Markovci – deček Lin; Jasmi-
na Fifer, Spodnja Polskava 91, Pragersko – deklica Tija; Maja 
Lenart, Zamušani 28, Gorišnica – deklica Tereza; Iva Zupanič, 
Mestni Vrh 10a, Ptuj – deklica Iza; Maja Rimele, Podvinci 95, 
Ptuj – deček Mark; Carmen Jelić, Rabelčja vas 21a, Ptuj – de-
klica Lana; Manica Roj, Kvedrova ulica 5, Ptuj – deček Tim; 
Amanda Drevenšek, Sedlašek 2b, Podlehnik – deček Nik; 
Simona Muršec, Benedikt – deček Filip; Jelena Ostojić Jović 
– deklica; Vesna Maksić – deklica; Katja Horvat – deklica Lia; 
Andreja Pihler – deček Val; Jasmina Kretič – deček Lukas; 
Katja Grosek – deček Lan.
Poroke – Ptuj: Peter Mertelj in Janja Rat, Skorba 56; Aleksan-
der Krajnc, Majšperk, Lešje 10b, in Tanja Rojko, Cerkvenjak, 
Vanetina 28; Denis Hrženjak, Zavrč, Drenovec 2, in Tamara 
Mihelič, Ptuj, Aškerčeva ulica 8; Mirjan Hajnc, Benedikt, Na-
sipna ulica 8, in Tanja Branisel, Kungota, Jedlovnik 2d.

Ptuj � Košnja v ribniku Ljudski vrt

Trstičje in kanali nudili zavetje podganam
Sredi minulega tedna so Javne službe (JS) Ptuj po naročilu Mestne občine (MO) Ptuj izvedle čiščenje ribnika v Ljudskem vrtu. Pokosili so 
gosto trstičje in lokvanje ter območje deratizirali. Na MO Ptuj so pojasnili, da so se v zaraščenem ribniku zaredili tudi glodavci.

Foto: Črtomir Goznik

Ribnik Ljudski vrt so pred tednom dni pokosili in izvedli deratizacijo. Odstranili so gosto zarast, v glavnem trstičje in lokvanje. Nekateri so ob tem izrazili 
zaskrbljenost, da so s posegom pregrobo posegli v biotop.

Ptuj, Budina � Po pločniku ni dovoljeno kolesariti, četudi je po cesti smrtno nevarno

„Ljudje so bili za to že kaznovani“
Ptujska svetnica Sergeja Puppis Freebairn je na eni izmed minulih sej mestnega sveta izpostavila vprašanje, kako naj kolesarji ob glavni, Ormoški cesti skozi Budino 
proti mestu varno kolesarijo.

Po pločniku vožnja s kolesom ni 
dovoljena, glavna cesta pa je za ko-
lesarjenje smrtno nevarna. Ne samo 
zaradi gostote prometa in težkih to-
vornih vozil, temveč tudi zato, ker 
je od prometa uničena, polna lukenj 
in grbin. Puppisova je poudarila, da 
so ljudje, ker so na tem odseku ko-
lesarili po pločniku, saj je cesta za 
kolesarjenje enostavno prenevar-
na, že bili kaznovani. Na policiji so 
potrdili, da so od leta 2016 do danes 
obravnavali dve kršitvi. „Ormoška 
cesta na Ptuju, kot glavna državna 
cesta, spada med pomembnejše 
prometne povezave Spodnjega 
Podravja. Policisti glede na veliko 
dinamiko prometa vozil svoje nad-
zorstvene aktivnosti permanentno 

izvajajo tudi na Ormoški cesti. Na 
tej cesti smo v obdobju od leta 2016 
pa do današnjega dne ugotovili dve 
kršitvi cestnoprometnih predpisov 
kolesarjev, ki sta za vožnjo s kole-
som uporabljala pločnik.“

Mestna svetnica rešitev vidi v 
vzpostavitvi mešane površine – da 
se na desnem pločniku od začetka 
Budine do Ptuja vzpostavita povr-
šini za pešce in kolesarje. Na Me-
stni občini (MO) Ptuj pravijo, da 
obstoječa širina pločnika tega ne 
omogoča. Pojasnili so, da se nevar-
nosti, ki so ji izpostavljeni kolesarji 
na Ormoški cesti, tudi zaradi težke-
ga tovornega prometa, zavedajo. 
Dodali so, da sta ob Ormoški cesti 
neurejena še dva odseka kolesar-

ske steze iz smeri Ptuja proti kro-
žišču pri Supermestu, mimo obeh 
bencinskih servisov. „Zato smo 
junija letos na Direkcijo RS za infra-
strukturo, ki je upravljavec državne 
ceste, naslovili pobudo, da se zariše 
ali spremeni prometna signalizacija 
na obstoječem pločniku. S tem se 
bo kolesarjem dovolila vožnja po 
pločniku, posledično na tem od-
seku kolesarjev policija ne bo več 
smela kaznovati za nepravilno vo-
žnjo oziroma vožnjo po površinah, 
ki so izključno namenjene pešcem. 
Do danes na MO Ptuj od Direkcije 
RS za infrastrukturo nismo prejeli 
odgovora ali soglasja za izvedbo 
podane pobude.“

A poseg ni minil brez kritik. Isti 
dan, ko so ribnik čistili, se je na sple-
tnem omrežju Facebook razvnela 
debata o primernosti posega. Ne-
kateri so izrazili resno zaskrblje-
nost, da so s strojem, s katerim so 
kosili v ribniku, pomorili race, ribe, 
želve in druga vodna bitja. Spet dru-
gi so vodstvu občine čestitali za op-
ravljeno delo. Na vprašanje, zakaj je 
bilo treba počistiti vodno površino, 
je županja MO Ptuj Nuška Gajšek 
odgovorila: „Že od poletja posluša-
mo očitke o zanemarjenosti ribnika 
in kako zelo so se razširili trstičje in 
lokvanji, kar naj bi celo povzročalo 
pomanjkanje kisika za vodne živali. 
Spomnimo se intervencije gasilcev 
v času poletja, ko so v ribnik zaradi 
pomanjkanja kisika dovajali svežo 
vodo. V gosto razraščenem trstičju 
in kanalu ribnika so se zaredile pod-
gane, na kar so nas opozarjali tudi 
občani. Zato smo nemudoma pris-
topili k deratizaciji kanalov in ob-
rezu trstičja. Dela so izvedli delavci 
JS Ptuj, stroj za košnjo v vodi so si 
izposodili od podjetja VGP Drava 

Foto: Črtomir Goznik

Zaradi gostote prometa ter dotrajane in slabe prometne infrastrukture je kolesarjenje proti mestu ob Ormoški cesti 
skoraj kaskaderski podvig.

Ptuj. Stroj ni oral po dnu, ampak je 
kosil trstičje pod gladino vode. Na 
ribniku nismo zaznali niti enega pri-
mera pomora rib ali želv. Po naših 
informacijah občani čiščenje ribnika 
sprejemajo z odobravanjem. Gre za 
prvi korak k celoviti ureditvi ribnika. 
Ta je načrtovana v letu 2020, pred-
videvamo pa gradnjo razlivnega po-
lja, izpraznitev, čiščenje in poglobi-
tev ribnika ter ureditev nabrežine.“

Pozanimali smo se tudi o stroških 
tokratnega čiščenja ribnika. Župa-
nja Nuška Gajšek je dejala, da bo 
vrednost znana po prejemu računa 
dejansko opravljenih del.

Štajerski tednik - 

na spletu 
z aktualnimi novicami 
vsak dan!

Da boste 
izvedeli prvi!

www.tednik.siwww.tednik.si
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